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Početkom travnja došlo je do obustave rada jer plaće za veljaču nisu bile u cijelosti isplaćene. Problem je uskoro riješen isplatom većine plaća, ali je ubrzo Vartkes završio u kratkotrajnoj blokadi

Blokade računa, neisplate plaća, ali i najavljena 
dokapitalizacija... Varteks nastoji prebroditi još jednu krizu

Nekad tekstilni div i po-
nos cijelog ovog kraja, a 
danas tvrtka koja vapi za 
slamkom spasa. Odgovor 
na pitanje kako je Varteks 
došao do stanja u kakvom 
je danas, kad preostali rad-
nici strahuju hoće li dobiti 
plaće, a borba za opstanak 
postaje sve veći izazov, 
treba potražiti godinama 
unazad.

Varteks, koji je osnovan 
davne 1918. godine, proš-
log je tjedna opet završio 
u blokadi, na sreću kratko-
trajnoj. To je bila peta po 
redu blokada u posljednjih 
šest godina. Varteks je ove 
godine bio blokiran i 19. 
ožujka, no samo na jedan 
dan.

Početkom travnja došlo je 
do obustave rada jer plaće 
za veljaču nisu bile u cije-
losti isplaćene. Navedeni 
problem uskoro je riješen 
isplatom većine plaća.

Dokapitalizacija
Potom su dva člana Nad-

zornog odbora dali ostav-
ke, a Uprava je predložila 
dokapitalizaciju i povlače-
nju dionica sa Zagrebačke 
burze.

Povlačenje dionica s bur-
ze članica Uprave Jelena 
Bošnjak opravdala je ciljem 
pojednostavljivanja poslo-
vanja i postizanja uštede 
od skoro 50.000 eura na 
godišnjoj razini.

No, kako je do ovoga doš-
lo?

Praktički se gotovo dva 
desetljeća nije ulagalo ni 
u ljude, a ni imovinu. Baš 
naprotiv, prodani su stro-
jevi koji su mogli jamčiti 
napredak u tekstilnoj indu-
striji, a do 2018. godine na-
gomilano je nevjerojatnih 
800 milijuna kuna duga. 
Dugovi su se gomilali una-
toč tome što su prodane i 
vrijedne nekretnine. Zoran 
Košćec, predsjednik uprave 
Varteksa od 2005. do 2018, 
završio je na optuženič-
koj klupi, teretilo ga se za 
kazneno djelo zlouporabe 
položaja i ovlasti, a vezano 
za slučaj prodaje robne 
kuće u Beogradu. Ukratko, 
objekt od dvije tisuće kva-
drata prodan je za 670.000 
eura, iako je cijena bila 1,6 
milijuna eura. Novi vlasnik 
istu je nekretninu u stude-
nom 2007. prodao za iznos 
od 2.350.000 eura...

Ljudi i imovina
Varteks može spasiti je-

dino vlasnik koji će ulagati, 
govorili su nam članovi 
Uprave s kojima smo raz-
govarali u zadnje dvije go-
dine. Nakon ulaska Nenada 

Bakića i dokapitalizacije 
2018. godine naziralo se 
svjetlo na kraju tunela.

- Bez obzira tko što mislio 
o Bakiću, slagali se s njim ili 
ne oko nekih stvari, taj je 
čovjek uložio svoje novce – 
govore nam dobro upućeni 
u poslovanje Varteksa.

Nenad Bakić je 2018. go-
dine za 20 milijuna kuna, 
odnosno 46,69 % dionica, 
postao većinski vlasnik 
Varteksa. Iduće, 2019. godi-
ne preuzeo je mjesto pred-

sjednika Uprave tvrtke. 
Isticao je tada da je njegov 
plan u potpunosti financij-
ski stabilizirati kompaniju, 
povećati produktivnost, 
broj radnika i njihove plaće. 
No, s pandemijom korona-
virusa stigli su i problemi 
za varaždinsku tvrtku.

Prvo je 2022. godine 
ustupio svoju tražbinu pre-
ma Varteksu. U razgovoru 
za Regionalni tjednik tada 
nam je rekao kako smatra 
da Varteks i dalje ima po-
tencijala. Podsjetio je i kako 
banke jednostavno nisu 
htjele pratiti ulaganja.

- Kad bih ja ulagao u tu 
tvrtku, banke bi isisale taj 
novac, što je nevjerojatno. 
Recimo, prodamo neko 
zemljište i umjesto da no-
vac ostane Varteksu, one bi 
odmah sjele na njega. Po-
sebno je zanimljiva uloga 
Hrvatske banke za obnovu 
i razvoj koja je, dok sam ja 
ubacivao novac za plaće, 
pohlepno naplatila drugi 
dio izvoznog kredita pri pr-
vom dotoku novca ‘jer im je 
malo smanjeno osiguranje’ 
u trenutku najgore krize – 
govorio je tada Bakić.

Novi vlasnici
U travnju prošle godine 

prodao je dionice Varteksa. 
Tada je u vlasničku struk-
turu ušao Marko Vučijević 
s 24.91 posto dionica. Po-
tom, mjesec dana kasnije, 
preostale dionice od Bakića 
je kupio Antonio Popić. Po-
stao je vlasnik 10,67 posto 
dionica. Popić je stekao još 
oko 4 posto dionica.

Međutim, ovih dana i 
Vučijević i Popić prodali su 

VARTEKS OD TEKSTILNOG DIVA DO T

U Varteksu radi oko 700 radnika

Varteks, koji je 
osnovan davne 
1918. godine, 
prošlog je tjedna 
opet završio u 
blokadi, na sreću 
kratkotrajnoj. To 
je bila peta po 
redu blokada u 
posljednjih šest 
godina

Ovrha Porezne i Grada Varaždina

Ljudi rade za 

minimalac, a dugovi 

se gomilaju

Varteks je u zadnjih nekoliko godina 

više puta bio u blokadi. Tako je pred 

dvije godine blokiran nakon što ga 

je ovršila Porezna uprava, a potom i 

Grad Varaždin.
Ipak, Grad Varaždin je ubrzo ovrhu 

povukao.

- Na temelju apela tvrtke i s obzi-

rom na cjelokupnu socijalnu situaciju 

i financijske probleme u kojima se 

Varteks našao, uzevši u obzir da je 

Varaždin dio dugovanja u visini od 
1,2 milijuna kuna naplatio, odlučili 
smo povući s naplate koja je stavljena 
na Finu rješenje o ovrsi u iznosu od 

otprilike pola milijuna kuna – pojasnio 

je pred dvije godine gradonačelnik 
Bosilj nakon deblokade računa Var-
teksa.

No, to nije bio kraj sage. Samo tri 

mjeseca poslije, u rujnu 2022. godine 

Grad Varaždin i Kaufland raskidaju 

ugovor jer se vjerovnici nisu dogovo-

rili. Varteks je pak Gradu Varaždinu 
u ime preostalog duga ponudio dvije 

zgrade; bivšu krojačnicu i zgradu 
bivše pripreme konfekcije.

Krajem 2022. godine vjerovnici su 
ipak postigli neki kompromis te je 

Kaufland kupio zemljište. Trgovački 
centar u međuvremenu je izgrađen, 
ali problemi za Varteks time nisu 

završili.

Problem je i što ljudi u Varteksu rade za minimalac, i tako 

već dva desetljeća. Nije se ulagalo ni u nove tehnologije, a ni 
u nova znanja, a samim time Varteks je kroz godine postao 

sve manje konkurentan.

Paralelno s tim, godinama se gomilaju dugovi, a uz hipote-

karne utege prema bankama, tvrtka se stalno bori s pokri-

vanjem troškova iz operativnog poslovanja koji su stvoreni 

prema dobavljačima u prijašnjem razdoblju.

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.comStogodišnja tradicija
Počeci Varteksa datiraju iz 1918. godine kada je osno-

vana Tekstilna tvornica Varaždin. Proizvodnja vunenog 
prediva i tkanina započinje 1922., a 1926. godine se 
proizvodnja širi na izradu odjevnih predmeta, a već 1929. 
se otvara prva prodavaonica.

Tvornica do 1948. nosi naziv Tekstilna industrija d.d. 
Varaždin ili skraćeno Tivar.

Kroz stogodišnju tradiciju Varteks je stvarao modu i 
postao sinonim za klasičnu eleganciju, a u varaždinskim 
pogonima proizvodila se odjeća i za najveće svjetske 
brandove kao što su Hugo Boss, J.Lindeberg i Zadig 

& Voltaire. Možda najpoznatija suradnja bila je ona s 
Levi’s®om.
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svoje dionice.
Antonio Popić svojih 

749.859 dionica koje pred-
stavljaju 14,92 posto gla-
sačkih prava prodao je 
Igoru Mešiću iz Varaždina. 
Marko Vučijević koji je do 
sada bio najveći dioničar, 
prodao je svojih 1.252.090 
dionica koje predstavlja-
ju 24,91 posto glasačkih 
prava. Kupila ih je mlada 

modna dizajnerica Karla 
Ćorluka po cijeni od 0,08 
centi po dionici, odnosno 
za 100.167 eura. Ćorluka 
je od prosinca članica Nad-
zornog odbora Varteksa. 
Među većim dioničarima 
Varteksa je i IT poduzetnik 
poduzetnik Stjepan Čajić 
koji kontrolira 24,9 posto 
udjela.

Varteks je ovih dana na 

Burzi objavio kako je nji-
hova revizorska kuća od-
bila sklopiti ugovor s njima, 
zbog čega neće na vrijeme 
moći objaviti godišnji fi-
nancijski izvještaj za 2023. 
godinu i za 1. kvartal 2024. 
godine. Na izvanrednoj 
glavnoj skupštini koja će 
se održati 21. svibnja 2024. 
godine u planu je izbor no-
vog revizora.

Plan nove Uprave je doka-
pitalizacija zbog prikuplja-
nja neophodnog kapitala za 
očuvanje društva i radnih 
mjesta, budući da još uvijek 
posluju s gubicima.

Tako će na spomenutoj 
Glavnoj skupštini jedna 
od točaka biti odluka o 
dokapitalizaciji poduzeća 
za oko 100 tisuća eura. No, 
temeljni će kapital biti sma-
njen sa 6,7 mlijuna eura na 
oko 300 tisuća eura. To se 
radi, navodi se u obrazlože-
nju, zbog pokrića gubitaka 
poduzeća iz prethodnih 
razdoblja. Također, spojit 
će se dionice, za 174 starih 
izdat će se jedna nova, bez 
nominalnog iznosa.

Početkom travnja došlo je do obustave rada jer plaće za veljaču nisu bile u cijelosti isplaćene. Problem je uskoro riješen isplatom većine plaća, ali je ubrzo Vartkes završio u kratkotrajnoj blokadi

Blokade računa, neisplate plaća, ali i najavljena 
dokapitalizacija... Varteks nastoji prebroditi još jednu krizu

A DO TVRTKE KOJA VAPI ZA SPASOM

Rasprodali 

imovinu
Varteks je za Jugosla-

vije, diljem države imao 
više od 200 trgovina. 

U toj varaždinskoj tvrt-
ki radilo je preko 1000 

radnika.

Prije dokapitalizacije, 

poslovanje Varteksa bilo 

je katastrofalno. Tvrtku 

je 13 godina vodio Zoran 

Košćec i od 2005. do 
2018. godine, nagomilao 

više od 800 milijuna kuna 

duga. Prošao je postupak 

predstečajne nagodbe, a 
da bi se namirili vjerovni-

ci, tvrtka je rasprodavala 

vrijednu imovinu.

Prodali su sve velike 

trgovačke zgrade u svim 
velikim gradovima, poput 

zgrade Varteksa na Trgu 

bana Jelačića u Zagre-

bu. Ta je zgrada, samo 

koju godinu ranije, bila 

potpuno renovirana. Ne-

kretnine koje nisu uspjeli 

prodati stavljene su pod 

hipoteke bankama.

Strateški projekt Vlade
Vlada je u lipnju 2021. godine ˝Varteks 

kvart – urbanu regeneraciju˝ proglasila stra-

teškim projektom.

To ne znači, kako mnogi tumače, da se 
Vlada na bilo koji način obvezala financirati 
dubioze Varteksa. Isto tako ni jedna državna 
ili lokalna javna institucija nije dužna financi-
rati dugove privatne tvrtke. Strateški projekt 

podrazumijeva lakše i brže ishođenje papiro-

logije i lakši prolaz kroz birokratske prepreke.

Prva faza projekta podrazumijevala je 

realizaciju sjevernoga kružnog toka na 
Zagrebačkoj cesti s pristupnom prometni-
com, uključivo svu pripadajuću komunalnu 
infrastrukturu, a druga realizaciju južnoga 
kružnog toka i srednjeg “T” raskrižja na Za-

grebačkoj cesti te preostalog dijela prometni-
ca s komunalnom infrastrukturom. Prva faza 

je dakle riješena, a u međuvremenu izgrađen 
je i Kaufland.

Unutar područja obuhvata zone Varteksa, 
kako stoji u odluci Vlade, planiraju se ujedno 

i zahvati uklanjanja neaktivnih građevina, 
koji imaju za cilj stvaranje pretpostavki 

za novu gradnju, čime se postižu uvjeti za 
funkcionalnu urbanističku i arhitektonsku 
rekonstrukciju cijele zone.

– Kao posljedica realizacije tog strateškog 

projekta stvorit će se uvjeti za transformaciju 
postojećih središnjih dijelova zone koji će 
ostati u postojećoj funkciji tekstilne i modne 
industrije, kao i za izgradnju novih građevina, 
s naglaskom na javnim sadržajima i funkcija-

ma od osobite važnosti za lokalnu zajednicu. 
Projekt će, uz ostalo, i znatno pridonijeti 
održavanju i razvoju poslovanja Varteksa te 
očuvanju postojećih radnih mjesta – obja-

snili su tada u Vladi. Kako će se dalje stvari 
odvijati ovisi o Varteksu, odnosno Upravi i 

dioničarima.

Praktički se gotovo dva desetljeća 
nije ulagalo ni u ljude, a ni imovinu. 

Baš naprotiv, prodani su strojevi 
koji su mogli jamčiti napredak u 

tekstilnoj industriji, a do 2018. godine 
nagomilano je nevjerojatnih 800 
milijuna kuna duga. Dugovi su se 

gomilali unatoč tome što su prodane i 
vrijedne nekretnine
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50 eura ako ne sudjeluje štrajk. 
Tako se stavlja u nejednak 
položaj radnika koji štrajka i 
onoga koji ne štrajka – rekao 
je Rajković koji je pozvao sve 
da se dogovore oko prodaje 
imovine.

Tvrdi da se vode borbe tko će 
dobiti najveći dio kolača.

– Tu najviše problema radi 
Stjepan Čajić, drugi najveći 
dioničar – dodao je.

Na štrajk je stigao baš Stje-
pan Čajić, drugi najveći di-
oničar. Inače, inovativni IT 
poduzetnik koji je u Varteks 
krenuo ulagati od 2021. godine.

– Razumijem situaciju. Li-
jepa priča mi je bila ispričana 
tada. I dao sam 10 kuna po 
dionici iako mi je nuđeno 8. 
Onako od srca, ljubavi prema 
Varteksu. Ponekada se i to 
dogodi – ističe Čajić.

Istaknuo je da je prodaja 
neaktivnih nekretnina samo 
djelić slagalice rješenja.

– Ukupan dug koji je osi-
guran imovinom vjerovnika 
iznosi oko 22 milijuna eura. 
Obavljeni su razgovori s vje-
rovnicima, ali glavnu riječ 
vode banke. Kada bi se radila 
prisilna prodaja nekretnina, 
sav novac bi išao bankama i od 
tuda proizlazi najveća prego-
varačka snaga u pregovorima. 
HBOR traži kompletan iznos 
od prodaje da se najprije za-
tvori dug, a da se nakon toga 
dogovaraju vlasnici i ostali 
vjerovnici o podjeli tog novca. 
Odluka hoće li se ići u prodaju 
ili ne je na Upravi – rekao je 
Čajić, koji je kroz zajmove i 
dokapitalizaciju dosad dao oko 
5 milijuna eura za tvrtku.

– Nisam imao nikoga u nad-
zornom odboru i danas se 
pitam gdje je otišao taj novac, 
koji sam posuđivao društvu. 
Kasnije sam saznao da je posao 
jednog konzultanta za posao s 
Kauflandom plaćen 300.000 
eura, a također i za marketing 
tvrtke je plaćeno oko 5 miliju-
na eura. Je li to bilo opravdano? 
– pita se Čajić.

Plaća?
No, bijesne radnike je zani-

malo kad će dobiti svoje plaće.
Tvrtka je započela proces 

podnošenja zahtjeva za pri-
silnu naplatu putem FINA-e 
u svrhu isplate plaće, čime će 
sama blokirati svoj račun radi 
isplate plaća. Kad se blokira 
račun, to će omogućiti ispla-
tu minimalnih plaća svim 
radnicima za mjesec ožujak 
putem Agencije za osiguranje 
radničkih tražbina.

– Evo vjerujem da će to biti 
kroz sedam, do osam dana 
– zaključio je Čajić što nije 
baš razveselilo ionako bijesne 
radnike.

da se Varteks vrati na zdrave 
noge – dodao je Rajković.

Naime, predsjednica upra-
ve Jelena Bošnjak poslala je 
dopis radnicima u kojem 
im je ponudila jednokratnu 
naknadu od 50 eura ako ne 
idu štrajk.

Opstrukcija
– Probala je štrajk prekinuti 

da radnicima nudi nezakonito 

Radnici Varteksa taoci su vrijednosti imovine Varteksa. Pripadnici krupnog kapitala žele se imovine Varteksa domoći što jeftinije i 
brže – ističe Tomislav Rajković, predsjednik Udruge radničkih sindikata Hrvatske.

“Sve smo dali svojem Varteksu”

Varteks, nekadašnji tekstilni 
div, danas ima manje od 700 
radnika. Ti isti radnici nisu 
primili pola plaće za veljaču, 
kao ni cijelu plaću za ožujak.

Zbog toga su se odlučili na 
štrajk. Tužna, smrknuta lica, 
suze u očima, očaj i bijes, vidje-
li smo u ponedjeljak, 6. svibnja 
na parkiralištu ispred tvrtke.

– Mi samo želimo svoje pla-
će za svoj rad – vikali su.

Mnogi radnici cijeli svoj rad-
ni vijek provode u istoj tvrtki.

Tuga
– Ovo je žalosno. Tu sam 

od 16. godine. I prije smo bili 
bez plaće, ali imali smo puno 
posla. Svašta smo prošli s ra-
znim upravama. Sada nemamo 
posla, situacija je eskalirala. 
Niti taj minimalac ne dobije-
mo, a nemamo ni posla. Kako 
da dođemo na posao, kako 
da si kupimo nešto za pojesti 
na poslu, od čega? Ne znam 
možemo li ovo prebroditi. 
Imam 35 godina staža. Pola 
obitelji mi je ovdje radilo, sa 
suprugom sam gradila kuću od 
tog minimalca. Sve sam ovdje 
ostavila – rekla je gotovo kroz 
suze Rosana Liber.

Ono što sve radnike zanima  
je kad će napokon dobiti svoje 
plaće. Ističu da će štrajk trajati 
dok ne dobiju svoje plaće.

– Nije tajna da je Varteks već 
bio u teškoj situaciji, no ovi 
radnici neće nastaviti s proi-
zvodnjom dok ne dobiju dio 
plaće za veljaču i cijelu plaću 
za ožujak. Radnici Varteksa 
taoci su vrijednosti imovine 
Varteksa. Pripadnici krupnog 
kapitala žele se imovine Var-
teksa domoći što jeftinije i 
brže – ističe Tomislav Raj-
ković, predsjednik Udruge 
radničkih sindikata Hrvatske. 
Dodao je da je ova situacija ta-
kođer i rezultat lošeg upravlja-
nja tvrtkom prijašnjih uprava, 
ali i sadašnje Uprave na čelu s 
Jelenom Bošnjak.

– Ona poslovanje i politiku 
nije podredila potrebama 
Varteksa. Nema je u Varteksu. 
Ona se bavi svojim privat-
nim biznisom. Ona ne uživa 
povjerenje radnika i tražimo 
od vlasnika da postavi novu 
upravu – istaknuo je i ponudio 
rješenje.

– Da se vjerovnici dogovore 
oko prodaje neaktivne imovi-
ne koja trenutno Varteksu ne 
služi ničemu. Da dio novaca 
dobije i Varteks kako bi mogao 
nastaviti proizvodnju. Vjeru-
jemo da Varteks može postati 
ono što je nekad bio, tekstilni 
div, perjanica hrvatske tek-
stilne industrije. Pozivamo 
vjerovnike da prestanu igrati 
igre. Da maknu šape od Var-
teksove imovine. Da dozvole 

OČAJ, BIJES I SUZE NA ŠTRAJKU RADNIKA U ZAGREBAČKOJ

Tvrtka je 
započela proces 
podnošenja 
zahtjeva za 
prisilnu naplatu 

putem FINA-e u 

svrhu isplate plaće

Štrajk će trajati 
tako dugo dok 

radnici ne dobiju 

svoje plaće

PIŠE: IVAN TOMAŠKOVIĆ
ivan@regionalni.com

Kako da  

dođemo na posao, 
kako da si kupimo 
nešto za pojesti na 

poslu, od čega?”
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– Jezero je trenutno suho i gradnja samog mosta bi kroz manje izmjene glavnog projekta s 3.500.000 eura koštala najviše 

1.000.000 eura – istaknuo je direktor Hrvatskih voda za Gornju Muru i Dravu.

Želja je da se dvije obale jezera u 
Trakošćanu spoje mostom

Čišćenje jezera u Trakošćanu 
i dalje dobro napreduje, a voda 
bi se mogla početi puštati već 
u svibnju.

Generalni direktor Hrvat-
skih voda Zoran Đuroković 
sredinom travnja došao je u 
Trakošćan provjeriti napredak 
radova.

– Iz Trakošćanskog jezera do 
sada je izvađeno više od 60.000 
metara kubnih sedimenta koji 
je deponiran na privremenu 
deponiju. Uzevši u obzir ko-
ličine iz prethodnih radova 
možemo zaključiti da je do 
sada iz jezera Trakošćanskog 
jezera izvađeno 106.000 metara 
kubnih sedimenta. Uskoro 
bi trebalo započeti 
punjenje jednog 
dijela jezera, 
a od jeseni i 
t rajno za-
p u n j a v a -
nje jeze-
r a .  R o k 
završetka 
radova po 
u g o v o r u 
je 30. lipnja 
2024. godine, 
a  r adov i  su 
ugovoreni za 2,5 
milijuna eura. Nakon 
završetka radova na čišćenju 
sedimenta iz prvog dijela jezera 
do Dvora Trakošćan slijedi 
uklanjanje servisnih putova – 
objavile su tada Hrvatske vode, 
koje su investitor.

Također, nakon čišćenja ser-
visnih puteva slijedi punjenje 
donjeg dijela jezera neposredno 
ispod dvorca, a višak voda će se 
ispuštati u rijeku Bednju kako bi 
se omogućilo daljnje uklanjanje 
sedimenta iz viših dijelova 
Trakošćanskog jezera. Na taj 
način smanjit će se potreba za 
prepumpavanjem vode.

Paralelno s čišćenjem jezera 
Hrvatske vode uredit će lijevu 
obalu u dužini od 120 metara 
i to kamenom oblogom sa sto-

pom od kamenog nabačaja. Na 
desnoj obali jezera uredit će se 
100 metara klizišta i erodirane 
obale i to ugradnjom gabiona u 
visini od 1.5 metara.

Milan Rezo
Tijekom proteklog vikenda 

najnovije informacije je za 
Regionalni tjednik iznio Milan 
Rezo, direktor Hrvatskih voda 
za Gornju Muru i Dravu.

– Kroz 44 radna dana na pro-
jektu nastavka čišćenja jezera 
Trakoščan izvađeno je 70.000 
metara kubnih sedimenta te je 
isti deponiran na privremenoj 
deponiji. Građevinska operativa 
s 11 dampera te bagera duge 
ruke seli se uzvodno u neoči-
šćene dijelove jezera gdje je još 
preostalo izvaditi i deponirati 

130.000 metara kubnih sedi-
menta na površini od 

13 hektara. Zbog 
eroz i j a  ko je 

s u  n a s t a l e 
uz rubove 
s t a z e  n a 
pokosima 
j e z e r a , 
k re će  se 
u  s a n a -

c i ju  i s t i h 
kroz radove 

p r e v e n t i v -
ne, redovne i 

izvanredne obrane 
od poplava. Na lijevoj 

obali se gradi 150 metara oba-
loutvrde gdje će se ugraditi oko 
600 metara kubnih kamena na 
visinu 100 godišnje vode, dru-
gim riječima kamena obloga će 
se vidjeti iznad punog jezera u 
visini od pola metra. Također, 
Hrvatske vide kroz redoviti pro-
gram uređuju 120 metara obale 
na desnoj strani jezera na način 
ugradnje gabionskih zidova, 
gdje će se istih ugraditi približ-
no 150 metara kubnih. Ukupna 
vrijednost radova izgradnje 
obalo utvrde procjenjena je na 
iznos nešto manji od 300.000 
eura i isti se ne idnosi na ugovor 
vezan za čišćenje jezera – poja-
snio je Rezo.

Dodao je da će tijekom ovog 

RASPITALI SMO SE O NAPRETKU RADOVA IZMULJENJA

Nakon čišćenja 
servisnih puteva 

slijedi punjenje 

donjeg dijela jezera 

neposredno ispod 

dvorca

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

novost za koju se prvi put čuje.
– S obzirom da most ide 

preko jezera Hrvatske vode 
sukladno Zakonu o gradnji 
mogu dokazati pravni interes 
i građevinsku dozvolu s Dvora 

Trakošćan prenijeti na Hrvatske 
vode, naravno uz suglasnost 
nadležnog Ministarstva kulture 
i medija. Ovu ideju ostvarujemo 
uz izniman napor varaždinskog 
župana Anđelka Stričaka i 
stručnih službi Županije. Stoga 

uz prisustvo župana, direktora 
Hrvatskih voda i resornig mi-
nistarsta očekujemo sastanke 
u Vladi RH koja bi trebala po-
duprijeti ovu inicijativu. Razlog 
ovome nalazi se u činjenici da je 
jezero trenutno suho i gradnja 
samog mosta bi kroz manje 
izmjene glavnog projekta s 
3.500.000 eura koštala najviše 
1.000.000 eura. Uzevši sve u 
obzir svi u Hrvatskim vodama, 
zajedno s iznimnim zalaganjem 
i potporom varaždinskog župa-
na, možemo ustvrditi da smo 
državnom proračunu uštedili 
više od 2.500.000 eura ili za-
ključno, vlastitim znanjima, 
promišljanjem, zajedničkim 
rješenjima i potporom župana, 
očistili smo jezero Trakošćan za 
nula “0” eura! - završio je Rezo. 

Istaknuta je velika 

potpora župana 
Varaždinske 
županije

tjedna uputiti pismo namjere 
Dvoru Trakišćan s ciljem pre-
uzimanja građevinske dozvole, 
faza II, koja se odnosi na grad-

nju mosta koji bi spojio stazu 
s lijeve na desnu obalu jezera. 
Prema prvim informacijama 
most bi trebao biti viseći. Ovo je 
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Impresivan je i niz naših novih postignuća i projekata i zbog toga smo ponosni. Naša strast i izvor energije je Međimurje, a naš 
identitet utemeljen je na istinskim kulturnim vrijednostima, rekao je župan Posavec

“Ponosni smo na vas. Na čast ste 
svojoj zemlji i vaša je energija osobita”

Svečanom sjednicom u utorak 
je obilježen Dan Međimurske 
županije, a prisustvovao je i 
predsjednik Zoran Milanović.

Predsjednik Skupštine Me-
đimurske županije Dragutin 
Glavina pozdravio je uzvanike, 
naglasivši da su stigli u otvore-
nu, tolerantnu sredinu koja se 
svojim gostima iskreno raduje.

– Drago mi je što vas mogu 
pozdraviti u Međimurskoj župa-
niji, mjestu na kojem se njeguje 
solidarnost i cijeni rad, a kada je 
o našoj Skupštini riječ – ona je 
mjesto gdje se njeguje kultura 
političke scene. To je vrlina ov-
dašnjih ljudi, marljivih i preda-
nih radu te zacrtanim ciljevima 
– rekao je Dragutin Glavina te 
zahvalio vijećnicima i vijećni-
cama na posvećenosti razvoju 
svoga kraja koju su dokazali 
brojnim – redom jednoglasnim 
odlukama – kada smo otvarali 
put izvršnoj vlasti prema novim, 
velikim ulaganjima.

– Sjetimo li se povijesnog 
suđenja Zrinskom i Frankopanu 
zbog toga što su drugačije mi-
slili, te rečenice Nikole Šubića 
Zrinskog, izgovorenoj pred juriš 
u smrt pod Sigetom: ‘Kralj je 
daleko, a Bog visoko’, vidimo da 
i danas svjedočimo putu koji je 
strm i težak. No, težinu našega 
puta pretvorili smo u izazov i 
šansu, koju smo iskoristili za-
hvaljujući upornosti i odlučnosti 
- istaknuo je župan Posavec te 
dodao da je Međimurje danas 
po svim razvojnim parametrima 
pri vrhu ili na čelu Hrvatske.

- Impresivan je i niz naših no-
vih postignuća i projekata i zbog 
toga smo ponosni. Naša strast 
i izvor energije je Međimurje, 
a naš identitet utemeljen je na 
istinskim kulturnim vrijedno-
stima – rekao je župan Matija 
Posavec, poželjevši sretan Dan 
Županije i Praznik rada svim 
građankama i građanima Me-
đimurja.

Posebno je pozdravio one koji 
su Međimurke i Međimurce 

učinili ponosnima.
– S nama je svjetski šampion u 

judu Nenad Vrbanec, te Renata 
Bermanec i Spomenka Toma-
šić u čijim je rukama nagrada 
Ponos Hrvatske za predan rad 
u palijativi. To su također ljudi 
simboliziraju snagu i vrijednosti 
Međimurja – rekao je župan.

Da je svečanost imala osobitu 
energiju, potvrdio je i najviši 
gost, predsjednik Republike 
Hrvatske Zoran Milanović.

– Ponosni smo na Međimurje! 
Na čast ste svojoj zemlji i vaša 
je energija osobita – uporna, a 
nenasilna. Vrlina Međimurja 
je da ono što je prava vrlina ne 
mora biti vidljivo na prvi pogled, 
ne nameće se, ne gura se u prvi 
plan. Nije nasilno, ali je uporno, 
kao tiha voda koja brege dere, 
kao Mura i Drava – rekao je 
predsjednik Zoran Milanović, te 
poručio stanovnicima i vodstvu 
Međimurske županije da koriste 
europske fondove jer će uskoro 
postati prerazvijeni, pa će se 
morati dovijati kako da dođu 
do njih.

- Spominjali ste hrvatske 
povijesne velikane koji su se 
suprotstavljali u doba kada su 

MEĐIMURSKA ŽUPANIJA PROSLAVILA SVOJ DAN, A PREDSJEDNIK MILANOVIĆ PORUČIO

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

drugi naprosto pali pod naletom 
snažnijeg, a kada iz današnje 
perspektive pogledamo djela 
Petra Zrinskog, Frankopana 
ili Nikole Zrinskog, vidimo da 
predstavljaju okosnicu hrvat-
skog državnog prava – ista-
knuo je predsjednik, uz poruku 
vodstvu Međimurske županije 
i njezinim građanima neka im 
najveći autoritet budu vlastite 
vrijednosti.

Svečanoj sjednici su, uz pred-
sjednika Milanovića, prisustvo-
vali i bivši predsjednik Repu-
blike Hrvatske Stjepan Mesić, 
izaslanik Vlade RH i Hrvatskoga 
Sabora Ljubomir Kolarek, sa-
borski zastupnik i gradonačel-
nik Ludbrega Dubravko Bilić, 
zamjenica župana Varaždinske 
županije Silvija Zagorec, zamje-
nik župana Sisačko-moslavačke 
županije Mihael Jurić, gradona-
čelnica Čakovca Ljerka Cividini, 
vijećnice i vijećnici županijske 
Skupštine s potpredsjednikom 
Ivicom Baksom, gradonačelnik 
Koprivnice Mišel Jakšić, te 
brojni drugi.

Nagrade i priznanja
Župan Matija Posavec i zamjenik župana 

Josip Grivec dodijelili su Povelje Međimurske 
županije: građevinskom inženjeru Andriji Te-
keliju Murskog Središća za izniman doprinos 
razvoju gospodarstva Međimurja, Dini Vlahe-
ku iz Čukovca za postignuća koja pridonose 
ugledu hrvatske znanstvene zajednice, Jeleni 
Tuksar iz Peklenice, neumornoj promotorici 
tehničkoga znanja i tehničke kulture, Ogranku 
Mihovljan Udruge dragovoljaca i veterana 
Domovinskog rata za predanu brigu o brani-
teljima i njihovim obiteljima, te Ivanu Sokaču, 
za pisano stvaralaštvo u kojem predstavlja 
Međimurje u inozemstvu.

Najviše javno priznanje Međimurske župa-
nije – Nagradu Zrinski za 2023. godinu laure-
atima su predali župan Posavec i predsjednik 
županijske Skupštine Glavina. Nagradu Zrin-
ski primio je dr. sc. Krunoslav Mikulan, koji je 
znanstvenoj zajednici ostavio vrijedna dijela, 
kao i književne naslove o Međimurju, Željko 

Medved, za promicanje tehničke kulture i pre-
nošenje znanja i vještina novim naraštajima, 
Marija Trstenjak za predano njegovanje glaz-
benog nasljeđa Međimurja, Košarkaški klub 
Rudar Mursko Središće također je dobitnik 
Nagrade Zrinski za 2023., za više od 50 godi-
na predanog djelovanja i rada s mladima, kao 
i Socijalna zadruga Humana Nova za doprinos 
gospodarstvu te za iznimnu posvećenost rad-
noj integraciji osoba s invalidnošću i drugih 
društveno isključenih skupina.

U ime svih nagrađenih zahvalio je Ivan 
Božić, direktor Humane Nove, ali i pred-
sjednik – također nagrađenog -Košarkaškog 
kluba Rudar.

– Svi kojima su na ovaj Dan Međimurske 
županije primili vrijedna javna priznanja trude 
se svijet oko sebe učiniti boljim. Hvala vam 
što to prepoznajete i što ste nam dali podršku 
koja će nas još više motivirati. Hvala vam za 
vjetar u jedrima! – rekao je Ivan Božić.

Sjetimo li se 

povijesnog 

suđenja Zrinskom i 
Frankopanu zbog toga 
što su drugačije mislili, te 
rečenice Nikole Šubića 
Zrinskog, izgovorenoj 
pred juriš u smrt pod 
Sigetom: ‘Kralj je daleko, 
a Bog visoko’, vidimo 
da i danas svjedočimo 
putu koji je strm i težak. 
No, težinu našega puta 
pretvorili smo u izazov i 
šansu, koju smo iskoristili 
zahvaljujući upornosti i 
odlučnosti.”

MATIJA POSAVEC
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20
godina sa vama

Since 2003

PRIDRUŽI SE NAŠEM 

PROIZVODNOM

TIMU!
Jednostavno je, 

prijavi 

se na 
posao@marlex.hr

          Na temelju članka 131.- 133. Zakona o cestama („Narodne novine“ br. 84/11, 22/13, 54/13, 148/13 i 
110/19, 144/21, 114/22, 4/23 I 133/23.) te Objašnjenja Središnjeg ureda Državne geodetske uprave, KLA-
SA: 932-01/12-02/182, URBROJ: 541-03-1-12-28 od 24. listopada 2012. godine, Gradonačelnica Grada 
Varaždinskih Toplica objavljuje 

JAVNI POZIV
o započinjanju postupka evidentiranja nerazvrstane ceste 

 u k.o. Drenovec i k.o. Leskovec Toplički

I. Ovim pozivom obavještavaju se nositelji prava na nekretninama u k.o. Drenovec i u k.o. Leskovec Toplički, koje 
neposredno graniče sa zemljištima na kojima su izvedene nerazvrstane ceste, odnosno nekretninama na kojima 
su iste izgrađene, da će Grad Varaždinske Toplice započeti s utvrđivanjem granica zemljišta na kojima su izvedene 
nerazvrstane ceste, a u svrhu izrade geodetskog elaborata izvedenog stanja za sljedeće nerazvrstane ceste:

u k.o. Drenovec

- NC 1-096, Drenovec, Kod zdenca, ŽC 2110 - Kod zdenca - NC 3-071 (k.č. 1636/1, k.č. 1644 i ostale u k.o. 
Drenovec). Dužina ceste za evidentiranje je približno 380 m. Datum započinjanja radova evidentiranja je 
16.05.2024. (četvrtak) s početkom u 9:30 sati, na licu mjesta.

u k.o. Leskovec Toplički

- NC 1-082, Leskovec, K vatrogasnom domu, DC 24 - K vatrogasnom domu - NC 3-049 (k.č. 733/61 i ostale u 
k.o. Leskovec Toplički). Dužina ceste za evidentiranje je približno 120 m. Datum započinjanja radova evidenti-
ranja je 16.05.2024. (četvrtak) s početkom u 11:00 sati, na licu mjesta.

 Evidentiranje će se izvršiti sukladno članku 131. - 133. Zakona o cestama „Narodne novine“ br. 84/11, 22/13, 
54/13, 148/13 i 110/19, 144/21, 114/22 i 4/23), temeljem kojeg se nerazvrstane ceste evidentiraju u katastru 
i upisuju u zemljišnu knjigu kao javno dobro u općoj uporabi u vlasništvu Grada Varaždinskih Toplica.

II. Grad Varaždinske Toplice započet će s obilježavanjem granica zemljišta na kojima su izgrađene navedene ne-
razvrstane ceste uz stručnu pomoć Kober Silvia, mag. ing. geod. et geoinf. iz Dubovca Bisaški, Dubovec Bisaški 18,  
broj ovlaštenja GEO 1656, koji se brine da lomne točke granica zemljišta budu ispravno stabilizirane i obilježene. 

 III. Uvid u geodetski elaborat izvedenog stanja nerazvrstanih cesta moguće je obaviti radnim 
danom 17.05.2023. (petak) u vremenu od 11:00 – 12:00 sati, u prostorijama Grada Varaždinskih Toplica, Ulica 
dr. Franje Tuđmana 4, 42223 Varaždinske Toplice. Uvid u geodetski elaborat izvedenog stanja mogu izvršiti 
stranke u postupku ili njihovi opunomoćenici.

 IV. Svi zahtjevi za dodatno objašnjenje mogu se podnijeti i pisanim putem najkasnije 8 dana po 
završetku javnog uvida na adresu: Grad Varaždinske Toplice, Ulica dr. Franje Tuđmana 4, Jedinstveni upravni 
odjel, tel. 042/352-466.
 

                                                                                                       GRADONAČELNICA
                                                                                                           Dragica Ratković

REPUBLIKA HRVATSKA
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA
GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 
GRADONAČELNICA
KLASA: 340-01/24-01/3
URBROJ: 2186-26-03-24-1
Varaždinske Toplice, 6. svibanj 2024. 

Organizacijski tim jubilarnog 15. VAFI & RAFI – 
internacionalnog festivala animiranog filma djece i 
mladih otvorio je prijave za volontiranju na navede-
noj manifestaciji koja će biti održana u Varaždinu od 
27. svibnja do 1. lipnja. Ovogodišnja zemlja partner 
festivala je Belgija.

Poznato je da su najvažnija karika svakog festivala 
upravo – volonteri. Ljudi koji daju svoje slobodno vri-
jeme, energiju i pozitivu, a sve kako bi svima bilo bolje, 
ljepše i ugodnije. No nije sve samo na drugima - volon-
teri imaju i svoje vlastite zabave za koje ostali ni ne znaju. 
Zato, ako želiš steći iskustvo rada na filmskom 
festivalu, ako želiš upoznati cool ekipu i narav-
no, dobro se zabaviti uz hrpu događanja, f i l-
mova i iznenadnih situacija koje samo ti možeš 
riješiti – prijavi se za VAFI & RAFI volontera! 
Kako? Vrlo jednostavno. Provjeri svoj raspored za 
vrijeme festivala (Festival će u Varaždinu biti održan 

od 27. svibnja do 1. lipnja) i ako si slobodan – prijaviti 
se može na vafirafi.com.

Prijava za volontere zatvara se 17. svibnja 2024. go-
dine u 16 sati. Nakon zatvaranja prijava, svi prijavljeni 
bit će kontaktirani putem maila. 

Volontiraj na jubilarnom 15. VAFI & RAFI festivalu
ODLIČNO ZA ONE KOJI ŽELE STEĆI ISKUSTVO RADA NA FILMSKOM FESTIVALU
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u ruci te prijeteći uzviknuo 
prema policijskim službeni-
cima. Ujedno, muškarac je 
prema njima okrenuo pušku 
te ju pritom repetirao.

Međimurski policajci u toj 
situaciji mogli su zapucati 
prema njemu, jer su za to 
imali ovlasti, no odvažnom 
i nadasve prisebnom reak-
cijom policijski službeni-
ci uspjeli su uz primjenu 
sredstava prisile svladati 

muškarca te ga uhititi i pri-
vesti u policijsku postaju na 

kriminalističko istraživanje.
Što je to muškarcu bilo u 

glavi u tim trenucima, teško 

je dokučiti. On je repetirao 
Airsoft pušku, model M4 
A1 Carabine, kalibra 6 mm. 
Ta puška koristi se prilikom 
Airsofa, vojnog simulacij-
skog sporta.

No, radi se o iznimno kva-
litetnoj replici američke ju-
rišne puške koja je posebno 
prilagođena bliskoj borbi i 
borbi unutar objekata.

Budući da je bio mrkli 
mrak, a repliku je gotovo ne-

moguće raspoznati, sva sreća 
da nije došlo do tragedije.

Hladne glave
– Takva puška svojim 

vanjskim izgledom nimalo 
ne odudara od originala. 
Ističemo, kako su policijski 
službenici u iznimno slože-
noj i zahtjevnoj situaciji, su-
kladno načelu razmjernosti, 
prema napadaču primijenili 
najblaže sredstvo prisile te 

time postigli cilj postupanja. 
Najvažnije od svega, osigura-
li su da u opisanom događaju 
nitko nije stradao – pojasnili 
su iz međimurske policije.

Kako doznajemo, budući 
da je bio mrkli mrak nitko 
od mještana nije bio prisutan 
kad su se događale filmske 
scene.

Muškarac (28) je završio u 
pritvoru zbog kaznenog djela 
napada na službenu osobu.

ZAVRŠIO U ISTRAŽNOM ZATVORU

Na policajce 
bengalkom i sprejom

Općinsko državno od-
vjetništvo u Varaždinu 
donijelo je rješenje o pro-
vođenju istrage protiv 
51-godišnjaka zbog osno-
vane sumnje da je poči-
nio kaznena djela prisile 
prema službenoj osobi i 
prijetnje.

Postoji osnovana sumnja 
da je 51-godišnjak 17. trav-
nja, odnosno na dan par-
lamentarnih izbora u kući 
na području Varaždinske 
županije, prijetio smrću 
policijskim službenicima 
koji su postupali zbog kr-

šenja ranije mu izrečenih 
mjera opreza i privođenja 
na nadležni sud. Upalio 
je bengalsku baklju te za-
paljivim sprejom usmjerio 
plamen prema policijskim 
službenicima, ali su ga 
policijski službenici uspjeli 
potom savladati. 

Državno odvjetništvo je 
podnijelo prijedlog da mu 
se odredi istražni zatvor 
zbog opasnosti od ponav-
ljanja kaznenih djela kojeg 
je sutkinja istrage Župa-
nijskog suda u Varaždinu 
prihvatila.

– Da je netko bio malo 
labilniji, moglo je završiti 
tragično, tako nam je nesluž-
beno rekao naš izvor.

Riječ je o filmskim sce-
nama koje su se događale u 
gluho doba noći u Nedelišću 
u četvrtak, 2. svibnja.

Naime, policijski službe-
nici PU međimurske vidjeli 
su osobu kako tetura ulica-
ma Nedelišća oko 2 sata i 
spremali se ga pretresti. U 
tom trenutku pored njih s 
puškom u ruci projurila je 
druga osoba. Inače, obojica 
muškaraca su iz Nedelišća 
i dobro su poznata policiji 
otprije.

Kao na filmu
Nakon što je projurio s 

puškom u ruci, 28-godišnjak 
se sakrio.

U kratkom vremenu ofor-
mljen je tim policijskih služ-
benika Interventne jedinice 
policije i drugih policijskih 
službenika koji su krenuli u 
potragu.

Nešto prije 3 sata u Uskoj 
ulici, kroz prozor jedne od 
obiteljskih kuća, na ulicu je 
iskočio 28-godišjak s puškom 

AIRSOFT PUŠKOM NA POLICIJSKE SLUŽBENIKE U NEDELIŠĆU

Takva puška svojim vanjskim izgledom nimalo ne odudara od originala. Ističemo, kako su policijski službenici u iznimno složenoj i 
zahtjevnoj situaciji, sukladno načelu razmjernosti, prema napadaču primijenili najblaže sredstvo prisile te time postigli cilj postupanja 

– pojasnili su iz međimurske policije.

Dobro je da su policajci ostali smireni, 
jer moglo je završiti tragično

Muškarac (28) 
je završio u 

pritvoru zbog 
kaznenog djela 

napada na službenu 
osobu

Obrtnik iz Varaždina osu-
đen je nepravomoćno na deset 
mjeseci zatvora uvjetno jer je 
na tržnici u Čakovcu prodavao 
12 litara bučinog ulja za koje 
je tvrdio da je 100-postotno i 
da ga za njega proizvodi jedna 
uljara, iako je znao da to nije 
istina.

Ulje pakirano u boce od 
jednog litra bilo je nepoznatog 
porijekla i bez vjerodostojne 
dokumentacije, piše Večernji 
list. Osuđen je jer je lažne 
znakove za obilježavanje robe 

koristio kao prave, a kazna mu 
je zamijenjena radom za opće 
dobro u trajanju od 600 sati.

Njegov zaposlenik, prodavač, 
osuđen pak je, jer je nazvao na 
mobitel višeg poljoprivrednog 
inspektora Državnog inspek-
torata i pokušao ga zastrašiti, 
revoltiran što je podnio kazne-
nu prijavu nakon provedenog 
inspekcijskog nadzora. On pak 
je dobio osam mjeseci zatvora, 
uvjetno na dvije godine, zbog 
kaznenog djela prijetnje služ-
benoj osobi. (it)

Obrtnik iz Varaždina prodavao 
lažno bučino ulje u Čakovcu

OSUĐEN ON I NJEGOV ZAPOSLENIK

Što je to muškarcu 
bilo u glavi u tim 
trenucima, teško 
je dokučiti

NOVCEM TVRTKE PLATIO UREĐENJE SVOJE OBITELJSKE KUĆE
Županijsko državno odvjetništvo u Varaždinu 
donijelo je rješenje o provođenju istrage pro-
tiv 38-godišnjaka zbog osnovane sumnje da je 
počinio kaznena djela zlouporabe povjerenja 
u gospodarskom poslovanju i povrede obveze 
vođenja trgovačkih i poslovnih knjiga.
Sumnja se da je on od siječnja 2019. do siječnja 
2020. godine, kao direktor trgovačka društva 
s područja Međimurske županije, novcem 
društva platio uređenje svoje obiteljske kuće 

te bankovnom karticom društva plaćao robu 
za osobne potrebe i podizao gotov novac 
koji je zadržavao za sebe čime se nepripadno 
okoristio za više od 185.000 kuna.
– Osnovano se sumnja da 38-godišnjak nije 
u poslovnoj dokumentaciji društva prilagao 
niti knjižio račune za robu koju je plaćalo 
društvo niti je prilagao dokumentaciju kojom 
bi pravdao obavljena službena putovanja – 
ističe DORH.

ROTIRKA -
     SUDNICA

PIŠE: IVAN TOMAŠKOVIĆ
ivan@regionalni.com
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Primalja mora promovirati 
zdravlje i dobrobit te pružati ne-
pristrane informacije ženi i nje-
zinoj obitelji. Primalje rade više 
od fiziološkog porođaja, rade na 
odjelima rađaonice, rodilišta, 
odjelu za babinjače, patologiji 

trudnoće/fetomateralnoj 
medicini, ginekološ-

koj operacijskoj 
sali, ginekološ-

kom odjelu, 
t rudn ičkoj 
poliklinici, 
ginekološ-
koj polikli-
nici, domu 
zdravlja – 

zdravstvenoj 
zaštiti žena i 

t rudnica,  ne-
onatološkoj am-

bulanti, patronažnoj 
službi za žene i novorođenčad, 
neonatološkoj intenzivnoj skrbi 
i dječjoj sobi, postoperacijskoj 
intenzivnoj skrbi, planiranju 
obitelji i privatnoj praksi. Bri-
nu se za zaštitu svih dobnih 
skupina žena, skrbe o spolnom 
i reproduktivnom zdravlju, 
planiranju obitelji, promociji i 
zaštiti dojenja na svim razinama 
zdravstvene zaštite.

Ovi ljudi rade jedan od najstresnijih 

poslova, svakodnevno se suočavajući s 
kriznim situacijama, ali sve to odrađuju s 
puno empatije, požrtvovnosti i stručnosti

Dojavna jedinica Hitne Varaždinske županije 
godišnje primi oko 30.000 poziva

U organizaciji Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu 
Varaždinske županije na sre-
dišnjem varaždinskom trgu 
javnozdravstvenom akcijom 
“Dan kada učimo spašavati 
živote” 30. travnja obilježen 
je Nacionalni dan hitne me-
dicinske službe.

Tom pri l ikom građane 
se željelo upozoriti na oz-
biljnost i težinu problema 
iznenadnog srčanog zastoja, 
educirati ih o osnovnim mje-
rama održavanja života uz 
uporabu automatskog vanj-
skog defibrilatora (AVD), te 
ih upoznati s organizacijom 
i djelokrugom rada hitne 
medicinske službe.

Djelatnicima hitne na nji-
hovom danu čestitali su 
župan Varaždinske županije 
Anđelko Stričak i pročelnica 
za zdravstvo, socijalnu skrb, 
civilno društvo i hrvatske 
branitelje Ljubica Božić.

– Koliki je opseg posla za 
djelatnike našeg Nastavnog 

zavoda za hitnu medicinu 
dovoljno govori činjenica da 
godišnje njihova medicin-
sko-prijavno-dojavna jedi-
nica primi čak oko 30.000 
poziva. Biti u jednoj takvoj 
službi nije lako. Oni rade je-
dan od najstresnijih poslova, 
svakodnevno se suočavajući 
s kriznim situacijama naših 
građana, ali sve to odrađuju 
s puno empatije, požrtvov-
nosti i stručnosti. I hvala im 
na tome – poručio je župan 
Stričak.

Preživljavanje
Liječnica u Ispostavi Za-

voda u Ivancu Margareta 
Lacković, dr. med. naglasila 
je kako uporaba automat-
skog vanjskog defibrilatora 
dodatno povećava šanse za 
preživljavanje unesrećene 
osobe, i smanjuje potencijal-
na oštećenja.

– Bez brze intervencije ne-
posrednih očevidaca, stopa 
preživljavanja kod iznenad-

OBILJEŽEN NACIONALNI DAN HITNE MEDICINSKE SLUŽBE

nog srčanog zastoja manja 
je od 10 %, dok se inter-
vencijom unutar tri do pet 
minuta od trenutka zastoja 
srca mogućnost preživljava-
nja povećava na više od 50 %. 
Postoji mreža AVD uređaja 
u Republici Hrvatskoj, no 
velik dio građana još nije 
upoznat gdje se ti uređaji 
nalaze, kako se koriste, i 
koliko su važni u spašavanju 
života. Stoga su od iznimne 

važnosti ovakve akcije gdje 
educiramo građane kako pre-
poznati hitno stanje kada je 
osoba bez svijesti i ne diše, te 
kako pozivom Hitnoj, prateći 
upute naših dispečera koji ih 
mogu uputiti i gdje se nalazi 
najbliži AVD, mogu pristupi-
ti reanimaciji osobe i nekome 
spasiti život – poručila je 
liječnica Lacković.

Ravnatelj Nastavnog za-
voda za hitnu medicinu Va-
raždinske županije Mladen 
Smoljanec podsjetio je kako 
svake godine Zavod uoči 
Nacionalnih dana hitne me-
dicinske službe organizira 
zajedničku vježbu svih žur-
nih službi čime provjeravaju 
svoju spremnost i koordini-
ranost. Ujedno tijekom godi-
ne organiziraju ili sudjeluju u 
brojnim akcijama kojima žele 
educirati građane o njihovoj 
ulozi prilikom pružanja prve 
pomoći, kao i o radu Hitne. 
Istaknuo je također kako je 
Zavod dobro opremljen, te 
ima dovoljan broj stručnih 
djelatnika.

Partner javnozdravstvenoj 
akciji Nastavnog zavoda za 
hitnu medicinsku službu 
Varaždinske županije bio je 
Odjel za sestrinstvo Sveuči-
lišta Sjever. 

Najprije je održano predavanje, a zatim i obilazak rodilišta, uključujući i rađaonicu, a odaziv je bio odličan

Primalje varaždinske Bolnice 
svima otvorile svoje radno mjesto
U Općoj bolnici Varaždin 3. 

svibnja bilo je vrlo edukativno, 
posebno za trudnice te buduće 
majke i očeve. Naime, povodom 
Međunarodnog dana primalja, 
koji se obilježava 5. svibnja, 
primalje Službe za ginekologiju 
i opstetriciju Opće bolnice Va-
raždin pozvale su sve zaintere-
sirane da posjete rodilište te da 
se upoznaju s njihovim radom.

Odaziv je bio odličan, a to i ne 
čudi s obzirom na to da je veza 
primalje i trudnice iznimno 
važna. Najprije je održano pre-
davanje, a zatim i obilazak ro-
dilišta, uključujući i rađaonicu.

Cilj je bio povezati trudnice 
s primaljama kako bi dobile 
što više informacija vezanih 
uz dolazak njihovog djeteta na 
svijet. Alenka Blaži, magistra 
primaljstva, glavna sestra Odje-
la ginekologije OB Varaždin i 
predsjednica Područnog vijeća 
Hrvatske komore primalja za 
Varaždinsku županiju istaknula 
je: “Primaljska skrb je puno šira 
od rada u rađaonici, ona obu-
hvaća žene i djevojke tijekom 
puberteta pa sve do menopauze. 
Porođaj može biti iskustvo koje 
će preobraziti svaku ženu, a 
promatrati i pomagati u ovom 

Godine 

2022. u OB 
Varaždin bilo je 
1299 poroda, a 

prošle godine 1210 

poroda

POVODOM MEĐUNARODNOG DANA PRIMALJA

procesu posebna je privilegija 
primalja.”

Inače, Hrvatska komora pri-
malja u svom registru broji 2404 
aktivne članice, Varaždinska 
županija ima 50 članica, od čega 
27 primalja radi u Općoj bolnici 
Varaždin.

Ravnatelj  Opće 
bolnice Varaž-
din Damir Po-
ljak čestitao 
j e  pr i m a-
ljama va-
raždinske 
b o l n i c e , 
a l i i svim 
o s t a l i m 
primaljama 
u Hrvatskoj 
njihov dan.

– Od ukupno 
27 ukupno primalja u 
našoj bolnici, 11 primalja je pr-
vostupnica, a 16 ih je asistentica, 
odnosno srednje stručne spre-
me, koje sudjeluju u porodima. 
Godine 2022. imali smo 1299 
poroda, a prošle godine 1210 
poroda, tako da im se zahvalju-
jem na svom trudu i angažmanu 
koji ulažu na dobrobit naših ro-
ditelja i novorođenčadi – rekao 
je Poljak.Alenka Blaži
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NC001 u Malom Bukovcu, 
a vrijednost projekta iznosi 
nešto manje od milijun i pol 
eura.

Pritom kao najvažnije isti-
če 100.000 eura dobivenih 
iz NPOO-a za adaptaciju 
Dječjeg vrtića “Krijesnica” i 
osiguravanje novih prostora 
za najmlađe.

– I na kraju, svakako mo-
ramo spomenuti da je glav-
nina financijskih sredstava 
u protekloj godini uložena 
u naš najveći projekt, a to je 
tvrtka Bukotermal d.o.o. Na-
ime, u 2023. godini ista je od 
strane Općine Mali Bukovec 
dokapitalizirana s iznosom 
od 291.000 eura iz vlastitih 
proračunskih sredstava. O 
projektu je gotovo sve već 
rečeno, no svakako moramo 
spomenuti da su unatrag go-
dinu dana ispunjene sve oba-
veze tvrtke oko istraživanja 
te je trenutno u Ministarstvu 
gospodarstva na čitanju i 
provjeri od strane oformljenog 
Povjerenstva Projekt razrade 
eksploatacije eksploatacij-
skog polja Lunjkovec-Kutnjak. 
Nakon uspješne i pozitivne 
ocjene ovog projekta, krenut 
će se sa prvim koracima prema 
projektiranju geotermalne 
elektrane – kazao je Marković 
i pritom zahvalio i čestitao 
direktoru Bukotermala Alenu 
Požgaju, županu Anđelku Stri-
čaku i svima koji su radili i još 
uvijek rade na ovom projektu 
koji će imati nemjerljiv značaj 
za općinu, ali i cijelu županiju.

Napomenuo je da ovakav 
primjer suradnje i investi-
cija u energetiku od strane 
Županije i Općine ne postoji 
nigdje drugdje te da se pažlji-
vo i temeljito idemo prema 
zacrtanom cilju. Pohvalio je 
tim zaposlenih u Općini, ali i 
zahvalio te čestitao svim mje-
štankama i mještanima Dan 
Općine, kao i vatrogascima 
Dan svetog Florijana.

Uime prisutnih gradonačel-
nika i načelnika obratio se na-
čelnik Općine Veliki Bukovec 
Franjo Vrbanić. Uime Vlade 
RH i premijera Andreja Plen-
kovića te Varaždinske župani-
je, prigodnu čestitku povodom 
Dana Općine uputio je i varaž-
dinski župan Anđelko Stričak, 
čestitajući ujedno načelniku 
Markoviću i njegovom timu 
na svim rezultatima.

Laureati
Kao što to obično biva, sve-

čana sjednica bila je prigoda 
da se istaknutim pojedincima 
i društvima, odnosno obr-
tima, uruče javna priznanja 
Općine Mali Bukovec.

Tako su Priznanja Općine 
Mali Bukovec za postignute 
rezultate na svjetskom prven-
stvu u Liverpoolu u mažoretu i 
za promociju Općine Mali Bu-
kovec uručena Marti Kovaček, 
Larisi Kovaček i Teni Herega, 
članicama Ludbreških ma-
žoretkinja. Priznanja Općine 
Mali Bukovec za postignute 
rezultate na međunarodnom 
plesnom natjecanju u Pragu i 
Bratislavi te za promociju Op-
ćine Mali Bukovec dodijeljena 
su Pauli Kovaček, Karli Hlad-
nić i Katji Blatarić, članicama 
KUD-a “Anka Ošpuh”.

više 60.000 eura – kazao je 
Marković.

Dodao je da je u tim ulicama 
također započela zamjena 
starih drvenih stupova novi-
ma, kao priprema za rekon-
strukciju distribucijske mreže 
kompletnog naselja i izgradnju 
nove trafostanice za cijelo 
naselje.

– U Malom Bukovcu postav-
ljena je nova javna rasvjeta na 
Trgu sv. Katarine u vrijednosti 
od 11 tisuća eura, dok se u 
Novom Selu Podravskom 
adaptirao i uređivao Društve-
ni dom. Također, dobivenim 
sredstvima iz Središnjeg dr-
žavnog ureda za demografiju 
i mlade i vlastitim sredstvima 
Općina je nabavila nova igrala 
za igralište Dječjeg vrtića 
“Krijesnica” te smo izgradili 
novu modernu ogradu oko 
Vrtića – istaknuo je.

Nadalje, govori, izrađena 
je projektna dokumentacija 
i ishođena pravomoćna Gra-
đevinska dozvola za Rekon-
strukciju nerazvrstane ceste 

Glavnina financijskih sredstava u protekloj godini uložena su u najveći općinski projekt, a to je tvrtka Bukotermal d.o.o.

Obilježeni Dani Općine Mali Bukovec
U Društvenom domu Sveti 

Petar, uz prisustvo brojnih 
uzvanika i gostiju, u subotu 
je, 4. svibnja, održana sveča-
na sjednica Općinskog vijeća 
Općine Mali Bukovec.

Svečanost je otvorio pred-
sjednik Općinskog vijeća Zlat-
ko Golec koji je pozdravio sve 
prisutne te im zaželio srdačnu 
dobrodošlicu.

Općina Mali Bukovec, ističe 
Golec, svih je ovih godina po-
slovala pozitivno, s relativno 
malim proračunom, ali ipak 
konstantno povećavajući pri-
hode, a vodstvo je uspijevalo 
obilato koristiti EU i nacio-
nalne fondove te investirati u 
velike projekte, podižući na taj 
način standard Općine, s na-
glaskom na ulaganja u mlade.

Istaknuo je kako Općina ima 
jasnu viziju za godine koje do-
laze te da glavna preokupacija 
mora biti ono po čemu će Op-
ćina biti poznata i što će trajno 
ostaviti mlađim naraštajima.

– Zato trebamo iskoristiti 
prirodna bogatstva i ljepote 
našega krajolika. Prije svega 
mislim na proizvodnju elek-
trične i toplinske energije 
preko geotermalne i solarne 
elektrane, turističko-rekrea-
tivne sadržaje i još dosta toga, 
no treba biti strpljiv, skroman, 
ali marljiv i uporan, radišan, 
onako kako smo naučeni i 
doći ćemo do prijeko potreb-
nih sredstava za realizaciju 
naših ideja – kazao je Golec 
pa zahvalio županu Anđelku 
Stričaku na podršci projektu 
geotermalne elektrane koji će 
se višestruko isplatiti i Općini 
Mali Bukovec i Varaždinskoj 
županiji.

Zahvalio je potom i svim 
kolegicama i kolegama iz Op-
ćinskog vijeća koje je od lani 
održalo osam sjednica i sve 
odluke donijelo jednoglasno.

Osvrt
Prigodnim riječima prisut-

nima se potom uz pozdrave i 
čestitke povodom Dana Opći-
ne obratio općinski načelnik 
Darko Marković. Na početku 
svoga govora osvrnuo se na 
proteklu godinu, rekavši kako 
je 2023. bila još jedna uspješna 
godina u kojoj se ulagalo u 
uređenje Općine. Spomenuo 
je potom neke od značajnijih 
realiziranih projekata, sufi-
nanciranih EU i državnim 
novcem.

– Upravo ćemo ovih dana 
ishoditi Uporabnu dozvolu za 
Društveni dom Županec, čija 
je dogradnja i rekonstrukcija 
započeta i dovršena krajem 
2023. godine, a radi se o pro-
jektu vrijednom 141.000 eura. 
Nadalje, u protekloj godini 
realizirana je modernizacija 
nerazvrstanih cesta u Malom 
Bukovcu i Župancu u vrijed-
nosti od 37.000 eura, za koju je 
najveći dio financijskih sred-
stava osiguralo Ministarstvo 
regionalnog razvoja i fondova 
EU – rekao je načelnik Marko-
vić i dodao da su se, osim ove 
investicije, redovito održavale 
i ostale nerazvrstane ceste i 
javne površine na području 
Općine.

– U centru naselja Sveti 
Petar smo u potpunosti zami-
jenili javnu rasvjetu s novom 

ODRŽANA SVEČANA SJEDNICA TE SU DODIJELJENA OPĆINSKA PRIZNANJA

Nakon subotnje svečane sjednice 
Općinskog vijeća, proslava Dana općine 
Mali Bukovec nastavljena je u nedjelju. 
Program je počeo svetom misom za 
vatrogasce u crkvi svete Katarine u 
Malom Bukovcu, a uslijedila je povorka 
vatrogasaca povodom blagdana svetog 
Florijana, zaštitnika vatrogasaca i Opći-
ne Mali Bukovec.

Vatrogasna zajednica Općine Mali 
Bukovec u svom sastavu ima četiri do-
brovoljna vatrogasna društva, a jedno 
od njih, najstarije i središnje u općini 
je DVD Mali Bukovec, uz koje djeluju 
i DVD-ovi Županec, Lunjkovec i Novo 
Selo Podravsko. DVD Mali Bukovec 
broji stotinjak članova u svim sekcijama, 
od pomlatka, mladeži do natjecateljske 
ekipe.

Načelnik Općine Mali Bukovec, Darko 
Marković, podsjetio je da je DVD Mali 
Bukovec osnovan daleke 1887. godine. 

Mario Milner, predsjednik Vatrogasne 
zajednice Općine Mali Bukovec zado-
voljan je što su se i ove godine na tra-
dicionalnoj misi i povorci okupili brojni 

vatrogasci. Posebno je naglasio da DVD 
Mali Bukovec u svojem sastavu ima 
Puhački orkestar koji broji dvadesetak 
članova.

LED rasvjetom te smo kroz 
cijeli centar investirali u DTK 
infrastrukturu radi lakšeg 
polaganja budućih optičkih 
komunikacijskih kabela. Bio 
je to dio jednog većeg projekta 

kojim je ŽUC Varaždinske 
županije izgradio novi rotor 
u centru naselja, u potpunosti 
uredio dodatno križanje pre-
ma Kalničkoj ulici te izgradio 
nogostupe kroz cijeli centar. 

Osim centra, u Svetom Petru 
smo djelomično rekonstru-
irali i ostatak javne rasvjete 
kroz tri ulice: Harambašinu, 
Jalšićevu i Vinogradsku. Svo 
to ulaganje vrijednosti je nešto 
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SKUPŠTINA UDRUGE UMIROVLJENIKA I STARIJIH OSOBA “LJUBEŠĆICA”
Udruga umirovljenika i starijih osoba 

“Ljubešćica” održala je u subotu, 27. 
travnja, redovnu godišnju skupštinu u 
Lovačkom domu na Budincu.
Predsjednica Udruge Božica Mikulčić 
izvijestila je prisutne o aktivnostima 
koje su provedene u 2023. godini te je 
posebno istaknula neke od planiranih 
aktivnosti u 2024. godini: završetak 
projekta izgradnje sanitarnog čvora kod 

Etno kuće, redovna druženja, odlasci 
na izlete i hodočašća, sudjelovanje na 
sportskim igrama, sudjelovanje na pro-

slavi Dana općine te brojna gostovanja 
zbora Udruge.
Prisutnima se obratio i predsjednik 
Općinskog vijeća Općine Ljubešćica 
Stjepan Ivanušec koji je čestitao člano-

vima Udruge na postignutim rezultatima 
u proteklom razdoblju te im zahvalio na 

sudjelovanju na svim općinskim manife-

stacijama. Stoga je Općina Ljubešćica u 
2024. godini osigurala sredstva u iznosu 
od 20.000 eura za božićnice umirovlje-

nicima i dodijelila 3200 eura za proved-

bu projekta Živjeti aktivno u zlatnim 
godinama po provedenom natječaju.
Nakon skupštine, uslijedilo je tradicio-

nalno druženje umirovljenika i prisutnih 
gostiju uz prigodni domjenak.

U razdoblju od 30. travnja 
do 30. svibnja 2024. godine 
provodi se savjetovanje sa 
zainteresiranom javnošću 
povodom donošenja Odluke 
o izmjenama i dopunama 
Odluke o organizaciji i na-
činu naplate parkiranja na 
području Grada Varaždina.

- Ovim izmjenama i dopu-
nama Odluke detaljnije se 
definiraju odredbe koje se 
odnose na uslugu parkiranja 
na uređenim javnim površi-
nama i u javnim garažama, s 
obzirom na uvođenje novih 
informacijskih tehnologija, 
ali i definiranje naplate i 
kontrole naplate parkiranja, 
definiranje postupka izda-
vanja povlaštenih parkiranih 
karata za stanare i drugih 
poslova s tim u vezi te obav-
ljanje nadzora nepropisno 
parkiranih vozila na parkira-
lištima. Na Nacrt prijedloga 
Odluke zatražena je prethod-
na suglasnost Ministarstva 
unutarnjih poslova Republike 
Hrvatske, sukladno Zako-
nu o sigurnosti prometa na 
cestama – ističu u Gradu 
Varaždinu.

Izrađen je novi prometni 
elaborat, a osim revizije po-
stojećih javnih parkirališta i 
garaža na kojima se trenutno 
obavlja naplata za korište-
nje parkirališnih mjesta na 
području Grada Varaždina, 
dodatno se uvodi naplata par-
kiranja na dijelovima grada, 
takozvanim parkirališnim 
blokovima, u kojima će vri-
jediti posebni povlašteni 
uvjeti za stanare. Naplata bi 
se trebala uvoditi etapno.

Temeljem provedene re-
vizije javnih parkirališta i 
garaža na kojima se trenutno 
obavlja naplata parkiranja 
na području Grada Varaž-
dina u zonama 0., 1., 2. i 3., 
obavljeno je usklađenje te 
je utvrđeno da je obilježeno 
ukupno 996 parkirnih mjesta 
za predviđenih za naplatu 
parkiranja, a osim njih, obi-
lježeno je 71 parkirno mjesto 
za osobe s invaliditetom i 
smanjene pokretljivosti te 
6 parkirnih mjesta za taxi 
vozila i 6 mjesta za punjenje 
električnih vozila. Također 
je predviđeno obilježavanje 
5 parkirnih mjesta za mo-
tocikle.

Detaljnije se definiraju odredbe koje se odnose na uslugu parkiranja na uređenim javnim površinama i u javnim garažama, s obzirom 
na uvođenje novih informacijskih tehnologija, ali i definiranje naplate i kontrole naplate parkiranja, kao i definiranje postupka 

izdavanja povlaštenih parkiranih karata za stanare

SUDJELUJTE U JAVNOM SAVJETOVANJU

sa zainteresiranom javnošću 
jest upoznavanje javnosti s 
nacrtom dokumenata, a radi 
dobivanja mišljenja, primjed-
bi i prijedloga i eventualno 
prihvaćanja zakonitih i struč-
no utemeljenih prijedloga, 
primjedbi i mišljenja.

Materijali i obrasci rele-
vantni za savjetovanje, kao i 
sami nacrti dokumenata, na-
laze se na web stranici Grada 
Varaždina https://varazdin.
hr/savjetovanja-s-javnoscu-
2024-godini/ pod rednim 
brojem 37.

Svoje doprinose javnom 
savjetovanju moguće je dosta-
viti isključivo putem prilože-
nog obrasca, zaključno do 30. 
svibnja 2024. godine na adre-
su Grad Varaždin, Upravni 
odjel za gradnju i komunalno 
gospodarstvo, Trg slobode 12/
II, 42000 Varaždin, s nazna-
kom: “Mišljenja, primjedbe 
i prijedlozi na Nacrt Odluke 
o izmjenama i dopunama 
Odluke o organizaciji i načinu 
naplate parkiranja na po-
dručju Grada Varaždina” ili 
na e-mail adresu: komunal@
varazdin.hr.

- U Gradu Varaždinu uvode 
se 3 nova parkirališna blo-
ka na kojima će se obavljati 
naplata parkiranja: blok A, 
blok B te blok C. Blokovi 
A i B uvrstit će su u drugu 
zonu naplate dok će se blok 
C uvrstiti u treću zonu na-
plate parkiranja u Gradu 
Varaždinu. U navedenim će 

blokovima pod naplatom biti 
ukupno 728 parkirnih mjesta, 
dok će za osobe s invalidite-
tom i smanjene pokretljivosti 
biti rezervirano ukupno 39 
parkirnih mjesta. U svakom 
od navedenih blokova broj 
parkirnih mjesta za osobe 
s invaliditetom i smanjene 
pokretljivosti zauzima 5% 

od ukupnog broja parkirnih 
mjesta, kao i u ukupnom 
broju parkinga pod naplatom 
– navedeno je u spomenutom 
elaboratu.

Uvode se tako parkirališni 
blok A, koji će obuhvaćati 
prostor istočnije od Ulice 
Stanka Vraza (iza višestambe-
nih zgrada kućni broj 6, 8 i 10) 

– prilaz preko Ulice Vatrosla-
va Lisinskog, blok B koji će 
obuhvaćati postojeće parki-
ralište smješteno istočnije od 
Zagrebačke ulice, a južno od 
Ulice Franca Prešerna, te blok 
C, koji obuhvaća parkirna 
mjesta u Trakošćanskoj ulici 
te dio u Ulici braće Radić.

Cilj provođenja savjetovanja 

Mijenja se odluka o parkiralištima u Varaždinu: 
novi parkirališni blokovi s naplatom

Uvode se tako parkirališni 
blok A, koji će obuhvaćati 

prostor istočnije od 
Ulice Stanka Vraza (iza 
višestambenih zgrada 

kućni broj 6, 8 i 10) – prilaz 
preko Ulice Vatroslava 
Lisinskog, blok B koji će 

obuhvaćati postojeće 
parkiralište smješteno 

istočnije od Zagrebačke 
ulice, a južno od Ulice Franca 

Prešerna, te blok C, koji 
obuhvaća parkirna mjesta u 
Trakošćanskoj ulici te dio u 

Ulici braće Radić
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OPĆINA BEDNJA NASTAVLJA OPREMATI “ČMALICO”
Općina Bednja nastavlja s aktivnostima 
opremanja Pčelarske udruge “Čmalico”. 
Tako su 23. travnja, povodom Dana pla-
neta Zemlje, Udruzi predane dvije nove 
pčelarske vage koje će biti uključene u 
projekt motrenja medenja.
– Pčelarstvo je izuzetno važna djelat-
nost koja ima puno širi značaj od same 
proizvodnje meda i ostalih pčelarskih 
proizvoda. Pčele kao oprašivači su-

djeluju u proizvodnji svakog četvrtog 
zalogaja hrane te je svaka pomoć 
dobrodošla – poručio je predsjednik 
Udruge Danijel Godinić, zahvalivši 
pritom općinskom načelniku Damiru 
Poljaku na razumijevanju za potrebe 
lokalnih pčelara, kao i svesrdnoj pomoći 
koju Udruga dobiva od Općine Bednja i 
njezinih čelnih ljudi.
I novouručene pčelarske vage, koje 

su se pokazale kao izuzetno važan 
alat u modernom pčelarstvu, pružit 
će pčelarima potpunu sliku o pašnim 
prilikama na području Općine Bednja. 
Novom donacijom i projektom motre-
nja medenja pokriveno cijelo područje 
Općine Bednja.
Zahvalama načelniku Poljaku i Općini 
pridružio se i Milan Vukovski, tajnik 
Udruge “Čmalico”.

Nova školska zgrada stajala je 7 milijuna eura, a najviše joj se vesele učenici i nastavnici

Otvorena nova zgrada Srednje 
škole Čakovec

U Srednjoj školi Čakovec 
2. svibnja priređena je sve-
čanost povodom otvorenja 
nove školske zgrade, za koju 
je kamen-temeljac položen 
u lipnju 2020. godine te je 
prizemlje stavljeno u funkciju 
2022.

Cijela školska zgrada u 
međuvremenu je dovršena 
i opremljena na radost uče-
nika i nastavnika, a kako je 
istaknula ravnateljica Sred-
nje škole Čakovec Gordana 
Ramušćak, u dugoročnom 
planu je izgradnja sportske 
dvorane: “Ukupna vrijednost 
škole i dvorane dosegnut će 
7,2 milijuna eura, a u realiza-
ciju prve i druge faze uložena 
su 3,2 milijuna eura. Zgrada 
je u cijelosti financirana pu-
tem donacija”. Posebno je 
među uzvanicima pozdravila 
glavnog donatora Friedhelma 
Loha. Ravnateljica je također 
istaknula da je ovo dan u ko-
jem se slavi ostvarenje sna – 
dosezanje suvremenih uvjeta 
za inovativno obrazovanje.

Nova školska zgrada stajala 
je 7 milijuna eura, a glavninu 
novca dali su donatori. Jedan 
od najvećih je Friedholm Loh, 
koji je rekao da nije dvojio 
kad mu je Bratoljub Horvat 
predstavio svoju viziju o osni-
vanju i građenju kršćanske 
škole. Misija njihove zaklade 
je poticati obrazovanje i pri-
premati mlade za život te mu 

Zaposlenici Ivančice d.d. 
iz Šri Lanke u nedjelju, 28. 
travnja, pripremili su živu 
proslavu svog državnog 
praznika, sinhalske Nove 
godine, na kojoj su okupili i 
domaće kolege iz svoje nove 
radne sredine. U duhu ra-
znolikosti i međukulturalne 
raznolikosti, ova proslava 
bila je i prilika za obogaći-
vanje kolektivnog iskustva 
i jačanje međusobnih veza 
stranih i domaćih zaposle-
nika Ivančice.

Gostoprimstvo stranih 
radnika iz Šri Lanke bilo je 
izvanredno, a njihova tradi-
cionalna hrana i piće pružili 
su domaćinima nezaboravno 

iskustvo okusa, boja i mirisa. 
Svi prisutni su imali priliku 
kušati bogatu paletu izvor-

nih specijaliteta i slastica te 
uživati u autentičnim čaje-
vima koji su obilježili ovaj 
poseban događaj.

Osim gastronomskih uži-
taka, proslava je bila obo-
gaćena raznim zabavnim 
aktivnostima, tradicional-
nim nošnjama, glazbom i 
nagradnim igrama za sve 
prisutne. Neke od nagrada 
uručio je predsjednik Upra-
ve Ivančice d.d. Siniša Zver 
te predsjednica Nadzornog 
odbora Nada Zver.

Inače na nedavno sastanku 
rukovodstva Ivančice s grad-
skim čelnicima Grada Ivan-
ca dogovoreno je da su strani 
radnici iz Šri Lanke pozvani 
da se pridruže Ivanečkom 
kotliću pa će vrijediti kušati 
gulaš s okusima i egzotičnim 
začinima ove daleke zemlje.

Zaposlenici iz Šri Lanke u društvu kolega obilježili sinhalsku Novu godinu
OBOGAĆIVANJE KOLEKTIVNOG ISKUSTVA I JAČANJE MEĐUSOBNIH VEZA STRANIH I DOMAĆIH ZAPOSLENIKA

GLAVNINU NOVCA DALI SU DONATORI

hvaljujem gospodinu Lohu i 
njegovoj Zakladi na velikoj 
investiciji u ovu školu, što je 
čin koji zaslužuje veliko po-
štovanje.” Premijer je dodao 
da je novi Centar kompeten-
tnosti u strojarstvu, formiran 
pri Tehničkoj školi Čakovec 
u suradnji s Međimurskom 
županijom, još jedan sjajan 
primjer kako se obrazova-
nje podiže na sasvim novu 
razinu.

Ministar znanosti i obra-
zovanja u tehničkoj Vladi 
RH Radovan Fuchs prisjetio 
se vremena kada je Srednja 
škola Čakovec integrirana u 
obrazovni sustav Republike 
Hrvatske, a svojim razvojem 
se dokazala kao vrijedan dio 
toga sustava.

Domaćinima je čestitala 
i gradonačelnica Čakovca 
Ljerka Cividini naglasivši da 
je Čakovec posvećen djeci i 
mladima, stoga je važno da 
imaju veliki izbor kada je 
riječ o odluci gdje će nastaviti 
srednjoškolsko obrazovanje. 
Zastupnica u Europskom 
parlamentu Sunčana Gla-
vak zahvalila je svima koji 
su Srednju školu Čakovec 
pratili na njezinu posebnom 
putovanju.

Donator Freidhelm Loh 
istaknuo je da ga raduje sret-
na škola te nastavnicima i 
učenicima poručio da su oni 
istinska vrijednost ustanove.

je iznimna čast što je dio ovog 
čakovečkog projekta. Rekao 
je da moramo zahvaliti Bogu 
na velikom daru te da je nova 
škola zapravo dar od Boga. 
Posebno je i on, ali i ostali 
govornici istaknuo ulogu 
Bratoljuba Horvata, bez čije 
upornosti i truda Srednja 
škola Čakovec ne bi postojala.

U ovoj Školi, uz program 
opće gimnazije, učenice i 
učenici obrazuju se za me-
dicinska zanimanja i to me-
dicinske sestre i tehničare 
opće njege, fizioterapeute te 
njegovatelje, a od jeseni se 
uvodi novi program - smjer 
farmaceutski tehničar odno-
sno tehničarka.

Župan Matija Posavec po-
zdravio je u ime Međimurske 
županije brojne uzvanike 
te čestitao domaćinima na 
uspjehu: “Vi ste u svoju vi-
ziju vjerovali i upornošću 
dosegnuli cilj. Raduje nas 
uvođenje novog smjera u 
Srednjoj školi Čakovec i s 
ponosom ćemo pratiti vaše 
snove. Naša svijest o važno-
sti obrazovanja pokazuje da 
je upravo to područje broj 
jedan na ljestvici prioriteta 
Međimurske županije jer 
smatramo da je svaka regija 
onoliko uspješna i prospe-
ritetna koliko ulaže u svoje 
mlade i u obrazovanje. Zato 
smo kandidirali 17 projekata 
uređenja škola u vlasništvu 

Osim 
gastronomskih 
užitaka, proslava 
je bila obogaćena 
raznim zabavnim 
aktivnostima i 
glazbom

Županije te čekamo sugla-
snosti resornog Ministar-
stva kako bismo u sve naše 
obrazovne ustanove uveli 
jednosmjensku nastavu.”

Plenković
Uzvanicima se obratio 

predsjednik Vlade Republike 
Hrvatske Andrej Plenković 
također čestitavši rukovod-
stvu Škole na velikom dosegu: 
“Srednja škola Čakovec jedna 
je od ustanova koje nadopu-
njavaju i obogaćuju hrvatski 
obrazovni sustav, stoga za-
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ČAKOVCU JOŠ 26.000 EURA ZA POMOĆNIKE U NASTAVI
Grad Čakovec prijavio se na Javni po-
ziv Ministarstva regionalnog razvoja i 
fondova Europske unije za sufinanci-
ranje provedbe EU projekata na lokal-
noj i regionalnoj razini u 2024. godini. 
Jedan od prijavljenih projekta je i 
“Osiguravanje pomoćnika učenicima 
s teškoćama u osnovnim školama na 
području Grada Čakovca VII” za koji 
je već dosad odobreno sufinanciranje 

u iznosu od 296.231,46 eura.
Iz Ministarstva je stigla obavijest da je 
za taj projekt temeljem javnog poziva 
Gradu Čakovcu dodijeljeno dodatnih 
26.138,07 eura. Time se ukupni udio 
sufinanciranja projekta gradskim 
novcem smanjuje sa 15, na 7,5 % 
vrijednosti projekta, zahvaljujući još 
jednoj uspješnoj prijavi.
Da podsjetimo, ukupna vrijednost 

projekta iznosi 348.507,60 eura, a 
njime su osigurane plaće za najveći 
dio pomoćnika u nastavi u čakoveč-
kim osnovnim školama.
Grad je na spomenuti natječaj prijavio 
sufinanciranje vlastitog učešća za 
još jedan projekt – Rekonstrukciju 
vatrogasnog doma u Savskoj Vesi, 
za koji također očekujemo pozitivan 
odgovor.

RURALNI PARLAMENT

LAG Međimurski 
doli i bregi u Umagu
U organizaciji Ministarstva 

poljoprivrede i Hrvatske mreže 
za ruralni razvoj uz domaćin-
stvo LAG-a Sjeverna Istra u 
od 21. do 24. travnja u Umagu 
je održan 5. Hrvatski ruralni 
parlament na kojem su sudje-
lovale i predstavnice LAG-a 
Međimurski doli i bregi.

Ovaj jubilarni ruralni par-
lament okupio je oko 200 su-
dionika iz Hrvatske i EU-a, 
predstavnici Europske komi-
sije, predstavnici LAG-ova, 
organizacija civilnog društva, 
predstavnici jedinica lokalne i 
regionalne samouprave, držav-
nih tijela i tijela javne uprave, 
članova Nacionalne mreže Za-
jedničke poljoprivredne politike 
te poljoprivrednika. Cilj rural-
nog parlamenta je informirati 
dionike u ruralnim područjima 
koje su im mogućnosti za kori-
štenje sredstava iz Strateškog 
plana Zajedničke poljoprivred-
ne politike.

Radionice
Prvi dan 5. Hrvatskog rural-

nog parlamenta kroz raznovr-
sne prezentacije, sudionicima 
su predstavljene aktualne na-
dolazeće teme. Tako se kroz 
prezentacije govorilo o ključnoj 
ulozi dugoročne vizije za rural-

na područja EU do 2040. i rural-
nom paktu; pametnim selima; 
trenutnom programskom raz-
doblju; o natječaju za provedbu 
intervencije te drugom.

Drugi dan održane su pre-
zentacije na temu oznakama 
kvalitete do veće prepoznat-
ljivosti domaćih proizvoda s 
ruralnih područja, intervencija 
77.01, kratki lanci opskrbe, 
dobre prakse gradova u radu s 
mladima u ruralnim sredina-
ma, žene u ruralnim područ-
jima, višeizvorsko financiranje 
CLLD-a, pametan razvoj lokal-
nih područja te su prikazani 
primjeri dobre prakse istarskog 
područja.

Također, održana je panel ra-
sprava na temu “Udruživanjem 
do jačanja konkurentnosti na 
sve zahtjevnijem tržištu”, na ko-
joj su panelisti bili Sanja Kolarić 
Kravar, Robertina Vučković, 
Lana Bačura, Davor Tomičić, 
Mikaela Burišić i Romeo Jukić. 
Kraj dana posvećen je teren-
skim radionicama na tri različi-
te teme, na kojima su sudionici 
mogli razmjenjivati iskustva i 
mišljenja o temama ključnim za 
rastr i razvoj ruralnih područja.

Posljednjeg dana predstavlje-
ni su zaključci svih tematskih 
radionica.

Ovogodišnje Ljeto uz Muru, 
koje se veže i uz Dan grada 
Mursko Središće, trajat će 
dulje i bit će obogaćeno no-
vim, prije svega sportskim 
događanjima.

Ove godine građane čeka i 
Europsko nogometno prven-
stvo pa će samim time i ova 
manifestacija biti bogatija za 
prijenose nogometnih uta-
kmica Vatrenih, ali i drugih 
nova sportskih nadmetanja.

Osim koncerata velikih hr-
vatskih estradnih zvijezda 
na Šetnici svete Barbare te 
već tradicionalnih gradskih 
događanja poput Murske alke 
i Gradskog kotlića, ovo Ljeto 
uz Muru donosi i turnire u 
košarci, odbojci i nogometu, 
čime će se obogatiti sezona 
na izletištu Fusek. Sve po-
bjednike očekuju vrijedne 

nagrade. Također, Wine fest 
će se održavati prije svih većih 
koncerata, a prije samog otvo-
renja Eura, čeka nas i nadme-
tanju u znanju o europskim 
prvenstvima.

Ove godine se otva-
ra i Sokolski 
dom, dvora-
na pr vot no 
i z g r a đ e n a 
1933. Dan na-
kon otvorenja 
u Centru za 
kulturu “Ru-
dar” odigrat 
će se i kazališ-
na predstava kojoj 
je radnja djelomično 
upravo u Sokolskom domu 
tridesetih godina 20. stoljeća, 
predstava upravo o Murskom 
Središću.

Nezaobilazni langoši koji su 

tražena roba uvijek i svugdje 
bit će nova tema kojoj će se 
posvetiti i radionica, a očekuj-
te i prodaju novih verzija ovog 
omiljenog, ali i Međimurcima 
tradicionalnog specijaliteta. 

Ne treba ni napominjati 
da će se Va-
treni pratiti i 
nakon prola-
ska skupine, a 
Ljeto uz Muru 
obuhvatit će i 
okolno nase-
lja. Dani Pe-
klenice ove se 
godine neće 

održati u lipnju, već 
sele u tjedan prije najve-

ćeg proštenja u Međimurju.
Izdvojit ćemo samo neke 

zanimljive događaje ovogodiš-
njeg Ljeta uz Muru. “Ringišpil 
– Tribute band Balašević” 

nastupa prvog dana manife-
stacije, odnosno 14. lipnja, a 
Dječji festival u CZK Rudar 
je na rasporedu 19. lipnja. 
Petak, 21. lipnja, rezerviran 
je za nastup vrlo popularna 
“4 Tenora”, dok će dan kasnije, 
s subotu, zabavljati Savršeni 
marginalci koji izvode hitove 
Hladnog piva.

Svečano otvorenje Sokol-
skog doma bit će 27. lipnja, a u 
njemu će se istog dana održati 
Svečana sjednica Gradskog 
vijeća Grada Mursko Središće. 
Lidija Bačić uvijek na svojim 
koncertima okupi brojnu pu-
bliku željnu dobre zabave pa 
će tako zaisgurno biti i ovaj 
put i to 28. lipnja na Šetnici 
sv. Barbare. Murska alka na 
rasporedu je dan kasnije, 29. 
lipnja, a u večernjim satima 
zapjevat će Vlado Kalember.

BOGAT PROGRAM OVOGODIŠNJEG LJETA UZ MURU

Ove godine građane čeka i Europsko nogometno prvenstvo pa će samim time i ova 
manifestacija biti bogatija za prijenose nogometnih utakmica Vatrenih

U lipnju “4 Tenora”, Savršeni 
marginalci, Lidija Bačić i drugi

Dani 
Peklenice ove

 se godine neće 
održati  
u lipnju

Grad Novi Marof  u subotu 
se, 27. travnja, još jednom 
uključio u najveću ekološku 
kampanju u Hrvatskoj – “Ze-
lena čistka”, kojom je održano 
sakupljanje otpada.

Podupiranjem kampanje 
podižu svijest građana i omo-
gućuju aktivno uključivanje 
građana u rješavanje problema 
vezanih uz očuvanje okoliša. 
Lokalna samouprava, Komu-
nalno poduzeće Novokom s 
udrugama građana, javnim po-
duzećima i građanima odazvali 
su se na čišćenje lokacija u 
smjeru Belskog dola, Bela ka-
menolom, doline rijeke Lonje, 
Paka – nadvožnjak, izletišta 
Grebengrad uz cestu i ostalo. 

Grad Novi Marof osigurao je 
nabavu kontejnera za sakuplja-
nje otpada, odvoz sakupljenog 
otpada na odlagalište otpada, 
kao i nabavu potrebnog ručnog 
alata i opreme za sudionike ak-
cije – lopate, grablje, rukavice, 
vreće za smeće i ostalo.

U akciju “Zelena čistka” 
uključio se i gradonačelnik 
Grada Novi Marof Siniša Jen-
kač koji je rekao kako komunal-
no poduzeće kupi sav mogući 
otpad i imaju reciklažno dvo-
rište koje je doslovno u centru 
grada, odmah do komunalnog 
poduzeća, ali ljudi nažalost 
još uvijek odbacuju otpad u 
prirodu.

– Ovaj Međunarodni dan 

čišćenja okoliša iskoristit ćemo 
za čišćenje i pokupit ćemo sav 
otpad. To nam se na neki način 
boduje i u nekakvu aktivnost 
koju lokalna samouprava pro-
vodi kroz zaštitu okoliša. Hr-
vala svima koji su se odazvali, a 
Novokom će sav otpad propisno 
zbrinuti – istaknuo je Jenkač.

Gradonačelnik Jenkač je do-
dao kako je ovo i apel svima 
onima koji propisno ne odlažu 
otpad, da ga ne bacaju bilo gdje 
i da ga ne spaljuju kod kuća.

Ponovio je kako su građanima 
omogućili da sav otpad, od bio 
otpada do glomaznog otpada, 
mogu deponirati u reciklažnom 
dvorištu, a onda se on propisno 
reciklira dalje.

U Novom Marofu održana još jedna “Zelena čistka”
SAV SE OTPAD MOŽE DEPONIRATI U RECIKLAŽNOM DVORIŠTU
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GRAD LUDBREG

Proglašeni 
sajamski dani

Grad Ludbreg donio je Za-
ključak da će sve nedjelje do 
kraja godine, kao i blagdani 
te praznici biti takozvani 
sajamski dani.

- U svrhu promidžbeno-
turističkih aktivnosti i po-
većanja obujma turističke 
ponude Grad Ludbreg i Tu-
ristička zajednica područja 
Centar svijeta provode razli-
čite aktivnosti na proširenju 
kulturno-turističke ponude. 
Tako se sve nedjelje u raz-
doblju od 1. svibnja 2024. do 
31. prosinca 2024. godine 
proglašavaju danima javnih 
manifestacija i sajamskim 
danima na području Grada 
Ludbrega – objavili su u 
Gradu Ludbregu.

Pojedine aktivnosti i pro-
grami odvijat će se i u dane 
praznika ili neradnih dana 
te se, pored nedjelja, u toku 
godine danima javnih mani-
festacija i sajamskim danima 
proglašavaju ovi dani: 30. 
05. 2024. – Dan državnosti 
i Tijelovo – četvrtak, 22. 06. 
2024. – Dan antifašističke 
borbe – subota, 5. 08. 2024. 

– Dan pobjede i domovinske 
zahvalnosti i Dan hrvatskih 
branitelja-ponedjeljak, 15. 
08. 2024. – Velika Gospa – 
četvrtak, 1. 11. 2024. – Dan 
svih svetih – petak, 18. 11. 
2024. – Dan sjećanja na žr-
tve Domovinskog rata i Dan 
sjećanja na žrtvu Vukovara i 
Škabrnje – ponedjeljak i 26. 
12. 2024. – Sveti Stjepan – 
četvrtak.

- Prigodna prodaja na ki-
oscima, štandovima i slično, 
kao sastavni dio javnih i sa-
jamskih manifestacija može 
započeti najranije u 6:00 sati 
i završiti najkasnije do 22:00 
sata, a u dane manifestacije 
“Ludbreška Sveta Nedjelja” 
može započeti najranije u 
6:00 sati i završiti najkasnije 
do 24:00 sati – kažu u Gradu 
Ludbregu.

Podsjetimo, temeljem Jav-
nog poziva za iskaz interesa 
za sufinanciranje izgradnje, 
obnove, održavanja, oprema-
nja i rekonstrukcije sportskih 
građevina u 2024. godini, 
odabrana su 84 projekta koje 
će u 2024. godini sufinanci-
rati Ministarstvo turizma i 
sporta. Jedan od njih je i onaj 
Općine Petrijanec “Obnova, 
održavanje, rekonstrukcija 
postojeće sportske građevine 
i opremanje sportskom opre-
mom i sportskim rekvizitima 
Sportski centar Majerje za ko-
jeg je 24. travnja 2024. godine, 
načelnik Općine Petrijanec 

Željko Posavec potpisao ugo-
vor u vrijednosti od 210.000 
eura.

Namjera je ostvariti dobro 

osmišljeni prostor koji će po-
stati mjesto okupljanja, sporta 
i druženja lokalnih građana i 
djece.

PREVENTIVNA AKCIJA “POJAS I DJEČJA SJEDALICA” U BELICI
U četvrtak, 2. svibnja, u prijepodnev-

nim satima u zoni dječjeg vrtića “Sv. 
Nikola” u Belici, preventivci iz Policijske 
postaje Čakovec, proveli su preven-

tivnu akciju “Pojas i dječwja sjedalica”. 
Preventivna akcija provedena je u cilju 
podizanja razine sigurnosti prometne 
kulture te smanjenja prometnih nesre-

ća u kojima su posljedice uzrokovane 
nekorištenjem sigurnosnog pojasa i 

dječje sjedalice. Roditeljima je skrenuta 
pozornost na naviku stjecanja korište-

nja sigurnosnog pojasa za putnike na 
stražnjim sjedalima i općenito korište-

nje sigurnosnog pojasa bez obzira na 
duljinu puta kojeg prelaze jer roditelji 
često imaju izgovor da nisu vezali dije-

te jer idu “samo do obližnjeg dućana”. 
Svim posjetiteljima informativnog punkta 
predstavljena je preventivna nacionalna 

kampanja “Web heroj” te su pritom in-

formirani o opasnostima kibernetičkog 
kriminaliteta. Ujedno, predstavljeno im 
je zanimanje policajac/policajka te su 
mogli razgledati Mobilni preventivni 
centar policije te saznati sve o njegovoj 
namjeni. Zainteresiranim posjetiteljima 
informativnog punkta policijski službenici 
podijelili su razne edukativno-promotiv-

ne letke.

Nogomet no ig ra l i š te  s 
umjetnom travom, odbojka 
na pijesku, vanjska teretana, 
košarkaško igralište, atletska 
staza novi sportski centar i to 
u Majerju.

Nisu to nikakvi pusti snovi. 
Na tome se već dobrano radi. 
I priča je svakim danom sve 
realnija jer su nam odobrena 
sredstva Ministarstva turiz-
ma i sporta u iznosu od čak 
210.000 eura.

– Za Općinu Petrijanec to 
je strašno važan projekt. Zbog 
odličnih rezultata koje postižu 
naši nogometni klubovi u 2. 
ŽNL i općinski nogometni 
centar, ali i zbog truda tre-
nera i volontera u klubovima 
i sve te djece u nogometnom 
centru Orač – Nova Ves svim 
klubovima u našoj Općini ovo 
će biti nagrada za marljivi rad 
ali u olakšanje roditeljima koji 
podržavaju djecu u treniranju 
ovog popularnog sporta. S 
takvim centrom Petrijanec kao 
općina bila bi daleko prepo-
znatljivija, a bilo bi to i mjesto 
okupljanja i druženja svih mje-
štana ne samo na nogometnom 
terenu, nego i u vanjskoj te-
retani, atletskoj stazi, košarci 
ili odbojci na pijesku. Zaista 
se veselim što ćemo napraviti 
najveći infrastrukturni projekt 
u području sporta od osnutka 
Općine Petrijanec – rekao je 
načelnik Općine Petrijanec 
Željko Posavec.

VAŽAN PROJEKT ZA OPĆINU PETRIJANEC

Namjera je ostvariti dobro osmišljeni prostor koji će postati mjesto okupljanja, sporta 
i druženja lokalnih građana

Sportski centar u Majerju 
nije samo san

Na igralištu Nogometnog 
kluba Polet u Cestici u su-
botu, 27. travnja odigrane 
su Županijske lige limača 
predškolske dobi. Uz doma-
ćine, polaznike Nogometnog 
centra Cestica sudjelovalo 
je još devet ekipa s područja 
Varaždinske županije: NC 
Jalžabet Martijanec, NC Vi-
dovec 1, NC Vidovec 2, NK 
Ivančica 1, NK Ivančica 2, 
NK Podravina 1, NK Podra-
vina 2, NC Sračinec Svibovec 
i ŠNK Novi Marof.

– Ekipe su bile podijeljene 
u dvije skupine, po pet u sva-
koj, a svaka ekipa iz skupine 
odigrala je po četiri utakmi-

ce, rekao je Filip Martić, 
instruktor Županijskog no-
gometnog saveza Varaždin.

– Organizator natjecanja 
limača predškolske dobi, 
U-6, je Hrvatski nogometni 
savez koji osigurava lopte, 
golove i ostale rekvizite, a 
u natjecanju na području 
Varaždinske županije, uz 
Županijski nogometni savez, 
sudjeluju i klubovi – rekao 
je o samom natjecanju Igor 
Pšag, trener sastava U-6, NC 
Cestica.

Natjecanje se organizira 
turnirski. Lanjske godine 
bilo je realizirano pet turni-
ra, a utakmice šestog turnira 

bile su na rasporedu 14. trav-
nja na igralištu u Svibovcu 
Podravskome. Na natjecanju 
sedmog turnira održanog na 
igralištu NK Polet Cestica 
sudjelovalo je 70 djece predš-
kolske dobi, a za sastav Škole 
nogometa Cestica nastupili 
su Mateo Habjanič, Dominik 
Dobrotić, Lovro Vidrač, Ivan 
Hrženjak, Petar Kos, Kaan 
Jamnik, Adam Pšag, Antonio 
Spevan i Mateo Vrbnjak. 
Trener ekipe NC Cestica U-6 
sastava Igor Pšag napominje 
da su svi igrači njegove mom-
čadi ujedno i polaznici grupe 
predškolaca Dječjeg vrtića 
Zeko Cestica. 

Natjecanje limača predškolske dobi okupilo 70 djece
NA IGRALIŠTU NOGOMETNOG KLUBA POLET U CESTICI

Omogućena 
prigodna prodaja 

na kioscima i 

štandovima

Odobreno 

je od Ministarstva 
turizma i sporta 

210.000 eura
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OPĆINI BERETINEC NOVI UGOVOR O 
SUFINANCIRANJU PROJEKTA
Općina Beretinec potpisala je u 
utorak, 30. travnja, novi Ugovor o 
sufinanciranju provedbe EU projekta, 
kojim je ovog puta ostvarila bespo-
vratna sredstva Ministarstva regional-
noga razvoja i fondova Europske unije 
u ukupnom iznosu od 37.746,74 eura. 
Ugovor je potpisao Općinski načelnik 
Nikola Žganec.

Naime, rezultat je to uspješne i pra-
vovremene prijave na Javni poziv za 
sufinanciranje provedbe EU projekata 
na regionalnoj i lokalnoj razini u 2024. 
godini, a ostvarena bespovratna i 
namjenska sredstva usmjerena su na 
sufinanciranje provedbe EU projekta 
“Izgradnja i opremanje igrališta za mali 
nogomet i rukomet”. Ovo je dodatna 

ušteda od 50 % po izvršenom projektu 
za proračun Općine Beretinec.
Cilj ovog Programa je povećanje 
apsorpcije bespovratnih sredstava 
EU-a koja su na raspolaganju Republici 
Hrvatskoj te ostvarivanje doprinosa 
financijskoj održivosti investicijskih 
projekata sufinanciranjem vlastitih 
sredstava korisnika.

OPĆINA NEDELIŠĆE

Za SRP Trate 
odobreno 

300.000 eura
Općina Nedelišće potpisala 

je ugovor s Ministarstvom 
turizma i sporta za financira-
nje projekta “Rekonstrukcija 
sportskog borilišta i izgradnja 
nadstrešnice tribina na SRP 
Trate” u iznosu od 300.000 
eura.

Ovaj projekt obuhvaća mo-
dernizaciju postojećeg nogo-
metnog igrališta i tribina te 
postavljanje solarnih panela 
kako bi se osigurala održiva 
energija za sportske sadržaje.

Postojeće tribine će se u 
sklopu projekta nadograditi 
nadstrešnicom opremljenom 
solarnom elektranom te će 
osigurati energetske potrebe 
kako postojećih tako i budućih 
prostora. Također, dogradit 
će se postojeći caffe bar i 
spojiti sa sanitranim čvorom. 
Predviđa se i postavljanje 
tipskih kioska za komentatora 
sportskih događaja i razglas, 
zatim kioska za pomoćne ugo-
stiteljske sadržaje te kioska za 
fotofiniš uz buduću atletsku 
stazu. Postavit će se i veliki 
LED semafor za prikaz rezul-
tata kao i rasvjeta na glavnom 

nogometnom igralištu.

Napredak
Dodatno, projekt uključuje 

izgradnju održivog vodnog 
sustava sa sabirnom jamom 
za kišnicu, koja će se koristiti 
za navodnjavanje sportskih 
terena te za “sivu” vodu za is-
piranje sanitarija u caffe baru.

Projekt uveliko doprinosi 
povećanju upotrebe obnov-
ljivih izvora energije kroz 
ugradnju sustava za korištenje 
obnovljivih izvora energije 
za proizvodnju električne 
energije ugradnjom sunčane 
elektrane.

Odobrenje ovih sredstava 
predstavlja značajan korak u 
velikom projektu dovršetka 
stadiona Trate te će omogućiti 
kako bolje uvjete za sportaše, 
tako i veći komfor gledatelja.

- Hvala Vladi Republike 
Hrvatske i resornom Mini-
starstvu na odobrenju maksi-
malnog iznosa za realizaciju 
projekta koji će biti na ponos 
svih stanovnika Općine Ne-
delišće - naglasio je načelnik 
Nikola Novak.

Svetom misom kod kapelice 
sv. Josipa u zaseoku Kraljsko/
Martani u Donjoj Voći mje-
štani Općine Donja Voća odali 
počast bratu, sinu, suborcu i 
sumještaninu Josipu Martanu, 
ali prisjetili se i svih poginulih 
i nestalih hrvatskih branitelja 
koji su dali svoje živote za ono 
u što su vjerovali.

Nakon mise, za sve sumješta-
ne, Udruga branitelja “Voća” 
organizirala je druženje i 
podjelu graha na Sportskom 
parku Hrvatskih branitelja 
u Donjoj Voći. Zajedničkim 
druženjem mještani su obilje-
žili Praznik rada, ali i ispraćaj 
voćanskih branitelja koji su 
krenuli pješke put Vukovara 
2. svibnja.

Ovim zahtjevnim pothva-
tom odaju počast svim bra-
niteljima s područja bivše 
Općine Ivanec poginulima u 
Domovinskom ratu, to više što 
je i njihov rođak Josip Martan, 
pripadnik Specijalne policije 
PU varaždinske “Roda”, i sam 
smrtno stradao 1991. godine u 

Hrvatskoj Kostajnici.

Obaveza
Tom prilikom, načelnica 

Općine Donja Voća Kočet 
istaknula je sljedeće: “Naša 
obaveza je da nove generacije 
ne zaborave njihovu žrtvu, 
trud i suze jer nemamo se 
pravo kititi ordenjem prošlo-
sti ako ne djelujemo sada za 
budućnost i zajedno težimo 

istom cilju za koji su se svi 
oni borili. Stoga, težimo svi 
zajedno da kreiramo zajednicu 
u kojoj nitko nije manje vri-
jedan, zaboravljen i potlačen 
jer je drugačiji. Dužni smo im 
to, svi zajedno. Danas poneki 
olako daju savjete koje ni sami 
ne bi prihvatili. Drže prodike 
bez imalo odgovornosti, a da 
i sami ne rade to isto. Lice-
mjerno i ravnodušno! Neka 

nam naši sumještani, Slavko i 
Marijan Martan, budu vodilja 
da krenete od sebe i da svojim 
dijelima pokažete kako bi se 
i drugi trebali ponašati. Naši 
dragi Marijan i Slavko Martan, 
na ponos svih nas, sutra kreću 
na put od Ivanca do Vukovara 
i time će odati počast svim 
braniteljima s područja bivše 
Općine Ivanec. Neka ih na tom 
putu prati Božji blagoslov!”

PROSLAVLJEN JE I PRAZNIK RADA

Prisjetili su se i svih poginulih i nestalih hrvatskih branitelja koji su dali svoje živote

Ispratili voćanske branitelje 
na hod do Vukovara

U četvrtak je održana sjed-
nica Gradskog vijeća Grada 
Varaždina koja je sazvana 
po hitnom postupku. Prema 
riječima zamjenika grado-
načelnika Miroslava Marko-
vića razlog hitnosti je da bi 
poljoprivrednici koji su dali 
ponude za zakup državnog 
poljoprivrednog zemljišta na 
području Grada Varaždina 
mogli na vrijeme krenuti u 
ovogodišnju sjetvu.

Na sjednici je prisustvovalo 
16 vijećnika koji su na kraju 
većinom glasova izglasali 
odluku o izboru najpovoljnije 
ponude za zakup poljopri-
vrednog zemljišta, a koja 

je preduvjet za sklapanje 
ugovora o zakupu i uvođenja 
zakupaca u posjed.

Javnim natječajem bilo je 
obuhvaćeno 16 katastarskih 
čestica koje se daju u zakup 
na rok od 15 godina i 40 ka-
tastarskih čestica koje se daju 
u zakup na rok od 5 godina.

Na Javnom natječaju iska-
zan je interes za sve kata-
starske čestice koje se daju u 

zakup na 15 godina, s moguć-
nošću produljenja za isto raz-
doblje. Na Javnom natječaju 
za poljoprivredno zemljište 
koje se daje u zakup na rok 
od 5 godina, uz mogućnost 
produljenja za isto razdo-
blje, iskazan je interes za 9 
katastarskih čestica dok za 
preostalu 31 katastarsku če-
sticu nije bilo zainteresiranih 
ponuditelja.

Održana hitna sjednica varaždinskog Gradskog vijeća
PRIHVAĆENE ODLUKE O ZAKUPU ZEMLJIŠTA

Javnim natječajem bilo je obuhvaćeno 16 
katastarskih čestica koje se daju u zakup na 
rok od 15 godina i 40 katastarskih čestica 
koje se daju u zakup na rok od 5 godina
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Diljem sjevera Hrvatske jelo se i pilo, ali bila su organizirana i sportska druženja te razgledi. Također, 1. svibnja odličan je datum za predstavljanje udruga i običaja posjetiteljima.

Praznik rada pr
veselo druženje u prirodi

Iako je prijetila kiša Pra-
znik rada proslavljen je diljem 
Varaždinske i Međimurske 
županije.

Među najveća obilježavanja 
svakako spada ono na Izletištu 
Drava u Varaždinu. Povodom 
obilježavanja Međunarodnog 
praznika rada, Grad Varaždin 
je s Turističkom zajednicom 
grada Varaždina, Zakladom 
solidarnosti Grada Varaždina, 
gradskom tvrtkom Parkovi i 
Gradskom tržnicom Varaž-
din organizirao tradicionalnu 
proslavu na Izletištu Drava uz 
glazbeno-zabavni program i 
humanitarnu tombolu.

Građanima je podijeljeno 
oko 6000 besplatnih porcija 
prvomajskog graha. Svi troškovi 
proslave pokriveni su iz donaci-
ja te uz sponzorstvo SES Spar 
European Shopping Centers i 
brend S Park Varaždin.

KUD Hrvatskih željeznica 
budnicama je započeo 
manifestaciju na se-
dam lokacija u 
centru grada, 
a na središ-
nju proslavu 
n a  D r a v i 
odazvalo se 
na tisuće po-
sjetitelja koji 
su uživali u 
bogatom pro-
g r a m u  C T K 
Varaždin, PK Feel, 
DND Varaždin, Varaž-
dinskih mažoretkinja i Tambu-
raškog sastava Špancir.

Građanima se u podne obra-
tio i čestitao im Međunarodni 
praznik rada gradonačelnik 
Grada Varaždina Neven Bosilj 
koji je iskazao zadovoljstvo što 
se toliko građana okupilo na 
Dravi: “Ovdje će danas biti i 
desetak tisuća Varaždinaca, a 
uz zabavni program dijeli se i 
oko 6000 porcija graha za naše 
sugrađane. Grad Varaždin je 
grad koji ima najveću zapo-
slenost u našoj zemlji, čak 690 
zaposlenih na 1000 stanovnika, 
kao nitko u Hrvatskoj. No, uz to 
želimo da naši zaposleni imaju 
što veće plaće i što bolja prava. 
Sad se promijenila paradigma, 
jer su nekada poslodavci govo-
rili: udariš nogom u grm i izlete 
tri radnika. Danas su radnici 
u prilici da mogu tražiti bolji 
posao. Nekada su naši očevi, 
majke, djedovi i bake, na mjestu 
gdje su se zaposlili nakon ško-
lovanja, tamo radili cijeli život. 
Sada imamo veće mogućnosti i 
želimo potaknuti naše radnike 
da traže bolje, ali da ostanu u 
našoj domovini.”

Također, zahvalio je i svima 
koji su sudjelovali u humani-

tarnoj tomboli o čemu je rekao: 
“U ovu humanitarnu priču 
oko današnjeg Međunarodnog 
praznika rada uključilo se 1000 
tvrtki i poduzetnika iz grada 
Varaždina koji su donirali po-
klone za tombolu. Sav prihod od 
prodaje ide Zakladi solidarnosti 
Grada Varaždina za one naj-
potrebitije. Nedavno smo tako 
kupili jedna invalidska kolica.”

Varaždinska  
županija

Općina Bednja i Turistička 
zajednica Trakošćan i ove su 
godine pripremile bogati za-
bavni i kulturni program na 
Trakošćanu povodom obilježa-
vanja Međunarodnog praznika 
rada. Brojni okupljeni mogli 
su uživati u lijepom vremenu 
i raznolikom sadržaju, upot-
punjenima čarobnom kulisom 
dvorca Trakošćan.

Program je započeo već iza 
9 sati nastupom kuburaša, 
članova Kuburaškog društva 
“Prva kubura Višnjica”. Svoje 
mjesto potom su zauzeli članovi 

Limene glazbe DVD-a 
Bednja. Program 

je nastavljen 
n a s t u p i m a 
KUD-a Josip 
Genc Bed-
nja, KUD-a 
“Cvetlinski 
zvon” Cve-
tlin i KUD-a 

Josip Jedvaj 
Vrbno. Za na-
stavak dobre 

zabave pobrinuli 
su se uvijek raspoloženi 

članovi glazbenog sastava Ka-
valiri. Već po tradiciji, za bogatu 
gastronomsku i ugostiteljsku 
ponudu u podnožju dvorca, 
na ulazu u muzejski kompleks, 
zadužen je bio Hotel Trakošćan.

I ove je godine Grad Novi 
Marof u suradnji s Planinar-
skim društvom Grebengrad 
organizirao proslavu Među-
narodnog praznika rada na 
Grebengradu te obilježavanje 
obljetnice vojno-redarstvene 
akcije “Bljesak”, dok je na Šejanu 
tradicionalno druženje orga-
nizirao novomarofski ogranak 
Udruge dragovoljaca i veterana 
Domovinskog rata.

Proslava Praznika rada na 
Grebengradu jedna je od naj-
masovnijih u Varaždinskoj 
županiji, što i ne čudi, budući da 
je odličan spoj rekreacije, izleta 
u prirodu te zabave i druženja, 
a proslavi se, kao i ranijih go-
dina, pridružio i novomarofski 
gradonačelnik Siniša Jenkač. 
Na zadovoljstvo velikih i ma-
lih, proslava Međunarodnog 
praznika rada ove je godine 
obogaćena i novim sadržajima. 
Naime, prvi je put u novomaro-
fskom Sportskom parku održan 
ulični malonogometni turnir u 

MEĐU NAJVEĆA OBILJEŽAVANJA SVAKAKO SPADA ONO NA IZLETIŠTU DRAVA U VARAŽDINU

Praznik rada uz biciklijadu u Prelogu 

PIŠE: SANDRA ŽUPANIĆ
szupanic@regionalni.com

organizaciji ŠD New Marof City, 
a na istoj lokaciji posjetitelje su 
dočekali grah, napuhanac te 
igre za djecu i odrasle, orga-
nizirane u suradnji s NK Novi 
Marof. Na travnatom terenu 
uživalo se u odbojci, graničaru, 
badmintonu, ali i zagorskom 
boćanju.

Sumještane je već tradicio-
nalno grah-varivom i pićem 
počastila Gradska organizacija 
SDP-a Ivanec. Na sam Praznik 
rada druženje se održalo na 
terasi ribičkog doma ŠRD-a 
Ivanec.

Širom Varaždinske županije 
organizirana su brojna obilježa-
vanja Međunarodnog praznika 
rada, a tako je bilo i u Općini 
Martijanec gdje je organizirana 
podjela prvomajskoga grada i 
druženje mještana na Plitvici 
u Hrastovljanu. Lijepo vrijeme 
okupilo je veliki broj mještana te 
one najmlađe budući je Općina 
organizirala posebne sadržaje 
upravo za njih. Inače, lokacija 
kod starog mlina, gdje je obilje-
žen Međunarodni praznik rada, 
ornitološki je netaknuti biser 
Općine Martijanec koji obiluje 
mnoštvom drveća, ptica, divljih 
životinja i riba.

Međimurje
Povodom Međunarodnog 

praznika rada, SDP Međimur-
ske županije i ove je godine 
organizirao tradicionalno pr-
vomajsko druženje uz besplatni 
grah i prigodan zabavni pro-
gram uz glazbeni sastav “Noćna 

U humanitarnu 

tombolu uključilo 
se 1000 tvrtki i 
poduzetnika iz 

grada Varaždina

U Varaždinu je pripremljeno oko 
6000 porcija graha

Kuburaška udruga Maruševec (KUM) na Dravi
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aznik rada protekao uz grah i 
veselo druženje u prirodi

MEĐU NAJVEĆA OBILJEŽAVANJA SVAKAKO SPADA ONO NA IZLETIŠTU DRAVA U VARAŽDINU

 

Grebengrad

Veselo je bilo i u Murskom Središću

Tradicija u Trakošćanu

MartijanecVeselje za najmlađe u Novom Marofu SDP je počastio Ivančane

smjena” u jezeru Starog grada u 
Čakovcu.

Za Međunarodni praznik 
rada na ŠRC “Zalešće” u Gradu 
Mursko Središće također se 
dijelio besplatni grah kojeg je 
pripremio Rudi Mesarić, uz 
pomoć udruga s područja grada. 
Početak podjele graha bio je u 
11 sati, a za dobru atmosferu 
pobrinuo se Tamburaški sastav 
“Frikovi”. Kao i svake godine 
članovi ribičkog društva SRD 
Mura iz Murskog Središća po-
kazali su umijeće u pripremanju 
slatkovodnih riba pa se tako 
mogla kupiti i pečena riba.

Prvomajska biciklijada, u or-
ganizaciji Turističke zajednice 
Grada Preloga, i ove je godine 
prošla svim naseljima Grada 

Preloga, uz sudjelovanje preko 
700 biciklista. Bilo je tu bicikli-
sta raznih uzrasta, a posebno 
veseli veliki broj obitelji s dje-
com, koje su prošle cijelu rutu 

Prvomajske biciklijade.
Kratka je stanka i osvježe-

nje bilo priređeno na prosto-
ru Lovačkog društva Fazan 
Draškovec, a ukupna trasa 
Prvomajske biciklijade iznosila 
je približno 30 kilometara. 
Završno druženje, uz odličnu 
glazbu, priređeno je na prostoru 
Sportsko rekreacijske zone Ma-
rina Prelog, gdje je sve bicikliste, 
ali i posjetitelje Marine čekao 
tradicionalni prvomajski grah. 
Podijeljeno je preko tisuću 
porcija graha, koji je pripremila 
sjajna ekipa iz Street fooda Kod 
Antiše iz Preloga.

Na području 
Novog Marofa 
obilježavalo se na 
tri lokacije
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SPORT

Bit će to repriza finala od prije dvije godine. Razlika je da se finale igra na dvije utakmice, 
vjerojatno 15. i 30. svibnja, a o rasporedu domaćinstava će se odlučiti vrlo brzo.

Bednja i Varteks 
uvjerljivo izborili finale

Na Praznik rada odigrani 
su uzvratni susreti polufinala 
Županijskog nogometnog 
kupa. Obje momčadi koje 
su slavile u prvim susretima 
pobijedile su i u uzvratima.

Varteks je protiv Ivančice u 
prvom susretu slavio s 3:1, a 
u srijedu, 1. svibnja upisao je 
minimalnu pobjedu.

Krenuli su Ivančani 
solidno, pokuša-
va l i su nešto 
d a  u g r o z e 
gol Banf i-
ća, ali nisu 
u  t o m e 
u s p j e l i . 
Varteks je 
utakmicu 
držao pri-
l ično pod 
kontrolom, 
ne dopušta-
jući nikakva 
iznenađenja na počet-
ku utakmice.

U drugom poluvremenu 
imali su Bumbari i cijeli niz 
prigoda, gdje su mogli uta-
kmicu i uvjerljivije riješiti u 
svoju korist. Susret je pratilo 
300-tinjak gledatelja, popri-
ličan broj navijača Bumbara.

Na kraju su gledatelji vidjeli 
i pogodak. Bilo je to u 91. mi-

ODIGRANI UZVRATNI SUSRETI POLUFINALA ŽUPANIJSKOG KUPA

trener Varteksa.
Ulazak u finale potvrdila je i 

Bednja. Prvi susret u Beletincu 
završio je pobjedom domaćina 
3:0, a u drugom u Nedeljancu 
gosti su slavili s 4:1. Dva gola 
u uzvratu za beletinečke nogo-
metaše postigao je Kulji, dok 
su po pogodak dodali Horvatić 
i Kareem. Jedini gol za Nede-
ljanec zabio je Medved.

Bit će to repriza finala od 
prije dvije godine. Razlika je da 
se finale igra na dvije utakmi-
ce, vjerojatno 15. i 30. svibnja, 
a o rasporedu domaćinstava će 
se odlučiti vrlo brzo.

Bednja je u 
uzvratu slavila s 4:1 
protiv Nedeljanca, 
dok je Varteks u 

Ivancu slavio  
s 1:0

RUDAR 47 IZ DONJEG LADANJA OVOGODIŠNJI POBJEDNIK KUPA OPĆINE MARUŠEVEC
U sklopu obilježavanja Dana 
Općine Maruševec, na nogo-
metnom igralištu Gaj u Jurke-
tincu odigran je Kup Općine 
Maruševec u velikom nogo-
metu.

Utakmicu su odigrali NK Omla-
dinac iz Jurketinca i ŠNK Rudar 
47 iz Donjeg Ladanja rezulta-
tom 2:3. Bolji u tradicionalnom 
dvoboju županijskih trećeligaša 

s područja Općine Maruševec 
bili su izabranici Alena Kokote-
ca zahvaljujući pogocima Matije 
Cmuka u 47., Antonija Grabrov-
ca u 64. i Patrika Korpara u 89. 
minuti susreta.
Za domaćina iz Jurketinca 
golove su postigli Ivan Banec u 
27. i Patrik Oreški u 88. minuti 
susreta.
Pobjednički pehar kapetanu 

ŠNK Rudar 47 Igoru Glavici 
predao je načelnik Općine Ma-
ruševec Mario Klapša, a unatoč 
lošijem vremenu uz ostale uta-

kmicu su pratili i potpredsjednik 
Općinskog vijeća Marijan Fati-
ga te vijećnici Dragutin Kišić i 
Miroslav Možanić.

Nakon osam prvenstve-
nih utakmica u dvije sezone, 
Varaždinci su uspjeli slaviti 
protiv Hajduka. U 33. kolu 
SuperSport HNL-a Varaždinci 
su na Poljudu slavili s mini-
malnih 1:0.

Pogodak odluke zabio je Do-
magoj Drožđek u 67. minuti, 
koji je krasno pogodio iskosa s 
oko 15 metara.

– Većina utakmice se lomi 
na sredini terena. Znali smo 
da će pokušati za Brekala stvo-
riti jedan na jedan situacije. 
Dobro smo to zatvorili. Imali 
smo i svježine za brze kontre. 
Vidio sam da su moji dečki 
bili vrhunski. Nisam vidio slab 

Hajduk nego jak Varaždin. I 
protiv Dinama smo bili dobri. 

Jednom Hajduku s vrhunskim 
igračima, danas smo ih defini-
tivno dobro zatvorili. Naglasak 
je na odličnom Varaždinu 

– rekao je Nikola Šafarić na-
kon utakmice za nacionalne 
medije.

No, je li mu to ujedno i na-
draža trenerska pobjeda?

– Kao igrač imao sam većih 
pobjeda, ali kao treneru defi-
nitivno je. Pobijediti Hajduka 
u Splitu je posebno. Nadam se 
da će biti i većih pobjeda. Što se 
tiče trenerskog dijela, uživam, 
na ljeto će uprava odlučiti dalje 
– zaključio je Nikola Šafarić.

Varaždinski nogometaši 
tako su zadržali 6. mjesto Lige, 
a u idućem kolu u Varaždin 
dolazi drugoplasirana Rijeka. 
Susret se igra u subotu, 11. 
svibnja u 17 sati. (it)

Pobijediti Hajduk u Splitu nešto je posebno
NIKOLA ŠAFARIĆ NAKON POBJEDE VARAŽDINA NA POLJUDU:

U 33 kola 
varaždinski 
nogometaši 
osvojili su 39 
bodova i trenutno 
drže 6. mjesto 
Lige

PIŠE: IVAN TOMAŠKOVIĆ
ivan@regionalni.com

nuti kada je Glavica pogodio 
za konačnih 1:0.

– Čestitke igračima, svim 
trenerima i Upravi na ostva-

renju plasmana u finale kupa. 
Jedan veliki cilj je ostvaren, 
idemo dalje, osvojiti kup – re-
kao je Marko Trojak, pomoćni 

ELITNA ŽNL

3. NL SJEVER

Novi Marof i Nedeljanec 
ne posustaju

Polet (SMnM) osigurao 
naslov prvaka

Odigrani su susreti prvih 
kola Lige za prvaka i Lige za 
ostanak Elitne ŽNL. Vodeći 
dvojac Novi Marof i Nede-
ljanec stigli su do slavlja.

Novomarofčani su ugo-
stili Bednju. Beletinčani su 
imali prednost od 2:0 koju 
su im golovima donijeli 
Hojski i Kulji, no marofski 
nogometaši su okrenuli i 
slavili 3:2. Golove za njih 
postigli su Harmicar, Zrin-
ski i Sakač.

Drugoplasirani Nedeljan-

čani slavili su protiv Ivanči-
ce s 3:1. Za momčad Damira 
Maretića zabijali su Modrić, 
Medved i Škvarić.

Do slavlja u Ligi za prvaka 
stigao je tuhovečki Polet 
pobijedivši margečansku 
Mladost s 2:1. Golove za 
Tuhovčane postigli su Ši-
njori i Ključarić. U Ligi za 
ostanak Budućnost i cestič-
ki Polet odigrali su 2:2, dok 
je Razvitak s 3:2 bio bolji 
kod Dubravke-Zagorac u 
Turčinu.

Bumbari su s velikom nadom 
čekali derbi 23. kola 3. NL 
Sjever s Rudarom, jer bila je 
to utakmica koja je otvarala 
put prema 3. mjestu tablice, 
potencijalno i prema drugoj 
poziciji, s obzirom da Rudari 
bježe osam bodova na drugom 
mjestu. Utakmica je završila 
rezultatom 0:0. Utakmicu je 
stručni stožer slagao uz mnogo 

problema, bez kartoniranih Ja-
kupaka i Kosa, ozlijeđenih Ha-
vojića i Anđelkovića, tako da je 
s obzirom na manjak ‘mladih’ 
igrača, Glavica završio na klupi. 
Podravina je pak poražena od 
Pitomače s 3:1. Vodeći Polet iz 
Sv. Martina na Muri slavio je 
kod Dinama u Domašincu s 2:1 
te je tri kola prije kraja osigurao 
naslov prvaka. (it)
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Dobra se tradicija nastavlja 
– stotine trkača najavilo je 
svoje sudjelovanje na ovogo-
dišnjoj 5. humanitarnoj utrci 
grada anđela koja će se u Va-
raždinu održati 11. svibnja, 
najavljeno je u ponedjeljak, 
29. travnja.

Idejni začetnik ove utrke 
plemenitog cilja je ministar 
gospodarstva i održivog 
razvoja Damir Habijan, a 
uz njega, organizatori su 
Zajednica sportskih udruga 
Grada Varaždina, Sportski 
klub SRD 315 Sjeverozapad 
i Funkcionalni centar Active 
Vita, dok je glavni pokrovi-

telj Grad Varaždin.
Habijan je naglasio kako je 

riječ o utrci koja je spoj hu-
manitarne i sportske priče, 
a ovoga su puta sredstva na-
mijenjena Udruzi za osobe s 
intelektualnim oštećenjem 
Sunce.

Rekreacija
– Pozivam što veći broj 

Varaždinki i Varaždinaca, 
ali i sve ostale rekreativce 
koji žele pridonijeti, ne samo 
da trče i hodaju i na taj način 
se rekreiraju, već sve koji žele 
podržati ovu humanitarnu 
akciju da se odazovu i sudje-
luju. Što se tiče glavne utrke, 
zasad imamo 539 prijavlje-
nih, od kojih je 350 uplatilo 
kotizaciju, a za dječje utrke 
imamo 60 uplata. Za glavnu 
je utrku osigurano 500 star-
tnih paketa, jednako tako 
200 za dječju, ali prednost 
će imati oni koji će uplatiti 
startninu, pa sve one koji 
još nisu pozivam da uplate 
stratninu, kako bi osigurali 
svoj startni paket – poručio 

je Habijan.
Voditeljica za sport i ra-

zvojne programe u Zajednici 
sportskih udruga Grada 
Varaždina, Anica Sitar, ista-
knula je da se utrka iz godine 
u godinu izdiže i svaki put 
podiže na viši nivo.

Prema riječima Marka Čr-
ljenca, predsjednika Udruge 
Active Vita, start glavne 
utrke bit će u 11.30 na Ka-
pucinskom trgu.

– Glavna je utrka dužine 
4,85 kilometara, a staza će 
prolaziti ulicama Varaždina 
i bedemima našeg Starog 
grada. Imamo i dvije dječje 
utrke dužine 800 metara i 

to jednu sa startom u 10.30, 
a drugu u 10.45 – rekao je 
Črljenec.

Poziv sugrađanima i osta-
lim zainteresiranima uputio 
je i predsjednik SRD 315 
Sjeverozapad, Marko Du-
gandžić.

Naglasio je da će svi su-
dionici dobiti medalje, a 
pobjednici će biti nagrađeni.

– Cilj ove utrke je pomoći 
nekome i aktivno se družiti, 
stoga pozivam i velike i male 
da nam se pridruže u subotu, 
11. svibnja na Kapucinskom 
trgu i da zajedno ispišemo 
još jednu humanitarnu pri-
ču – zaključio je Dugandžić.

NIKOLA KOSEC OSVOJIO ZLATO I SREBRO TALAN OBRANIO TITULU
Na paraplivačkom mitingu u Velenju nastu-
pio je i Nikola Kosec, bivši član PK Vidra, a 
danas član Čakovečkog plivačkog kluba.
On je u jakoj konkurenciji osvojio zlatnu 
medalju u disciplini 100 metara leđno, 
zlatnu medalju u disciplini 50 metara prsno 
i srebrnu medalju u disciplini 100 metara 
slobodno.

Nastupio je i njegov klupski kolega Andrej 
Marjanović koji je poboljšao svoje rezulta-
te u disciplinama 50 metara slobodno i 50 
metara prsno.
– Sjajnim nastupom u Sloveniji Nikola i 
Andrej potvrdili su da su spremni za sva 
natjecanja koja ih čekaju do kraja sezone 
– ističu iz Čakovečkog plivačkog kluba. (it)

Čakovečki plivači spremni su za natjecanja koja slijede do kraja sezone

HUMANITARNA UTRKA ANĐELA

– Cilj ove utrke je pomoći nekome i aktivno se družiti, stoga pozivam i velike 
i male da nam se pridruže u subotu, 11. svibnja na Kapucinskom trgu i da 

zajedno ispišemo još jednu humanitarnu priču – rekao je predsjednik SRD 315 
Sjeverozapad, Marko Dugandžić.

Zasad se prijavilo preko 
500 trkača i trkačica

KAJAK KANU KLUB VARTEKS ORGANIZIRAO 

27. MEMORIJAL SINIŠA RAZLOG

5. BRDSKI MARATON IVANEC - 
NOVI MAROF

Nastupilo 55 posada 
iz Hrvatske, Slovenije i 
Bosne i Hercegovine

Meštrić i Širić najbrži

Kajak kanu klub Varteks 
organizirao je 27. Memorijal 
Siniša Razlog u kajak kanu 
spustu. Na stazi dužine 3,5 
kilometra voženoj po kanalu 
HE Varaždin nastupilo je 55 
posada iz Hrvatske, Slove-
nije i Bosne i Hercegovine.

Prva mjesta od Varaž-
dinaca osvojili su Borna 
Valjak polaznik škole kajaka, 
Marin Bjeliš kod kadeta u 
kajaku, Hana Valjak u ka-
jaku kod kadetkinja, Matija 
Novak u kajaku kod juniora, 
Emil Milihram u kajaku 
kod seniora, Mate Bijeliš u 
turističkom kajaku, Danijel 
i Ervin Mijatović u kanu 

dvosjedu i Davorin Šestanj 
i Patrik Rauš u turističkom 
kanu dvosjedu.

Na drugo mjesto plasirali 
su se u kajaku Neo Vugrek 
kod kadeta, Leona Habek 
u kajaku kod kadetkinja, te 
Robert Rauš i Mario Peček u 
turističkom kanu dvosjedu.

Na treća mjesta plasirali 
su se Lucija Plantak u kaja-
ku kod mlađih kadetkinja, 
Andrija Novak u kajaku kod 
mlađih kadeta, Domagoj Ce-
rovečki u kajaku kod kadeta, 
Nikola Novosel u kajaku kod 
seniora, Veljko Milihram 
u kanu jednosjedu i Nikola 
Novak u turističkom kajaku.

Uz tradicionalnu potporu 
Grada Ivanca, u nedjelju, 28. 
travnja u organizaciji Atlet-
skog kluba Varaždin, na stazi 
dugoj 42 km, održan je 5. 
brdski maraton Ivanec - Novi 
Marof, koji je ujedno bio i 
Prvenstvo Hrvatske u trailu.

Na startu u centru Ivanca 
okupilo se 125-ero najboljih 
brdskih maratonaca i trail 
trkača iz cijele Hrvatske, od 
kojih je utrku istrčalo 123-oje. 
To su visoke brojke za ovakvu, 
ekstra tešku utrku, koja se trči 
rutom od Ivanca preko Ivan-
čice do Pokojca, zatim preko 
Bele na Čevo do Grebengrada, 
s ciljem u Novom Marofu.

Radi se o utrci s visinskom 
razlikom od 1850 metara, 
koja je iznimno zahtjevna 
pa iziskuje vrhunsku fizičku 
spremnost.

Pobjednici maratona, ujed-
no i osvajači zlatne srebrne 
i brončane medalje na dr-
žavnom prvenstvu su Josip 
Meštrić (AK Rika Kastav, 
3:34:29), Andrej Hladnik (AK 
Varaždin, 3:46:34) i Nikola 
Špoljar (AK Zabok, 3:47:47).

U ženskoj konkurenciji po-
bjednice su Ivana Širić (AK 
Plitvice, 4:32:26), Mirjana Ši-
mek Bilić (AK Sljeme 4:48:11) 
i Maja Urban (AK Maksimir 
4:39:57). (it)

Svi sudionici dobit 
će medalje, a 
pobjednici će biti 
nagrađeni

PIŠE: IVAN TOMAŠKOVIĆ
ivan@regionalni.com Idejni začetnik ove utrke plemenitog cilja je ministar 

gospodarstva i održivog razvoja Damir Habijan, 
a uz njega, organizatori su Zajednica sportskih 

udruga Grada Varaždina, Sportski klub SRD 315 
Sjeverozapad i Funkcionalni centar Active Vita, dok 

je glavni pokrovitelj Grad Varaždin

U Kutini se održalo Prvenstvo Hrvatske 
za juniore i mlađe seniore u boksu. Iz Fight 
Cluba Kovačić nastupili su Mate Medenjak 
I Tristan Talan. Mate je unatoč dobroj borbi 
ispao u kvalifikacijama. Tristan Talan proš-
logodišnji prvak u polufinalu je pobijedio 
Karla Kenzevića, da bi u nedjelju, 5. svibnja 
u finalu jednoglasnom sudačkom odlukom 
svladao Mihaela Bulatovića iz Slavonskog 
Broda. Tristan je time obranio titulu prvaka Hrvatske i potvrdio mjesto 
reprezentativca Hrvatske. Slijede mu pripreme za Europsko prvenstvo. (it)
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dijagnoze kako bi se primi-
jenilo moderno i učinkovito 
liječenje, koje može produljiti 
preživljavanje oboljelih za 
desetak ili više godina.

Hrvatski kardiolozi poziva-
ju na suradnju liječnike obi-
teljske medicine, jer je njiho-
vo uključivanje neophodno 
radi pravodobne i racionalne 
dijagnostike zatajivanja srca. 
Naime, još uvijek u domovi-
ma zdravlja, odnosno ordi-
nacijama obiteljske medicine, 
nije dostupno određivanje 
NT-pro BNP-a, k ljučnog 
laboratorijskoga biomarkera 
za dijagnozu zatajivanja srca, 

što pak generira nepotrebno 
velike liste čekanja za kar-
diološki pregled i obradu 
odnosno za ultrazvučni pre-
gled srca, ističu iz Hrvatskog 
kardiološkog društva.

Naime, u osoba sa simpto-
mima i znakovima koji po-
buđuju sumnju na zatajivanje 
srca, nakon snimanja EKG-a, 
bilo bi potrebno izmjeriti 
krvnu koncentraciju NT-
pro BNP-a. Ako je njegova 
koncetracija normalna, u 
pravilu nije potrebno upu-
ćivati pacijenta kardiologu, 
već sprovesti diferencijalnu 
dijagnostiku, tj. pronaći neko 

drugo objašnjenje bolesni-
kovih simptoma i znakova, 
u vidu zapuhe, lošijeg pod-
nošenja tjelesnoga napo-
ra, oticanja potkoljenica, 
opće slabosti itd. Simptomi 
i znakovi zatajivanja srca 
nisu specifični i mogu biti 
uzrokovani nizom drugih 
patologija, poput debljine ili 
pak endokrinoloških, pulmo-
loških, hematoloških bolesti.

Dijagnoza
Što ranija dijagnoza pret-

postavka je ranoga započi-
manja terapije, koja može 
bitno poboljšati kvalitetu 

života, vratiti radnu spo-
sobnost oboljelih i, ono naj-
bitnije, znatno produljiti 
preživljavanje.

Liječenje se sastoji od 
kombinacije l i jekova te 
prema potrebi ugradbenih 
kardioverter defibrilatora 
radi sprječavanje nagle ari-
tmogene smrti, odnosno 
kardioresinkronizacijskih 
elektrostimulatora srca radi 
liječenja disinkronije mio-
karda. Hrvatskim bolesnici-
ma je dostupno praktički sve 
od navedenoga, osim jedne 
vrste lijekova koji su recen-
tno dobili najvišu razinu 

Usporedba sa zloćudnim bolestima proizlazi iz činjenice da je od postavljanja dijagnoze smrtnost od ove bolesti 50 % unutar pet godina

Od zatajivanja srca boluje 
80.000 ljudi u Hrvatskoj

Zatajivanje srca naziva se 
najčešćom zloćudnom bo-
lešću današnjice. Uspored-
ba sa zloćudnim bolestima 
proizlazi iz činjenice da je 
od postavljanja dijagnoze 
smrtnost od ove bolesti 50 % 
unutar pet godina. Najčešća 
pak zato što od zatajivanja 
srca boluje barem dva posto 
populacije.

Tako se procjenjuje da u 
svijetu od zatajivanja srca 
boluje oko 70 milijuna ljudi, 
a procjena za Hrvatsku jest 
oko 80.000 oboljelih.

Riječ je o strukturnom i 
funkcijskom poremećaju 
srca, koje ne može dostatno 
opskrbljivati organizam krv-
lju odnosno kisikom, uzroku-
jući nedostatak zraka sve do 
gušenja, kao i edeme nogu, 
nabreknuće vratnih vena, 
uvećanje jetre, nakupljanje 
tekućine u plućima i prostoru 
između plućnih ovojnica kao 
i u trbušnoj šupljini. Uzroci 
su mnogobrojni, najčešće 
koronarna bolest odnosno 
prekasno liječen infarkt mi-
okarda, zatim arterijska hi-
pertenzija, bolesti srčanih 
zalistaka, prirođene bolesti 
srca, primarne bolesti mi-
okarda tj. kardiomiopatije 
– od kojih su neke i genski 
uvjetovane, a moguće je za-
tajivanje srca kao posljedica 
upale miokarda.

Cilj “Mjeseca zatajivanja 
srca” jest upoznavanje javno-
sti s ovom opasnom bolešću, 
nužnosti njezinog sprječa-
vanja otklanjanjem rizičnih 
čimbenika za nastanak ošte-
ćenja miokarda, a ako do nje-
ga dođe, o nužnosti što ranije 

POKRENUT JE “MJESEC ZATAJIVANJA SRCA”

Prema broju 
transplantacija 
srca na milijun 
stanovnika 
trenutno je 
Hrvatska vodeća 
u Europi

U petak je, 3. svibnja, u 
Gradskoj v ijećnici Grada 
Varaždina najavljena velika 
javnozdravstveno-edukativ-
na kampanja “Znaš li svoj 
broj?” u koju se uključuje 
Grad Varaždin, s ciljem po-
dizanja svijesti u javnosti o 
važnosti prevencije i rane 
dijagnoze dislipidemija. Jav-
nozdravstvena akcija održat 
će se u subotu, 11. svibnja, na 
Kapucinskom trgu, u sklopu 
održavanja 5. humanitarne 
utrke grada anđela.

Na konferenciji za novi-
nare, događanje su najavili 
gradonačelnik Grada Varaž-
dina Neven Bosilj, pokretač 
akcije “Znaš li svoj broj?” 
izv. prof. dr. sc. Ivan Pećin 
u ime Hrvatskog društva 

za aterosklerozu, akademik 
Bojan Jelaković u ime Hr-
vatske lige za hipertenziju 

te predstavnici organizatora 
5. humanitarne utrke grada 
anđela; Anica Sitar iz Zajed-

nice sportskih udruga grada 
Varaždina, Marko Črljenec iz 
Funkcionalnog centra Active 
Vita i Marko Dugandžić iz 
SRD 315 Sjeverozapad.

Gradonačelnik je iskazao 
zadovoljstvo što se i ove go-
dine održava humanitarna 
utrka anđela koja je postala 
već i svojevrsni brend grada 
Varaždina.

Akademik Bojan Jelaković 
istaknuo je kako mu je dra-
go što će javno-zdravstve-
na akcija koja traje i koja se 
razvija, biti podržana baš 
zajedno s utrkom, sa sport-
skom manifestacijom, jer je 
jedan od važnih čimbenika 
prijevremenog kardiovasku-
larnog pobola i smrtnosti 
upravo tjelesna neaktivnost. 

– Mi smo vrhunska sportska 
nacija u smislu super uspjeha 
na olimpijadama, svjetskim 
prvenstvima, ali globalno gle-
dajući, naš narod je još uvijek 
nedovoljno aktivan. Svaku 
priliku treba iskoristiti da se 
ljude potakne da se bave tje-
lovježbom – rekao je, dodavši 
kako u Hrvatskoj kronično 
nedostaju pravi primarni 
preventivni programi.

– Upravo s tim ciljem i 
idejom, kroz Hrvatsku ligu za 
hipertenziju krenuli smo s ak-
cijom Lov na tihog ubojicu, a 
jedna od komponenti je akcija 
“Znaš li svoj broj?”, vezana uz 
kolesterol – kazao je Jelaković.

Ivan Pećin ističe kako je naj-
važnije, naročito kod koleste-
rola, saznati svoj broj. Tako je 

i nastao sam naziv kampanje 
“Znaš li svoj broj?”.

Anica Sitar je u ime orga-
nizatora humanitarne utrke 
grada anđela izvijestila da je 
trenutno 700-tinjak prijavlje-
nih natjecatelja s više od 600 
uplaćenih startnina te da im je 
posebno drago što se uz utrku 
održava i ova javnozdravstve-
na akcija.

Prva dječja utrka, za one 
najmlađe sudionike, starta u 
10.30 sati, a trči se 400 metara. 
U 10.50 sati kreće utrka za 
malo stariju djecu, odnosno 
učenike od petog do osmog 
razreda i ta je ruta nešto duža, 
oko 800 metara. Nakon toga, 
u 11.30 starta glavna utrka, 
utrka građana, koja iznosi 4,8 
kilometara.

Velika javnozdravstveno-edukativna kampanja “Znaš li svoj broj?”
U VARAŽDINU TIJEKOM 5. HUMANITARNE UTRKE GRADA ANĐELA

preporuke i dokaza temeljem 
znanstvenih dokaza, a posto-
jeće smjernice HZZO-a nisu 
još u skladu s europskim, 
američkim i svim relevan-
tnim svjetskim terapijskim 
smjernicama.

Kada lijekovi i spomenuti 
uređaji više ne djeluju, riječ je 
o tzv. uznapredovalom zata-
jivanju srca, koje je potrebno 
što prije prepoznati kako bi 
se takvi bolesnici upućivali u 
jedan od dva hrvatska centra 
koji se bave tzv. naprednim 
metodama liječenja zataji-
vanja srca: transplantacijom 

odnosno mehaničkom krvo-
točnom potporom. Prema 
broju transplantacija srca na 
milijun stanovnika trenutno 
je Hrvatska vodeća u Europi, 
a dostupni su i svi vidovi 
akutne i dugoročne meha-
ničke potpore srcu odnosno 
krvotoku.

- Nadamo se da će aktiv-
nosti u sklopu Hrvatskoga 
mjeseca zatajivanja srca una-
prijediti osviještenost o ovoj 
bolesti u naših sugrađana, 
pružiti relevantne znanstve-
ne informacije kolegama 
liječnicima i medicinskim 
sestrama i pomoći da se što 
prije premoste trenutni nedo-
statci u dijagnostici i liječenju 
zatajivanja srca u Republici 
Hrvatskoj - poručju iz Hrvat-
skog kardiološkog društva.

PIŠE: SANDRA ŽUPANIĆ
szupanic@regionalni.com
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Uz radionice za restauriranje štafelajnog slikarstva i polikromirane drvene skulpture, osnovan je 2003. godine i Odsjek za tekstil, a 

2009. godine i Tekstiloteka – specijalizirana zbirka u kojoj se čuva i obrađuje ugrožena povijesna tekstilna građa

Restauratorski odjel Ludbreg već 30 
godina spašava ugrožena kulturna dobra

U petak, 3. svibnja, prigodnom 
svečanošću i otvorenim vratima 
restauratorskih radionica obilje-
žena je 30. obljetnica osnivanja 
Restauratorskog odjela Ludbreg.

Vrijedan jubilej
Restauratorski centar Ludbreg 

(danas Restauratorski odjel Lud-
breg) osnovan je 1994. godine s 
ciljem spašavanja i privremenog 
smještaja evakuiranih kulturnih 
dobara iz ratom zahvaćenih po-
dručja Hrvatske. Smješten je u 
glavnu zgradu dvorca Batthyány, 
koju je 1992. godine Grad Lud-
breg ustupio tadašnjem Mi-
nistarstvu prosvjete, kulture i 
športa na korištenje bez nakna-
de, za potrebe zaštite kulturne 
baštine. Zgrada dvorca za tu je 
svrhu obnovljena te uređena kao 

U utorak, 23. travnja, u dvo-
rani uz prostorije Ogranka Ma-
tice hrvatske u Čakovcu u sklo-
pu Dana Međimurske županije 
održano je predstavljanje “An-
tologije međimurske popijevke” 
autora dr. sc. Stjepana Hranjeca 
i prof. Branimira Magdalenića. 
Prigodnom međimurskom 
popijevkom program, koji je 
vodio Saša Vuković, glazbenim 
nastupom otvorili su soprani-
stica Ivana Tkalec i članovi Ko-
mornog županijskog orkestra 
“Stjepan Bujan Stipić”. Budući 
da su obojica autora djelatnici 
čakovečkog Odsjeka Učitelj-
skog fakulteta, okupljenima se 
najprije obratila prodekanica 
dr. sc. Blaženka Filipan-Žignić, 
koja je izrazila zadovoljstvo 

zbog ovog projekta te istakla 
da se Odsjek u Čakovcu već 
godinama uključuje u razne 
inicijative čuvanja i inovativne 
načine promoviranja međi-
murske popijevke. O samoj 
knjizi govorili su predsjednik 
Ogranka Matice hrvatske u 
Čakovcu Zoran Turk i autori. 
Zoran Turk pritom je istaknuo 
kako je “Antologija međimur-
ske popijevke”, koja je izašla 
kao novo izdanje edicije “Bibli-
otheca Murodravana”, zasigur-
no među najvažnijim djelima 
objavljenima u Međimurju. 
Posebnu zahvalu, osim autori-
ma, uputio je i sunakladnicima 
– Međimurskoj županiji, Gradu 
Čakovcu i Zajednici HKUU-
ova Međimurske županije. 

Stjepan Hranjec okupljenim 
slušateljima – koji su dupkom 
popunili dvoranu – pojasnio je 
razloge pisanja ovakve antolo-
gije, kao i kriterije prema koji-
ma su pjesme zastupljene u njoj 

birane i obrađivane. Kao glavni 
pritom su uzeta tri: estetski, 
izvedbeni (interpretativni) i 
čestotni. Posebnu pozornost dr. 
Hranjec posvetio je i načinima 

zapisivanja tekstova pjesama, 
s obzirom na teškoće proizla-
zeće iz nestandardiziranosti 
kajkavskoga narječja. Branimir 
Magdalenić naglasak je stavio 
na glazbeni, odnosno notni 
dio “Antologije međimurske 
popijevke”. Upozorio je pritom 
na posebne napomene uz sva-
ku pjesmu, zapisane s ciljem 
pospješivanja njene uspješne 
interpretacije u što autentični-
jem duhu. Također, naglasio je 
kako se tijekom ovog projekta 
posvetio i dosad neučinjenom 
poslu harmonijske analize po-
pijevki. Nakon još pjesme, večer 
je završila autorskim pisanjem 
posveta te ugodnim druženjem 
uz tradicionalne međimurske 
specijalitete.

Održano svečano predstavljanje “Antologije međimurske popijevke”
NOVO IZDANJE EDICIJE “BIBLIOTHECA MURODRAVANA”

KONZERVATORI-RESTAURATORI U DVORCU BATTHYÁNY UVIJEK IMAJU RUKE PUNE POSLA

središnja čuvaonica za pokretna 
kulturna dobra, s restaurator-
skim radionicama Hrvatskog 
restauratorskog zavoda. Pred-
stavnici Bavarskoga zemaljskog 
zavoda za zaštitu spomenika 
(Bayerisches Landesamt für 

Denkmalpflege) pružili su veliku 
pomoć donirajući restaurator-
sku opremu i stručnu literaturu 
te novčana sredstva za pomoć pri 
osnivanju restauratorske radio-
nice, a financijska pomoć stigla 
je i od bavarske Vlade, Hypo – 
Zaklade za kulturu, Bavarskoga 

Autori su se 

posvetili i dosad 

neučinjenom 
poslu harmonijske 

analize popijevki

stav Hrvatskog restauratorskog 
zavoda.Restauratorski centar 
Ludbreg svečano je otvoren 4. 
svibnja 2000. godine. Intenzivi-
rano je konzerviranje i restauri-
ranje u ratu oštećenih umjetnina 
pohranjenih u prostorijama 
dvorca, a potom i drugih spome-
nika hrvatske kulturne baštine. 
Uz radionice za restauriranje 
štafelajnog slikarstva i polikro-
mirane drvene skulpture, osno-
van je 2003. godine i Odsjek za 
tekstil, a 2009. godine i Teksti-
loteka – specijalizirana zbirka u 
kojoj se čuva i obrađuje ugrožena 
povijesna tekstilna građa. U 
Centru su se održavali i brojni 
programi stručnog usavršavanja 
za konzervatore i konzervatore-
restauratore (konferencije, se-
minari i radionice) te programi 
međunarodne suradnje, s ciljem 
unapređivanja konzervatorske i 
konzervatorsko-restauratorske 
djelatnosti. 

U TIJEKU PRIJAVE ŠETAČA ZA “NOĆ TVRĐAVA”
Gradski muzej Varaždin i ove godine se 
uključuje u Noć tvrđava, međunarodnu 
manifestaciju koja se održava treći put 
zaredom. Njezin cilj je povezivanje i 
promoviranje fortifikacijskih lokaliteta u 
zemljama sudionicama: Hrvatskoj, Bosni i 
Hercegovini, Crnoj Gori, Češkoj, Rumunj-
skoj i Srbiji, iz kojih je dosad sudjelovalo 45 
utvrđenih lokaliteta s raznovrsnim progra-
mima. Potaknuti velikim zanimanjem koje 

je pobudila prošlogodišnja manifestacija, u 
organizaciji varaždinskog muzeja ponovno 
će se održati večernja šetnja pod fenjerima 
po bedemima Staroga grada pod nazivom 

Noć na bašči u petak, 10. svibnja s počet-
kom u 20 sati. Posjetitelje će kroz bedeme 
voditi Davor Kraš, kustos na Povijesnom 
odjelu GMV-a. Sudjelovanje je besplatno. 
S obzirom na ograničen broj posjetitelja, 
dolazak je potrebno potvrditi na brojeve 
telefona: 042 658 773/658 760 (u vrijeme 
kad su izložbeni postavi GMV-a otvoreni 
za razgled; utorak – petak od 9 do 17 sati, 
subotom i nedjeljom od 9 do 13 sati).

KULTURNI

     OBZOR

PIŠE: JOSIP NOVAK

jnovak@regionalni.com

državnog ureda i nadbiskupskih 
ordinarijata München – Freising 
i Bamberg. U restauratorskim 
radionicama su uz domaće radili 
i strani konzervatori-restaura-
tori, njihovi suradnici i studenti 
te stručnjaci čija je djelatnost 

bila vezana uz konzervator-
sku i restauratorsku djelatnost. 
Opravdanost projekta obilje-
žena je 1997. godine dodjelom 
namjenskog kredita Bayerische 
Landesbank i Bayerische Lande-
sanstalt für Aufbaufinanzierung 

Hrvatskom restauratorskom 
zavodu, uz odgovarajuće odlu-
ke o jamstvu Vlade Republike 
Hrvatske, za cjelovitu obnovu 
dvorca Batthyány te za dodatno 
opremanje Restauratorskog cen-
tra, koji je iste godine ušao u sa-

U restauratorskim 

radionicama 

su uz domaće 
radili i strani 

konzervatori-

restauratori
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Nedavno smo napisali kako 
se električni automobili umje-
rene snage, bez obzira na mar-
ku, vrlo slično voze i ponašaju 
na cesti. Toj tvrdnji oponira 
prvi dojam pri kontaktu s 
ovim vozilom – čim smo sjeli 
za upravljač i prešli prve kilo-
metre, primijetili smo kako 
je Citroën ë-C4 X neobično 
stabilan i čvrst, s preciznim, 
udobnim podvozjem i karose-
rijom bez ikakve tendencije za 
torzijskim uvijanjem.

Time se ponavlja intere-
santna priča o anomaliji s 
kojom se sve češće susrećemo 
putujući novim, paralelnim 
svijetom e-mobilnosti. Vidi 
se da neke marke ozbiljno pri-
stupaju problematici zelene 
tranzicije i predano rade na 
razvoju jedne nove električne 
modelske palete. One su u 
svijetu e-mobilnosti otišle 
puno dalje od pozicija koje 
im pripadaju temeljem pret-
hodno izgrađenog renomea 
te su prestigle čak i ugledne 
premium brendove. Prosječan 

je Ferrari imao svoj prvi 
neovisni nastup na utrci 
voženoj u Piacenzi. Mo-
del s kojim je nastupao je 
Tipo 125, a pokretao ga je 
revolucionarni V12 motor. 
Ferrari je 1947. proizveo i 
prodao tri primjerka Tipo 
125. Na utrci u Piacenzi na 
poklopcu motora prvi puta 
se pojavio logo s propetim konjićem u čast vojnog zračnoga asa Enrica 
Baracce iz 1. Svjetskog rata. Ferrrari je dodao žutu pozadinu u čast svoga 
rodnoga grada Modene.

Citroën,Citroën,
e-mobilnostie-mobilnosti

VREMEPLOV

11. svibnja 1947.

UREĐUJE: DALIBOR FLAJPAN
FOTO: MIKLOŠ LANG, D. FLAJPAN

PANASONIC ENERGY I MAZDA SKLAPAJU SPORAZUM 
O OPSKRBI LITIJ-IONSKIM BATERIJAMA

Panasonic Energy Co., Ltd., tvrtka Panasonic 
grupe, i Mazda Motor Corporation objavili je 
potpisan ugovor o opskrbi cilindričnih automo-

bilskih litij-ionskih baterija. U lipnju 2023. dvije 
su tvrtke započele razgovore s ciljem izgradnje 
srednjoročnog do dugoročnog partnerstva za 
opskrbu cilindričnim litij-ionskim baterijama za 
automobile, a sada su razgovori rezultirali pot-

pisivanjem ovog sporazuma, kojim obje tvrtke 
ponovno potvrđuju svoju predanost rješavanju 
različitih društvenih izazova, kao što su ublaža-

vanje globalnog zatopljenja, promicanje održivog 
rasta unutar sektora automobilske industrije i ba-

terija, potpora lokalnom zapošljavanju i poticanje 
razvoja talenata. Pojedinosti o ovom partnerstvu 
bit će priopćene u odgovarajuće vrijeme.

godina je prošlo od postavljanja kamena temeljca 
Kijine tvornice u Žilini. Izgradnja tvornice zapo-
četa je u jesen 2004. i trajala je oko 25 mjeseci, 
a prvi automobil, tadašnji model “cee’d” serijski 

je proizveden u prosincu 2006. godine. Uz proizvodnju automobila 
pokrenuta je i proizvodnja motora. Kia izravno zapošljava 3.800 
ljudi, dok je prosječni radni staž u tvornici 11 godina. Danas se 
tvornica može pohvaliti godišnjim proizvodnim kapacitetom od 
350.000 automobila i 540.000 motora. Od 2006. ovdje je proi-
zvedeno 7 milijuna motora.

2020

Unikatan prefiks i pomodni s

kompakta. Istražili smo što nudi električni cross–fastback Citroën ë-C4 X.

TEST: CITROËN Ë-C4 X MAX 136 

Prodaja Var. i Međ. županija 
1.1.-31.03.2024.

proizvođač količina udio, %

1 Volkswagen 156 17,39%

2 Suzuki 100 11,15%

3 Škoda 96 10,70%

4 Kia 83 9,25%

5 Toyota 80 8,92%

6 Hyundai 78 8,70%

7 Dacia 45 5,02%

8 Renault 35 3,90%

9 Citroën 28 3,12%

10 Peugeot 23 2,56%

11 Audi 19 2,12%

12 Mazda 18 2,01%

13 Nissan 17 1,90%

14 BMW 16 1,78%

15 MG 16 1,78%

16 ostali 87 9,70%

UKUPNO 897 100%

Izvor: Promocija Plus
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kupac teško može detektirati 
navedene atipične razlike i 
postoji opasnost da donese 
krivu odluku, ali je posao 
auto-novinara ukazati na to.

Prihvatimo se dakle posla. 
Modelom ë-C4 X Citroën 
je kreirao novu nišu. Ima 
blago povišeno podvozje, ali 
nije pripadnik SUV coupé 
kategorije (primjerice, nije 
poput BMW-a X4 ili Renaulta 
Conquesta), niti je kompak-
tna limuzina (kao, primjerice 
Škoda Octavia). Između je tih 
kategorija: po uzoru na veći 
C5 X, ë-C4 X je crossover–fa-

stback. Unatoč avangardnom 
dizajnu karoserija mu je tro-
volumenska. Sjedala zaslu-
žuju veliku pohvalu: Citroën 
nije zaboravio da kvaliteta 
vožnje započinje kvalitetom 
sjedenja, a Advanced Comfort 
sjedala to svakako potvrđuju. 
Prostora ne manjka – stražnja 
klupa je kraljevskih razmjera, 
a prtljažniku se ne vidi kraj. 
Preklapanje klupe omogućuje 
prijevoz dugih ili plosnatih 
predmeta, ali za razliku od 
originalnog (ë-)C4 s petorim 
vratima, cross–fastback (ë-)
C4 X nije pogodan za tran-

sport aparata bijele tehnike.
Konstatirali smo kako Ci-

troën ë-C4 X na cesti ostavlja 
iznimno stabilan dojam – za-
sluga je to ë-CMP platforme, 
krute karoserije i nisko smje-
štene, masivne baterije koja 
povoljno utječe na težište. 
Masa praznog vozila nije 
pretjerana za e-automobil 
te uz majstorski postavljen 
ovjes pruža finu dinamiku 
vožnje. Podvozje nije naknad-
no krpano, već je u startu 
projektirano s idejom pri-
hvata električnog pogona. 
Na autoritativan način, bez 

zamjetnog naginjanja održava 
vozilo stabilnim, a relativno 
veliki kotači (pneumatici su 
dimenzija 195/60 R18) efika-
sno “peglaju” nepravilnosti 
podloge. Kada vozite ovakav 
e-automobil koji se stoički 
drži asfalta, mogao bi vam 
nedostajati sportski zvuk 
motora. Umjesto zvuka dobi-
vate agilnost koja nadilazi onu 
kod kompakata s benzinskim 
motorima slične snage. To 
je zbog izdašnog okretnog 
momenta elektromotora (260 
Nm) koji je na raspolaganju 
od najnižih okretaja (već od 

300 okretaja u minuti). Nakon 
gradske vožnje i autoceste, 
ë-C4 X smo potjerali i po 
zavojitim brdskim dionicama 
gdje smo se nemalo iznena-
dili dobivenim fun-to-drive 
efektom.

Ipak, kod vožnje električnog 
automobila uvijek je, makar 
podsvjesno,  prisutna briga 
o ekonomičnosti, pa smo se 
našli u zanimljivoj situaciji 
da smo pregledne, povezane 
zavoje intuitivno prolazili 
idealnom linijom, ne zato da 
bismo razvili najveću moguću 
brzinu, već kako bismo što 
manje kočili (točnije reku-
perirali), jer nakon svakog 
kočenja slijedi neizbježno 
i energetsko neučinkovito 
ubrzanje. Ukratko, auto leži 
poput daske za jedrenje i bez 
straha ga možete tjerati sve do 
granica prianjanja guma, što 
vožnju može učiniti zabav-
nijom (ali i ekonomičnijom) 
nego što ste očekivali.

Eco, Normal ili Sport? Pre-
bacivanjem u Sport mode 
auto “ispali k’o metak”, no mi 
smo ga pretežno vozili u Eco 
modu – ë-C4 X nije jurilica, 
već vozilo klasične obiteljske i 

poslovne namjene gdje je eko-
nomičnost na prvom mjestu. 
U tom pogledu nas Citroën 
ë-C4 X nije razočarao: naj-
bolju potrošnju ostvarili smo 
tijekom mješovite dionice 
od 280 kilometara. Iznosila 
je 13,6 kWh/100 km što je 
adekvatno dosegu od 367 ki-
lometara. Najveću prosječnu 
potrošnju zabilježili smo na 
autocesti, oko 20 kWh. Među-
tim snižavanjem putne brzine 
na 90 do 110 km/h potrošnja 
na autocesti ostaje ispod 14 
kWh, pa vas ë-C4 X može 
odvesti i do morske obale.

Test je pokazao da Citroën 
s modelom ë-C4 X (od 40.900 
eura na više, bez obračunatih 
državnih poticaja) pomiče 
granice vožnje na struju te 
nudi zaokružen alat svima 
onima koji ozbiljno gravitira-
ju ka električnoj mobilnosti. 
Nismo mu pronašli ozbilniju 
manu, a veliki je plus da bez 
problema može realizirati 
WLTP doseg. Da nam je kva-
litetnija mreža e-punionica 
i da imamo povoljnije tarife 
punjenja, Citroën ë-C4 X bi 
nas sigurno poveo putem ze-
lene tranzicije. (Mikloš Lang)

Citroën, avangarda Citroën, avangarda 
e-mobilnostie-mobilnosti

MALENI AUTOMOBIL S PRAVIM STAVOM – POSEBNA PONUDA ZA AYGO X
Toyota Aygo X, profinjen, upečatljiv i 

neosporno kul, s dvobojnom karoserijom 
jasno pokazuje svoju originalnost i razi-
grani karakter. Aygo X prkosi normama i 
pouzdano donosi povišenu perspektivu 
vožnje kao crossover, a istovremeno 
sadrži sve ekskluzivne značajke gradskog 
automobila.cOvaj model u paketu opre-
me X-Play trenutno je dostupan po cijeni 

od 17.574 € isključivo putem Toyota 
financiranja, a uz Toyota Relax program 
dolazi uz garanciju do 10 godina. Oprema 
X-Play uključuje: Toyota Safety Sense 
(paket aktivne sigurnosti), Toyota Touch 
zaslon u boji osjetljiv na dodir dijagonale 
9’’, Smartphone connectivity, Bluetooth, 
ručni klima uređaj, kamera za vožnju 
unatrag…

dni sufiks u nazivu modela iz temelja mijenjaju osobnost popularnog francuskog 

kompakta. Istražili smo što nudi električni cross–fastback Citroën ë-C4 X.

TEST: CITROËN Ë-C4 X MAX 136 TEHNIČKI PODACI: Citroën ë-C4 X Max 136
najveća snaga 136 KS pri 3.700–10.000 o/min

najveći okretni moment 260 Nm pri 300–3.700 o/min

baterija; doseg (WLTP) 50 kWh; 360 km

prosječna potrošnja (WLTP) 14,8 kWh / 100 km

dimenzije (d×š×v); masa 4.600×1.800×1.525 mm; 1.584 kg

najveća brzina; ubrzanje 150 km/h; 10,0 s

cijena testiranog modela 43.500 eura
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kovca Ljerka Cividini, koja 
je tom prilikom istaknula 
da nam treba više ovakvih 
projekta, koji će svima nama, 
a posebno školskoj djeci 
prezentirati naše prirodne 
ljepote te im omogućiti da 
se upravo u šumi, prirodnom 

staništu gljiva, uče o njima.
Stoga je odlično što su 

gljivari već kontaktirali me-
đimurske osnovne škole i 
što postoji interes da dio 
terenske nastave iz biologije 
obave upravo ovdje, rekla je 
čakovečka gradonačelnica.

U šumi Balogovec kod 
Mačkovca Gljivarsko druš-
tvo “Smrčak” iz Čakovca 
otvorilo je prošle srijede 
edukativno-poučnu gljivar-
sku stazu. Na postavljenih 16 
ploča stavljene su fotografije 
gljiva koje se mogu pronaći u 
našim šumama te njihov opis 
uz naravno podatke o tome 
jesu li sigurne za jelo.

Poučna staza uređena je 
uz prostore koje već gotovo 
trideset godina koristi Glji-
varsko društvo “Smrčak”, te 
je dio njihovih planova. Kako 
je predstavljajući ovaj pro-
jekt okupljenim gljivarima, 
ali i prijateljima prirode, re-
kao predsjednik Gljivarskog 
društva “Smrčak” Marijan 
Sabolić, ideja je da građani, 
ali i učenici imaju mjesto 
gdje u prirodi mogu naučiti 
nešto o gljivama. Ovo je tek 
početak, rekao je Sabolić, 
jer namjeravaju postaviti 
40-ak tabli.

Otvaranju staze i prigod-
nom druženju nazočila je i 
gradonačelnica Grada Ča-

PREZENTIRAJU PRIRODNE LJEPOTE

Ideja je da građani, ali i učenici imaju mjesto gdje u prirodi mogu naučiti nešto o 
gljivama, rekao je predsjednik Gljivarskog društva “Smrčak” Marijan Sabolić

Kod Mačkovca otvorena 
edukativno-poučna gljivarska staza

PIŠE: AMALIJA ŠAŠEK

asasek@regionalni.com

Na postavljenih 16 ploča stavljene su fotografije gljiva 
koje se mogu pronaći u našim šumama te njihov opis uz 
naravno podatke o tome jesu li sigurne za jelo

Cilj projekta je zaštita malih proizvođača te poticanje potrošača na kupnju domaćih proizvoda izravno od proizvođača

Upriličena svečana podjela certifikata 
“Proizvodi hrvatskog seljaka”

Na varaždinskome placu je 
u subotu, 4. svibnja, upriličena 
svečana podjela certifikata 
“Proizvodi hrvatskog seljaka” 
u sklopu projekta Udruge hr-
vatskih tržnica pod nazivom 
Certificirana seljačka tržnica.

Projekt je proveden u su-
radnji s Udrugom hrvatskih 
tržnica i Varaždinskom žu-
panijom.

Gradska tržnica Varaždin 
na samom je vrhu u Hrvatskoj 
prema broju certificiranih 
proizvođača. Ove je godi-
ne certificirano 56 domaćih 
proizvođača. Njih dvadese-
tak certifikate je primilo iz 
ruku zamjenika gradonačel-
nika Miroslava Markovića, 
predsjednika Gradskog vijeća 
Lovre Lukavečkog, tajnika 
Udruge hrvatskih tržnica Mi-
ljenka Ernoića, te direktorice 
Gradske tržnice Željke Vincek 
Strugar.

Zamjenik gradonačelnika 
Miroslav Marković čestitao je 
poljoprivrednicima, kao i svi-
ma koji rade na ovom projektu 
te, uz ostalo, rekao: “Drago mi 
je da će gotovo 60 OPG-ova 
danas dobiti certifikat koji su 
kao pečat kvalitete domaćim 
proizvodima na Varaždin-

skom placu. Mladi ljudi koji se 
bave poljoprivredom sigurno 
znaju kako je teško zaraditi 
svaki cent na polju na kojem 
rade.”

Marković se osvrnuo i na 
cijene na tržnici te istaknuo: 
“Domaća se proizvodnja su-
očava s izazovima visokih 
troškova proizvodnje koji 
nerijetko rezultiraju višim ci-
jenama proizvoda na tržnici u 
usporedbi s onima koji dolaze 
iz masovne proizvodnje, često 
uvoznog porijekla. S obzirom 
na povećanje cijena u svim 
sektorima, Grad Varaždin 
izravnim prodavačima doma-
ćih poljoprivrednih proizvoda 
s područja grada, koji prodaju 
na Gradskoj tržnici, svake go-
dine subvencionira mjesečne 
troškove zakupa prodajnog 
mjesta.”

Ujedno je obećao kako će 
se na svojoj budućoj poziciji 
saborskog zastupnika dodatno 
zalagati za poboljšanje položa-
ja hrvatskih poljoprivrednika.

Direktorica Gradske tržnice 
Željka Vincek Strugar ista-
knula je da Varaždinski plac 
već 19 godina provodi projekt 
udruge Hrvatskih tržnica te s 
ponosom nosi status certifici-

VARAŽDINSKI PLAC POTVRDIO STATUS CERTIFICIRANE SELJAČKE TRŽNICE

rane seljačke tržnice.
– Cilj projekta je zaštita 

malih proizvođača te potica-
nje potrošača na kupnju do-
maćih proizvoda izravno od 
proizvođača. Svježi i domaći 
proizvodi srž su naše ponude, 
a broj certificiranih prodavača 
dokaz je predanosti naših 
OPG-ova kvaliteti i izvrsno-
sti. Ponosni smo što smo pre-
poznati kao jedna od vodećih 
tržnica u Hrvatskoj po broju 

certificiranih prodavača što 
potvrđuje našu posvećenost 
održavanju visokih standar-
da. Kupujući na varaždinskoj 
tržnici, građani ne samo da 
uživaju u vrhunskoj kvaliteti 
već aktivno doprinose razvoju 
malih obiteljskih gospodarsta-
va i jačanju lokalne poljopri-
vrede – jasna je bila Vincek 
Strugar.

Događaju je prisustvovao 
i tajnik Udruge hrvatskih 
tržnica Miljenko Ernoić koji 
je čestitao svim poljoprivred-
nicima, kao i djelatnicima koji 
rade na provođenju projekta 
od samog početka 2006. godi-
ne te istaknuo kako je varaž-
dinska Gradska tržnica među 
vodećima u Hrvatskoj po bro-
ju certificiranih proizvođača i 
kontinuitetu provođenja ovog 
projekta.

Iz varaždinske Gradske trž-
nice najavljuju idući veliki 
događaj, Varaždinski sejem, 
na kojem će se predstaviti 
četrdesetak OPG-ova s do-
maćim proizvodima. Proslava 
je najavljena za subotu, 18. 
svibnja, uz tamburaški sastav 
Sedef i KUD Željezničar te za-
nimljive i atraktivne sadržaje 
za djecu.



25Mali oglasi8. svibnja 2024., br. 1045 || Regionalni tjednik

KUĆE

MEN-ARS NEKRETNINE 

kupnja, prodaja, najam, 

najveći izbor nekretnina u 
gradu, ured agencije; Zagre-

bačka 31, Varaždin, www.
men-ars.hr, 042/200-117, 
098/333-363 ozn.141c

EUROEstate –  potražujemo 
kuće, stanove i apartmane za 
kupoprodaju;  www.euroe-

state-nekretnine.hr  ;  Zagre-

bačka 30, Varaždin;  mob.: 
098/652-059 ozn.556c 

PRODAJE SE starija kuća 
katnica u Nedelišću, en.r. D i 
G, i zemljište za poduzetnike 
2200 chw, tel.: 040/333-
708, mob.: 095/837-2805 
ozn.1853  

STANOVI

PRODAJU se stanovi i po-

slovni prostori - novograd-

nja, odmah useljivo. M.P. 
Miškine 28, Varaždin, mob.: 
098/267-062 ozn 864c

POSLOVNI PROSTOR

IZNAJMLJUJU SE poslovni 
prostori od 22 m², 30 m², 36 
m² i 65 m² u Varaždinu, mob.: 
098/267-062 ozn.864c 

POSAO

RADNIKE – rad na OPG-u 
(zatvoreni prostor) Čakovec, 
mob.: 098/267-897 ozn.370

TRAŽIMO DJEVOJKE za 
rad u kafiću, plaća 1.200,00 
€, puno radno vrijeme ili 
ispomoć vikendom. Prijevoz 
osiguran ili plaćen. Mob.: 
097/725-3055 ozn.651c

BAU-ART D.O.O. iz Ivanca 
traži majstora i pomoćnog 
fasadera isključivo za rad na 
području Varaždinske žu-

panije, bez terenskog rada, 
osiguran prijevoz te odlična 
satnica. Mob.: 098/478-900 
ozn.773c

TRAŽI SE kućna pomoćnica 
obavljanje redovnih kućan-

skih poslova, pospremanje, 
čišćenje, peglanje, kuhanje… 
Plaća po dogovoru. Info: 
098/267-842 ozn. 380b

APARTMANI

IZNAJMLJIVANJE APAR-

TMANA Vrsi Mulo, apartma-

ni - Kelava, tel.: 023/359-575, 
m o b . :  0 9 8 / 9 4 4 - 8 3 61 
ozn.1210

VOZILA

K U P UJ E M  a u t o m o b i l , 
traktor, kamion, strojeve 
i motocikl, ispravne i nei-
spravne, mob.: 092/287-
5661 ozn.2251

KUPUJEM automobil ili sku-

ter i sve od Tomosa, može i 
odjavljeno (oštećeno). Može 
i novije. Povoljno. Isplata od-

mah. Mob.: 098/9656-624 
ozn.2418

EURO-KUKE za vozila, pri-
jevoz vozila, najam priko-

lice, rabljene gume, mob.: 
098/983-3910 ozn. 38c 

PRODAJEM PEUGEOT 307 
1,6 hdi, diesel, 177 000 km, 
g.p.2007., cijena: 1.700,00 
€. Mob.: 095/361-1214 
ozn.1405

USLUGE

SOBOSLIKARSKI i KNAUF 
radovi, gletanje, bojanje, im-

pregniranje, lakiranje, špah-

tlanje, suha gradnja, mob.: 
098/1969-437 ozn.219b

VODOINSTALATER – OD-

Š TO PAVA N J E  o d v o d a 
– adaptacija kupaone, vo-

doinstalaterski radovi, mob.: 
098/936-2540 ozn.4007

ELEKTROINSTALACIJE: no-

vogradnja, adaptacija, hitni 
popravci, brze intervenci-
je. Mob.: 091/973-6628 
ozn.933c

IZRADA KROVIŠTA, nad-

strešnica, sjenica, građ. li-
marije, stubišta, nazvati na : 
098/417-373 ozn.3471

PRIJEVOZ KIPEROM do 
4 kubika. Šljunak, pijesak, 
zemlja, drenaža, drva. Iskop 
dvorišta te rušenje manjih 
objekata. Mob.: 098/880-
888 ozn.7a

TEMPIO ART – soboslikar-
ski radovi, ručno i strojno 
bojanje, stambeni i poslovni 
prostori. Mob.: 099/500-
3449 ozn.1427

PRIJEVOZ: šljunak, sipina, 
drenaža, drva, odvoz šute 
do 3m³. Mob.: 098/284-
922, 091/601-4351, tel.: 
042/240-663 ozn.205c

BERAL – metalne konstruk-

cije, ograde, stepeništa, per-
gole, inox, alu, željezo, mob.: 
098/227-024 ozn.48c

KUĆNI MAJSTOR – sobo-

slikarski radovi, keramika, 
sanacije, popravci, bojanje 
drvene i metalne stolari-
je. Mob.: 099/500-3449 
ozn.1427

SELIDBE – dostava namje-

štaja, bijele tehnike, odvoz 
šute u vrećama i granja, 
čistimo tavane, podrume, 
praznimo kuće, stanove, 
odvozimo dotrajali namje-

štaj, bijelu tehniku, mob.: 
098/906-0658 ozn.352c

STABLA RUŠIMO – orahe 
borove, trešnje, odvoz gra-

nja osiguran. Vrtove freza-

mo,, živice šišamo, mob.: 
099/661-8353 ozn.352c  

ODČEPLJIVANJE svih vrsta 
odvodnih cijevi - stručno 
i povoljno. “Tino”, mob.: 
098/931-7570 ozn.184c    

PARKETI SJAJ - ogleda-

lo Vašeg doma! Sve vrste 
parketa, podova, te obnova 
starih parketa i stepeništa. 
Nazovite s povjerenjem! 
Tel.: 040/682-988, mob.: 
098/242-190 ozn.564c

MIŠAK – iskopi, navozi, 
rušenje objekata, odvoz 
šute, postava tlakavaca, 
rubnika, kanalizacija, ogra-

de, dovoz zemlje, kamena, 
uređenje zelenih površina, 
malčiranje. Mob.: 091/572-
3895 ozn.445c

SOBOSLIKARSKI – fasa-

derski obrt: bojanje unutar-
njih i vanjskih zidova, izrada 
toplinske fasade (stiropor,  
kamena vuna), knauf sistem, 
spušteni stropovi, pregradni 
zidovi. Mob.: 098/ 9254 – 
731 ozn.570c

VODOVOD, CENTRALNO 
grijanje, kanalizacija, kli-
matizacija i servis plinskih 
trošila. Kvalitetno i povoljno! 
Kontakt: ZT - Zgradarska 
tehnika d.o.o., Nedelišće 
095/112-34-70, 098/213-
739, 040/341-004 ozn.659c

ODČEPLJIVANJE odvo-

da strojem (wc,kuhinje...), 
garancija, iskustvo.”ERIK 
ODVODI” 098/1389-232 
ozn.446c  

ODČEPLJIVANJE I SNI-
MANJE K ANALIZACIJE 
kamerom odvodnih cije-

vi; adaptacije kupaona sa 
svim radovima; postavljanje 
keramičkih pločica, vodo-

voda…Mob.098/783-060 
ozn.107c  

KROVIŠTA ROKY: pokriva-

nje svim vrstama pokrova, 
adaptacija krova; tesar-
ski i limarski radovi. Mob. 
099/639-9932 ozn.1c    

SOBOSLIKARSKI RADOVI, 
bojenje i gletanje, bojanje 
fasada i stolarije, izrada pre-

gradnih zidova (knauf, sipo-

rex) i postava laminata, mob.: 
099/212-3298 ozn.800c  

KOŠNJA TRAVE, UREĐE-

NJE zelenih i zapuštenih 
površina, orezivanje živih 
ograda u krugu privatnih i 
poslovnih objekata. Obrt 
„Zelena rješenja“, mob.: 
091/564-5804 ozn.381b

ZA SADRŽAJ OGLASA NE ODGOVARAMO

PRIJAMNI URED: Augusta Šenoe 12 (na Gradskoj tržnici Varaždin, prolaz iz Kukuljevićeve ulice)  |  telefon: 042/290-774  
  e-mail: malioglasi@regionalni.com  |  Radno vrijeme: pon - uto: 7.30 - 14.00 h, sri - pet: 7.30 - 15.00 h

MALI OGLASI, ZAHVALE, 
POSLJEDNJI POZDRAVI I SJEĆANJA

ŽELITE LI sigurno i brzo PRO-

DATI VAŠU KUĆU, STAN, 
VIKENDICU. Javite se da 
vas povežemo sa našim kup-

cima. AGENCIJA ŽELIMOR-

SKI. Mob.: 098/166-1177 
ozn.188c 

AFR, OBRT ZA ČIŠĆENJE, 
vl. Elizabeta Trglačnik 
– STROJNO PRANJE 
TEPIHA, besplatan prijevoz, 
dubinsko čišćenje tekstilnog 
namještaja, čišćenje 
poslovnog i privatnog 
prostora. Mob.: 095/871-
9115 ozn.917c 

MLS AUTO - RENT A CAR

Prodaja vozila, najam 
osobnih vozila, jednodnevni 

najam, dugoročni najam. 
Sva vozila su nova.  

Mob.: 091/610-8915 
ozn.2897  

Mogućnost kupnje 100 % čistog soka 
na mobitel: 098/455-313

POMOĆ KOD:
Slabokrvnosti, jačanja imuniteta, 
regulacije šećera u krvi, 
regulacije krvnog tlaka 

� štiti zdravlje urinarnog sustava 
� povoljno djeluje na probavni sustav
� sprječava bolesti srca i krvnih žila 
� zaštita od virusa i bakterija

6 + 1 

GRATISARONIJA
superljekovito voće

8,50€
Cijena 1 litre 1oo % 

čistog soka aronije  
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KREDITI

JEDNOSTAVNO i BRZO 

do gotovine putem kredit-

nih kartica (Diners, Master, 
Maestro, Visa, Pbz), 12-36 
rata, isplata odmah. Mob.: 
099/662-3173.  ozn.589c 

NOVO! NOVO! Centar za 
brze pozajmice nudi realiza-

ciju pozajmica bez gledanja 
Hrok-a, umirovljenicima i 
zaposlenima. Rok otplate: do 
4 godine. Krediti – rok otpla-

te do 12 g. Info: info@mo-

netosavjetovanje.hr, mob.: 
098/591-533, 098/903-
8995 ozn. 138c

ŽIVOTINJE

PRODAJEM jednu svinju od 
150 kg i tri krmače od 200 
kg. Mob.: 098/132-4242 
ozn.5a

KUPUJU se race (patke). 
Mob.: 098/206-520 ozn.3a  

PILIĆI ŽIVI ili očišćeni, Barto-

lovec, Vžd 81, tel.: 042/657-
172, mob.: 098/651-089 
ozn.1421

OSTALO

SOK OD ARONIJE, 100% 
matični sok, vrhunske kvali-
tete. Pomoć kod dijabetesa, 
jačanja imuniteta, bolesti 
srca i krvnih žila, štiti od 
bakterija i virusa, povoljno 
djeluje na probavni sustav, 
ima protuupalna svojstva, 
štiti zdravlje urinarnog su-

stava, stimulira rad štitnjače. 
Mob.: 098/455-313 ozn.3a 

PRODAJU SE industrijska 
drva, kratko piljena, kvalitet-
na. Brza i besplatna dostava. 
5 m³ = 135,00 € i 10 m³ = 
250,00 €. Mob.: 092/333-
3545 ozn.2882

PRODAJEM 4 čelične felge 
za Toyotu Yaris, 2 Marlex 
prozorska krila V 109 cm, D 
96 cm. 4 m² suhih bukovih 
klasičnih parketa 360 x 60 x 
22 mm. Mob.: 091/565-1542 
ozn.1390

PRODAJE SE skela za branje, 
vezanje i rezanje brajdi na 
fičekovim kotačima, visina 
130 do 165 cm na štelanje. 
Širina 146 cm, duljina 160 
cm. Tel.: 042/233-953, mob.: 
098/182-9057 ozn.1411

INDUSTRIJSKA BUKOVA 
drva pogodna za central-
ne i kuhinjske peći. Mob.: 
095/516-5493 ozn.1434

POZNANSTVA

VRUĆE SEXY teme  za Tebe 
i mene, javi se neka akcija 
krene. Od 0-24 na 064/533-
333 . Tel./mob.: 0,46 €/min, 
0,63 €/min ozn.166c 

MUŠKA OSOBA traži žen-

sku osobu za druženje, prija-

teljstvo, itd.. Mogu udate i u 
vezi na broj: 099/755-4075 
ozn.1426

MALE OGLASE, 

ZAHVALE I SJEĆANJA 

uplatite i

INTERNET BANKARSTVOM, 
NA POŠTI ILI BANCI

1. Proslijedite tekst na mail  

malioglasi@regionalni.com  

radi obračuna cijene. 

2. Na vaš mail šalje se obračunata cijena i 
žiro-račun na koji uplaćujete uslugu. 

3. Nakon uplate potrebno je potvrdu o 
uplati poslati na mail. 

PRIJAMNI URED

ZA MALE OGLASE, 

ZAHVALE I SJEĆANJA

Radno vrijeme za stranke:

Ponedjeljak: 7.30 - 14.00 h

Utorak: 7.30 - 14.00 h

Srijeda: 7.30 - 15.00 h

Četvrtak: 7.30 - 15.00 h 

Petak: 7.30 - 15.00 h

 
Prijamni ured Varaždin

Augusta Šenoe 12, Varaždin  
(Gradska tržnica, prolaz iz Kukuljevićeve ulice)      

042/290-774        

malioglasi@regionalni.com

Gradska tržnica 
Varaždin

Ivana Kukuljevića Sakcinskog

Pavlinska ulica

Bakačeva ulica

Trg bana Josipa Jelačića

Ivana Kukuljevića Sakcinskog

Augusta Šenoe

Uska ulica

L
ju

d
e

v
ita

 G
a

ja

O
gnjena Price

Petra Preradovića

Korzo

FOI

Prva gimnazija
Varaždin

Varaždinska katedrala

Gradska vijećnica

POZAJMICE I KREDITI

Zaposleni i umirovljenici
Preko 1/4 primanja
Zatvaramo ovrhe

Bez HROK-a
Isplata u 24 sata

098/9162109

ZAPOSLENICI I UMIROV-

LJENICI do 300.000,00 kn, 
MOGUĆNOST OTPLATE 
TRAJNIM NALOGOM, za-

tvaranje blokada i neuredno-

sti.  Putni troškovi , dnevnice 
i terenski dodaci u kreditnu 
sposobnost, radni odnos na 
određeno. Male mirovine, 
umirovljenici iznad 75 g sta-

rosti. Mob.: 091/203-4666, 
tel.: 042/561-192 ozn.568c

MALI OGLASI 

već od  10 €

ZA SADRŽAJ OGLASA NE ODGOVARAMO
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ZAHVALA

povodom smrti naše drage  

mame, bake i svekrve

DRAGICE FURJAN
preminule 26. 4. 2024.  

u 91. godini života.

Zahvaljujemo dragim susjedima, prijateljima, rođacima i svima 
onima koji su svojom nazočnošću ispratili Dragicu na vječni 
počinak. Veliko hvala Katici Premužić koja nam je pomogla u teškim 
trenucima. Hvala vlč. Ivici Puškadiji i vlč. Valentu Furjanu na molitvi 

i prekrasnim riječima oproštaja.

Sin Drago s obitelji

* ****

POSLJEDNJI POZDRAV

voljenoj mami, baki i svekrvi

DRAGICI FURJAN

Bog Te ima u svojim rukama,

a mi u svojim mislima i srcima,
zauvijek.

Sin Drago, snaha Božica, unuk Igor i unuka Tamara s obitelji

POSLJEDNJI POZDRAV

dragom suprugu, ocu, svekru, tastu,  

djedu i pradjedu

JOSIPU POFUKU
preminulom u 75. godini života.

Ostat ćeš u našim mislima zauvijek.

Supruga Anka, djeca Vlatka, Darko i Saša, snahe Blaženka i Valentina, 
zet Miro, unuci Marinela, Sara, Laura, Marija,  

Dominik, Benedikt, Batin i Tomica i praunuk Karlo

ZAHVALA

Dirnuti pažnjom i suosjećanjem u  
trenucima oproštaja od našeg voljenog 

oca, djeda i pradjeda

IVANA KOVAČIĆA

Zahvaljujemo rodbini, kumovima, susjedima i prijateljima koji su 

nam izrazili sućut, odar mu okitili cvijećem i svijećama te ga zajedno 
s nama ispratili na vječni počinak. Posebno zahvaljujemo dr. Zoranu 
Kokotu na brizi i naporima da mu posljednje dane učini lakšim 
i bezbolnijim kao i članovima DVD Vinica na dostojanstvenom 

ispraćaju.

Tugujuća obitelj: 
sin Marijan i snaha Snježana, unuci Neven s Martinom, Marin s 

Mihaelom i Domagoj s Jasminom te praunučica Ana

ZAHVALA

povodom smrti našeg dragog  

supruga, oca, djeda i svekra

MILANA LEVANIĆA
koji je preminuo 30. 4. 2024.  

u 82. godini života.

Na j i sk ren i je  za hva l ju jem o s v i m 

rođacima, prijateljima, susjedima, 
znancima i svima ostalima koji su bili 

uz nas u ovim teškim trenucima, uputili nam izraze sućuti, okitili 
odar cvijećem i svijećama te zajedno s nama ispratili dragog nam 

pokojnika na vječni počinak.
Zahvaljujemo vlč. Ivici Cujzeku i vlč. Ivanu Bogdanoviću na lijepim 

riječima ispraćaja i molitve.

Ožalošćeni: 
supruga Sava, sinovi Darko i Milan, snahe Martina i Anita, unuci Luka, 

Elena i Tibor

ZAHVALA

povodom smrti naše drage mame,  

sestre, bake, prabake, svekrve  

i punice

JELKE FLEGAR
preminule 29. 4. 2024.  

u 87. godini života.

Zahvaljujemo svim rođacima, kumovima, 
prijateljima, susjedima i ostalima koji su 

bili uz nas, uputili nam izraze sućuti te 
zajedno s nama ispratili dragu nam pokojnicu na vječni počinak.

Ožalošćena obitelj

*****

POSLJEDNJI POZDRAV

mami, svekrvi, baki i prabaki

Sin Damir s obitelji

*****

POSLJEDNJI POZDRAV

mami, baki, punici i prabaki

Kći Vesna s obitelji

****

POSLJEDNJI POZDRAV

od obitelji Pavla Libera

POSLJEDNJI POZDRAV

BRANKU CUKOVIĆU – CUKI

Tvoji prijatelji

TUŽNO SJEĆANJE
na voljenog

VALENTINA SOKOLA
11. 5. 2019. – 11. 5. 2024.

Prošlo je pet tužnih godina
otkad više nisi s nama,
ali živiš u našim srcima, 

mislima i molitvama svakog dana.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

MELNJAK

Vaši najmiliji

FLORIJAN                                                   ANA
†  26. 2. 2003.                                           †  15. 5. 2022.

SJEĆANJE

MIHOVIL CESAR
7. 5. 2022. – 7. 5. 2024.

Uspomene na Tebe

ostat će zauvijek
u našim srcima i mislima.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

JOSIP ABRAHAM
7. 5. 2022. – 7. 5. 2024.

U tišini vječnog mira
neka Te prate naše misli i molitve.

Mi s ljubavlju čuvamo uspomenu na Tebe
i zauvijek si naša snaga i ponos.

S nama si uvijek,

u svakom danu, u svakoj misli i osjećaju.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

IVAN FARC
7. 5. 2023. – 7. 5. 2024.

Spavaj mirno nisi sam,

u mislima i molitvama si našim svaki dan.
Ponosni smo što si bio dio naših života,

a tužni što smo Te izgubili.
Čuvali Te anđeli i dragi Bog.

Tvoji: 
supruga Katarina, sin Ivica s obitelji, kći Anica s 

obitelji, zetovi Stjepan i Stjepan i unuci

SJEĆANJE

BORIS NOVKO
10. 5. 2019. – 10. 5. 2024.

U našim si mislima.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

Zauvijek u našim srcima i mislima.

MARIJA JAGIĆ 
1.5. 2005. – 1. 5. 2024. 

Tvoji:
Stjepan i Božidar s obiteljima

SJEĆANJE
na voljenog oca

IVANA FARC
7. 5. 2023. – 7. 5. 2024.

Zauvijek ćeš živjeti
u našim mislima i srcima.

Kći Anica s obitelji

SVAKE SRIJEDE

10 % 

POPUSTA
na zahvale, posljednje 

pozdrave i sjećanja. 
Isključivo na uplate u 

prijamnom uredu  

na Gradskoj tržnici u 
Varaždinu.

Smanjuje bore i do 40% 
u samo 30 minuta!

Uklonite PODOČNJAKE 
I UMOR IZ OČIJU

EYE GEL
• Osvježava umorne oči i smanjuje 

podočnjake
• Smanjuje vrećice ispod očiju
• Poboljšava elastičnost i napetost 

kože te vidljivo smanjuje bore 
oko očiju

• Organski certificirano
• pH 5.3

• Klinički testirano 
• Bez parabena
• 100% vegan
• Nije testirano na životinjama
• Ne zatvara pore

Više informacija na mobitel 098/206-520
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SJEĆANJE
na dragog oca, svekra i djeda

IVANA OBADIĆA
Zauvijek u našim mislima i molitvama.

Tvoj sin Zdravko s obitelji

SJEĆANJE
na dragu mamu, baku i prabaku

MARIJU POZNIĆ
7. 5. 2014. – 7. 5. 2024.

Tvoji najmiliji

TUŽNO SJEĆANJE
na voljenu

RUŽICU ŽUTI
6. 5. 2022. – 6. 5. 2024.

U našim srcima i mislima.

Tvoja obitelj

SJEĆANJE
na

PAVLA ŠEPŠI
10. 5. 2021. – 10. 5. 2024.

Zauvijek u našim srcima i molitvama.

Tvoja obitelj

TUŽNO SJEĆANJE
na dragog supruga i oca

LADISLAVA VUGRINCA – LACIJA
7. 5. 2008. – 7. 5. 2024.

Život nestane u trenu,
ali sjećanje i ljubav ostaju zauvijek.

Supruga Doda

TUŽNO SJEĆANJE
na supruga

MLADENA HUDIKU
8. 5. 2021. – 8. 5. 2024.

Ljubav i molitva daju mi snagu
za dalje i nada da ćemo se ponovno sresti.

Nedostaješ…

Supruga Nadica

SJEĆANJE
na dragog supruga, oca, djeda, brata i zeta

IVANA ŠTRLEKA
8. 5. 2021. – 8. 5. 2024.

Otišao si stazom kojom se ne vraća.
Nek´ s anđelima Tvoja duša spi,
sve dok nas ima živjet ćeš i Ti.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
na

VLADIMIRA DOMISLOVIĆA
7. 5. 2020. – 7. 5. 2024.

Prođoše četiri godine kako Te nema,
suze ne mogu da mi Te vrate,
neka Te nebeski anđeli prate!

Tvoja supruga Marta

SJEĆANJE
na voljenog i neprežaljenog

KREŠIMIRA SMODEKA
7. 5. 2023. – 7. 5. 2024.

Fališ nam u svakom otkucaju srca,
svakom treptanju oka,
svakoj sekundi života.

Uvijek u našim mislima,
vječno u našim srcima.

Supruga Ana i kći Jasmina

SJEĆANJE
na našeg dragog i voljenog

GABRIJELA FRIGULU
8. 5. 1997. – 8. 5. 2024.

Zauvijek si u našim srcima i mislima.

Obitelj Pintarić

SJEĆANJE
na

STJEPANA KOLMAČIĆA
preminulog 7. 5. 2021. u 41. godini života.

Hvala Ti za dobrotu, ljubav i sreću
kojom si nas nesebično darivao.
Neka Te čuvaju anđeli nebeski

kao što si Ti čuvao i pazio na nas.
Život nestane u trenu, 

a ljubav i sjećanje ostaju zauvijek.
Živjet ćeš vječno u našim srcima

i srest ćemo se jednom opet među 
zvijezdama…

Tvoji najmiliji

IN MEMORIAM

ARTUR ROSNER                    KLAUDIO ROSNER
5. 5. 2021. – 5. 5. 2024.                            9. 11. 2020. – 9. 11. 2024.

IVAN BRESKVAR                      JOSIPA BRESKVAR
7. 5. 1986. – 7. 5. 2024.                               24. 9. 1990. – 24. 9. 2024.

S ljubavlju i tugom,

Vaši najmiliji

SJEĆANJE
na voljenog

prof. STJEPANA MIHOCI
10. 5. 2017. – 10. 5. 2024.

S ljubavlju, ponosom i zahvalnošću
čuvamo uspomenu na Tebe u svojim 

srcima.

Nedostaješ nam.

Supruga Vjekoslava s obitelji  

i prijateljima

SJEĆANJE
na

LJUBICU ŠTEINGEL
†  6. 5. 2023.

Prošla je godina dana
otkad si nas napustila.

U srcu tuga na grobu tišina,
a u našem domu velika praznina.

Tvoji najmiliji

TUŽNO SJEĆANJE
na naše voljene roditelje

KUKEC

Vrijeme koje prolazi ne donosi zaborav,
već ljubav i sjećanje na vas.

Vječno živite u našim mislima i srcima.

Vaši najmiliji

DRAGU                     i              SLAVKA
†  29. 4. 2022.                          †  14. 5. 2016.

SJEĆANJE
na roditelje

KOŠIĆ

U mojim ste mislima.

Kći Josipa (Seka) i obitelj

ALOJZIJU                          i                    STJEPANA

SJEĆANJE

HABULAN

Uvijek u našim mislima i molitvama.

Vaši najmiliji

JELENA                                                          IVAN
†  4. 5. 2018.                                                    †  12. 5. 2019.

SJEĆANJE
na

Uvijek ste u našim mislima i srcima.

Vaši najmiliji

KRISTINU  
VARGA

i VLADIMIRA 
 PINTARIĆA

22. 4. 2021. – 22. 4. 2024.                         2. 6. 2012. – 2. 6. 2024.

SJEĆANJE

ĐURO SKUPNJAK
14. 5. 2018. – 14. 5. 2024.

Zauvijek s nama u našim srcima, 
misllima i molitvama.

Tvoja obitelj

SJEĆANJE

DRAŽEN NAĐ
4. 5. 2019. – 4. 5. 2024.

Bol nije u riječima nego u srcu,
gdje si ostao voljen i nikada zaboravljen.

Tvoja obitelj

SJEĆANJE

IVAN KRIŽANEC
8. 5. 2021. – 8. 5. 2024.

Zauvijek u našim mislima,
srcima i molitvama.

Supruga Marija s obitelji

TUŽNO SJEĆANJE

DANIJEL MALNAR
8. 5. 1994. – 8. 5. 2024.

Tvoja dijela i Tvoj duh
ostaju s nama zauvijek.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

LJUBOMIR TOMAŠIĆ
30. 4. 2006. – 30. 4. 2024.

Obitelj Tomašić
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TUŽNO SJEĆANJE
na voljenu i nezaboravljenu

ĐURĐICU PAVLINIĆ
9. 5. 2004. – 9. 5. 2024.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
na

LJUDMILU MAŠIĆ
8. 5. 2020. – 8. 5. 2024.

U mislima i srcu uvijek si s nama.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
na

KREŠIMIRA ŠALAMUNA
7. 5. 2021. – 7. 5. 2024.

Zauvijek ćeš živjeti u našim mislima i srcima.

Martina s obitelji

SJEĆANJE
na

KREŠIMIRA ŠALAMUNA
7. 5. 2021. – 7. 5. 2024.

Godine prolaze, uspomene ostaju.

Supruga Gabrica, Tvoja obitelj

*****

Dobre ljude lako je voljeti,
a teško zaboraviti.

Unuk Matija s obitelji

SJEĆANJE
na

LEONU SIROČIĆ – BAHUN
9. 5. 2022. – 9. 5. 2024.

Postoje trenuci kad nas obuzima tišina,
Kada mislimo da si otišla,

a Ti si se samo sakrila u naša srca.
Još učimo kako živjeti bez Tebe.

Nedostaješ…
Počivaj u miru mali anđele.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
na

STJEPANA SKUPNJAKA
9. 5. 2018. – 9. 5. 2024.

Pričamo o Tebi pa sjećanja krenu,
opet smo svi zajedno u jednom trenu.

Sin Miljenko i kći Božica s obitelji

SJEĆANJE
na dragu mamu i baku

KATICU PRESEČKI
9. 5. 1991. – 9. 5. 2024.

S ljubavlju i poštovanjem
čuvamo uspomenu na Tebe.

Tvoji kći i sin s obitelji

BOLNO I TUŽNO SJEĆANJE
na

RADOMIRA ORAKA
11. 5. 1997. – 11. 5. 2024.

S ljubavlju i poštovanjem
čuvamo uspomenu na Tebe.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
na našeg dragog

DRAGUTINA BENČIĆA
6. 5. 2011. – 6. 5. 2024.

S ljubavlju i poštovanjem
čuvamo uspomenu na Tebe.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
na

ĐURU KRIŽANIĆA
†  7. 5. 2014.

Godine prolaze,

sjećanje na Tebe ostaje.

Tvoji najmiliji

TUŽNO SJEĆANJE
na

VLADU BOSILJA
12. 5. 2015. – 12. 5. 2024.

Uvijek si u našim srcima i mislima.

Tvoji najmiliji

POSLJEDNJI POZDRAV
stricu

MATI NJEGOVCU
koji je nakon duge i teške bolesti 

preminuo 3. 5. 2024. u 70. godini života.

Zdravko, Snježana, Filip i Marta

SJEĆANJE
na

RUDOLFA VITEZA
12. 5. 2015. – 12. 5. 2024.

Ljubav i sjećanje na Tebe,
izbrisati se neće.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE
na našeg oca i djeda

IVANA OBADIĆA
8. 5. 2023. – 8. 5. 2024.

Čuvam Te kao najveće blago,
skriveno u srcu.

Tamo zaborav ne dolazi,

do tamo samo ja znam put.
Tamo odlazim kad god Te se zaželim.

Tvoja kći Vesna s obitelji

SJEĆANJE

STJEPAN JAGETIĆ DARABOŠ
8. 5. 2014. – 8. 5. 2024.

Godine prolaze, sjećanje na Tebe
zauvijek ostaje.

Tvoja obitelj

SJEĆANJE

ROMAN MOHENSKI
11. 5. 2020. – 11. 5. 2024.

Godine ne donose zaborav,

tuga ostaje zauvijek.

Tvoji najmiliji

TUŽNO SJEĆANJE

IVAN KOS
11. 5. 2021. – 11. 5. 2024.

Spavaj mirno nisi sam,

u mislima i molitvama si našim svaki dan.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

JOSIP KUŠTER
10. 5. 2019. – 10. 5. 2024.

Život nestane u trenu,
a ljubav i sjećanje ostaju zauvijek.

Supruga i kći s obitelji

SJEĆANJE

MARIJA HATIĆ
24. 1. 1941. – 8. 5. 2007.

Draga Mama,
kad si zauvijek zaspala,

to mi je promijenilo cijeli svijet.
Uspomene se nikada ne gube,

ako se čuvaju u srcu.

Tvoja Sandra, Markus, Elena i Mateo

SJEĆANJE

IVAN MODRIĆ
8. 5. 2013. – 8. 5. 2024.

Živiš uvijek u našim srcima i mislima.

Tvoja obitelj

SJEĆANJE

ZORICA ČOH
10. 5. 2004. – 10. 5. 2024.

Uvijek si u našim mislima i srcima.

Željko s obitelji

SJEĆANJE

BOŽIDAR PETRAČ
4. 5. 2016. – 4. 5. 2024.

Uvijek u našim mislima.

Tvoji najmiliji

SJEĆANJE

TEREZIJA CERJAN
2. 5. 2022. – 2. 5. 2024.

Uvijek si u našim mislima i srcima.!

Tvoji najmiliji

SPOMEN
na našu dragu i nezaboravnu

BISERKU JAKOPIC
rođ. 18. 7. 1938. 

†  2016.

Uvijek i zauvijek u našim si srcima i mislima.

Tvoja obitelj

SJEĆANJE

Obitelj Tomašković

STJEPAN TOMAŠKOVIĆ
11. 5. 2011. – 11. 5. 2024.
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dišnje okuplja preko 40.000 
posjetitelja. Ovime spajamo 
cvjećarsku proizvodnju i 
turizam, dvije grane gos-
podarstva koje kod nas nisu 
nešto usputno već ono na 
čemu ozbiljno radimo, ula-
žemo i razvijamo –ističe lud-
breški gradonačelnik Bilić. 
Na Zanatskom trgu se pa-
ralelno s izložbeno-prodaj-
nim dijelom manifestacije 
u subotu održavao Dječji 
cvjetni korzo, namijenjen 
najmlađim posjetiteljima. 
Ovaj put bio je tu znanstveni 
kutak, a nisu izostale razne 
igre i osebujni napuhanci. 
– Osim što želimo pokazati 
koliko je cvijeće lijepo, želi-
mo pokazati i koliko je naš 
grad lijep pa smo rasporedili 
određene aktivnosti na ne-
koliko lokacija u gradu. Treća 

lokacija je dvorac Batthyany 
u kojem se održava izložba 
minijaturnog drveća, dakle 
bonsai i izložba slika čla-
nova Likovnog udruženja 
Ludbreg – objasnila je direk-
torica TZ područja Centar 
svijeta, Petra Međimurec. 
Dodajmo da je poseban do-
datak ovogodišnjem sajmu 

cvijeća je Blues festival Lud-
breg u sklopu kojeg cijeli 
grad postaje pozornica. U 
sklopu blues festivala odr-
žano je tridesetak koncerata 
uz sudjelovanje 25 glazbe-
nika, a sve to odvijalo se 
na pet lokacija u Ludbregu. 
– Od četvrtka do nedjelje 
glazbenici su gostovali u 
eteru Radio Ludbrega u vre-
menu od 11 do 11.30 sati. 
Nakon otvorenja Blues festi-
vala u četvrtak u Caffe baru 
Amadeus, slijedile su svirke 
na Otoku mladosti, u velikoj 
dvorani Centra za kulturu i 
informiranje ‘Dragutin No-
vak’ i u gradskoj knjižnici. 
Tu je održan međunarodni 
program Blues in the School 
namijenjen djeci – rekao je 
Siniša Bizović ispred udruge 
Hrvatske blues snage.

U Ludbregu je od četvrtka 
do nedjelje održana još jedna 
cvjetna manifestacija Flora 
Centrum Mundi 2024. Ovu 
27. međunarodnu izložbu i 
sajam cvijeća tradicionalno 
su osmisli li i organizirali 
Turistička zajednica pod-
ručja Centar svijeta te Grad 
Ludbreg.

Gospodarska grana
Središnji izložbeno pro-

dajni dio sajma održan je 
na Otoku mladosti, dok 
su se popratna događanja 
održavala na Zanatskom 
trgu, u Centru za kulturu i 
informiranje “Dragutin No-
vak” i u dvorcu Batthyany. 

– Svake se godine u Ludbre-
gu okuplja velik broj izlagača 
koji promoviraju jednu od 
najvažnijih poljoprivrednih 
grana u našem kraju. Lud-
breški kraj proizvodi više 
od 50% ukupnog cvijeća u 
Hrvatskoj. Ne samo da smo 
na to ponosni nego nam je i 
važno da naši cvjećari pro-
moviraju svoju proizvodnju, 
a to je najbolje upravo kroz 
ovaj sajam cvijeća kojeg su 
oni sami pokrenuli pred 
gotovo 30 godina, a koji go-

S RAZNIH   

   STRANA

Poseban dodatak ovogodišnjem sajmu cvijeća bio je Blues festival Ludbreg u sklopu kojeg cijeli grad postaje pozornica. Održano je tridesetak 
koncerata uz sudjelovanje 25 glazbenika

LUDBREŽANI GODINAMA USPJEŠNO POVEZUJU CVJEĆARSKU PROIZVODNJU S TURIZMOM

Vikend u Centru svijeta prošao 
u znaku cvijeća i glazbe

Sajam pokrenut 
pred gotovo 
30 godina, 

godišnje okuplja 
više od 40.000 
posjetitelja

PIŠE: JOSIP NOVAK

jnovak@regionalni.com

Moja obitelj oduvijek ima barem 

jednog psa i pokoju mačku. Ponekad 
bi nam pas, kad je još bio mlad, po-

bjegao kroz rupu u ogradi te zalutao. 
Zahvaljujući dobrim ljudima ubrzo bi 
ga pronašli. No jednom ga nije bilo 
danima. Djeca su bila tužna. Mislili 
smo da smo ga zauvijek izgubili. Jedni 
dobri ljudi su ga pronašli te odvezli u 

azil. Kakva sreća! Kakva radost za moju 
obitelj! Kad sam došao u azil po svog 
psa vidio sam još puno drugih pasa koji 

su čekali da po njih dođu vlasnici ili da 
ih netko udomi. To se nažalost rijetko 
dešava pa je požrtvovni rad djelatnika 

azila itekako hvale vrijedan. Također je 
hvale vrijedno kad netko udomi nekog 

psića. Ako kao udomitelj šetate udo-

mljenog psa, često ćete dobiti pregršt 
pohvala — kao divno, pa Vi ste predivni, 

to je tako dobro... Mogli bismo reći to je 
ona dobrota na djelu i našem društvu. 

No priča mi nedavno jedna udomite-

ljica da je doživjela potpuno drugačiju 
reakciju od svojih poznanika, i to ne 
jednom, već više puta. Ova udomite-

ljica nije udomila psa ili mačku nego 
dijete — ljudsko biće. U stvari, ima 
udomljeno više djece. Neki su se ljudi 
zgražali, drugi su joj govorili ‘jesi li ti 
normalna’, treći bi joj onako sa saža-

ljenjem rekli ‘pa što ti je to trebalo’. 

Kako smo moja supruga i ja također 
udomitelji znamo da ovakve reakcije 
društva mogu biti itekako bolne. Zato 
se pitam s pravom, kakvi su to ljudi? 

Nama udomiteljima ne trebaju nikakve 
hvale, ali ako su ti neki potaknuti da 

nešto kažu, neka ili kažu nešto korisno 
ili neka šute.

Mnogi koji se nazivaju kršćanima 
ne znaju da su upravo članovi prve 
crkve bili oni koji su udomljavali djecu 
koju su mnogi roditelji ostavljali na 

cesti da umru jer nisu imali sredstava 
za život. Prva crkva bila je poznata 
upravo po udomljavanju. Zato budite 
i vi ohrabrenje onima koji čine to djelo 
ljubavi danas.

prop. Mladen Dominić
Pastor Kristove Crkve Varaždin

Čitajući Sveto pismo Bog nam govori 
koji je istinski smisao Crkve. Zato Vam 
nudimo BESPLATAN primjerak Biblije, 
tiskane u suradnji s Kršćanskom sadaš-
njosti (rimokatolička izdavačka kuća). 
Nazovite nas na 042 311 202.

PSI I MAČKE 
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PROGNOZA VREMENA ZA SLJEDEĆIH 7 DANA - SREDINA TJEDNA MALO HLADNIJA
Utorak će biti oblačniji i malo svježiji. Veća 
vjerojatnost za kišu ili pljusak je u drugom 
dijelu dana. Temperatura zraka oko 20 stup-

njeva. U srijedu još uvijek povremeno više 
oblaka, a mjestimice može pasti malo kiše ili 
proljetni pljusak. Bit će još malo svježije uz 
umjeren sjeveroistočni vjetar. Najviša dnevna 
temperatura ostaje između 15 i 19 Celzijevih 
stupnjeva. Četvrtak nam donosi djelomično 
sunčano i suho vrijeme. Temperatura zraka 
bi mogla biti stupanj-dva viša uz dnevni mak-

simalac oko 20°C. Slično vrijeme izgleda i za 
petak, djelomično sunčano i uglavnom suho 

uz ugodnu temperaturu, osobito popodne. 
Najvjerojatnije bi i subota prošla povoljno 
uz suho i ugodno vrijeme s dužim sunčanim 
razdobljima. Temperatura zraka dan po dan 
u porastu pa ćemo za vikend opet mjeriti 22-
24°C. U nedjelju najvjerojatnije još uvijek suho, 
djelomično sunčano i toplo vrijeme povoljno 
za boravak na otvorenom. Ponedjeljak bi nam 
mogao donijeti malo nestabilnije. 
Podsjećamo da je dobro redovito pratiti pro-

gnozu na Twitteru i našoj Facebook stranici 
„Kad će Kiša“. (Prognozu napisao: Kristijan 
Božarov 6.5.2024.)

Telefonski sex uživo! Svaki dan 0-24

064/688-691
Tel0,93€/min;Mob1,12€/min
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Nazovi napaljene
Varaždinke i Međimurke!
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pon: 7,30 - 14,00 h 

uto: 7,30 - 14,00 h 

sri: 7,30 - 15,00 h

čet: 7,30 - 15,00 h
pet: 7,30 - 15,00 h

Ostala prijamna mjesta za male oglase, zahvale i 

sjećanja:
IVANEC

Poljodom 
Gospodarska 2

Voćarna Bagrem
Trg hrvatskih ivanovaca 9a

LUDBREG

Cvjećarnica Ruža
Petra Krešimira 19, Radno vrijeme: od 7 do 16 h

NOVI MAROF

Benjak
Remetinec 290

LEPOGLAVA

Cvjećarnica Bagrem
Hrvatskih pavlina 3a

CESTICA

Realize IT
Varaždinska 27

Tiskara 

Slobodna Dalmacija

MARKETING:

Tel. 042/290-778
Tel. 042/290-781

MALI OGLASI,

ZAHVALE I SJEĆANJA:

Tel. 042/290-774

REDAKCIJA:

Tel. 042/290-777

Male oglase osim u prijamnom uredu na Gradskoj 
tržnici u Varaždinu možete uplatiti i internet 
bankarstvom, na pošti ili banci. Postupak je 
slijedeći: proslijedite tekst na mail malioglasi@
regionalni.com radi obračuna cijene. Na vaš mail 
šalje se obračunata cijena i žiro-račun na koji 
uplaćujete uslugu. Nakon uplate potrebno je 
potvrdu o uplati poslati na mail. Za sve informacije 
obratite se na telefon 042/290-774.

ROĐENI:

VJENČANI:

Varaždinska županija
Djevojčice: Eva Višak, Sara Jakopović, Stela Šanjek, Emily Mikić, Lana Zuber, Melisa Bamfič i Leina Bahun.
Dječaci: Maro Požgaj, Roko Cesar, Fabijan Magdalenić, Mark Horvat, Teodor Mikac, Jakov Turk, Pavao Kovač, Fran Šilec, 
Leon Kveštek, Teo Frančić, Arthur Vagjunec, Nicolas Vrabec, Leon Bahun i Miha Bunta.
Međimurska županija
Djevojčice: Adriana Balog, Nika Pintarić, Viktorija Topčagić i Nika Ivanušić.
Dječaci: Jan Lepen, Bartol Zvonarek, Roko Knezić, Gabrijel Matić, Borna Oletić i Lukas Goričanec.

Međimurska županija: Ivana Frlin i Neven Latin, Lucija Novak i Dino Branilović

UMRLI: 
Varaždinska županija: Branko Cuković (60), Mladen Rog (58), Milan Levanić (81), Slavko Korade (87), Slavko Božić (84), 
Silva Šupić (89) i Saša Karlović (51).
Međimurska županija: Nikola Topličanec, Ivan Horvat, Mijo Verli, Zlatica Pintarić r. Kukulić, Dragutin Hajdinjak, Josip 
Kalinić, Ivana Kos, Amalija Orehovec r. Kedmenec, Darinka Zvošec r. Ribarić, Ljubica Kovač r. Stanjko, Ana Sakač r. Novak, 
Zdenka Rusak r. Horvat, Vinko Košak, Josip Žbulj, Ciril Preložnjak, Magdalena Bašek r. Sklepić, Marija Ceilinger r. Trojnar, 
Gizela Antonović r. Novak, Vladimir Schonat Horvat, Nada Kovač r. Mutvar, Josip Škvorc, Terezija Malekoci r. Mesarić, 
Josip Kolarić, Marija Matjačić r. Križaj, Magdalena Vojvoda r. Vražić i Stjepan Turek.

TJEDNI HOROSKOP
OVAN 

(21. 3. – 19. 4.)

Vama je ovaj mjesec prošao u razli-
čitim raspoloženjima, od nezado-

voljstva, pa do postignutih zavidnih 
rezultata. Osim toga, financijski zaista 
dobro stojite pa s te strane ne biste 
trebali očekivati probleme. Što se 
ljubavi tiče, e tu ste malo pretjerali pa 
nije isključeno ni da ćete ući u vezu s 
nekim tko je zauzet. To bi moglo i loše 
završiti zato malo stanite i razmislite 
u što se upuštate. Zdravlje će vam uz 
malo rekreacije biti dobro.

BIK
(20. 4. – 20. 5.)

Posao vam kreće dobrim smjerom 
i vi jedva čekate da pokažete što 
zapravo sve možete i znate. Osim 
toga, postoji mogućnost ponude 
da uđete u neki partnerski odnos, 
no prije razmislite. Možda vam to u 
ovom trenutku ne treba. Ljubav vam 
zasad ne stvara nikakve probleme, pa 
su vam izgledi za dobru i dugotrajniju 
vezu veliki. Zdravlje vam je dobro, ali 
ovih dana malo pripazite, skloni ste 
prehladama.

BLIZANCI
(21. 5. – 20. 6.)

Na poslu bi se mogli pojaviti neki sitniji 
problemi, no poslovni aspekti vam nisu 
loši i biti će dosta novih prilika. Osim 
toga otvaraju vam se i mogućnosti 
za poslovna putovanja, a to bi puno 
značilo za vašu buduću karijeru. Fi-
nancijska situacija vam je dosta dobra 
i ne biste trebali imati problema. Što 
se tiče ljubavi, malo ste neodlučni ili 
previše izbirljivi i samo neki među vama 
ostvarit će lijepu i trajnu vezu. Zdravlje 
vam je uglavnom dobro.

RAK
(21. 6. – 22. 7.)

Vi i dalje vrijedno radite i svi su 
izgledi da ćete završiti s jako do-

brim rezultatima, a to znaci i dobru 
financijsku situaciju. Neke manje 
neprilike se naziru, no ne još sada. 
U ljubavi vam predstoji stabilizacija 
i vi postajete sigurniji u partnerove 
osjećaje. Mogli bi se ipak porječkati, 
ali to ćete brzo izgladiti. Zdravlje 
vam nije loše ali razmislite o tome 
da se počnete baviti nekim vidom 
rekreacije.

LAV
(23. 7. – 22. 8.)

Posao vam je i dalje dobro aspektiran, no 
vaš način rada, stvara vam probleme u 
komunikaciji sa suradnicima. Ako i dalje 
nastavite tako stvorit ćete si nepotrebne 
probleme a i završetak posla dolazi u 
pitanje. Ljubavni život vam je vrlo in-

tenzivan, no za to ipak ne trebaju baš svi 
znati. Uz to, na taj si način stvarate pro-

bleme sa stalnim partnerom. Razmislite! 
Slobodnima je ovo vrlo obećavajuće 
vrijeme. Zdravlje vam je vrlo dobro, te 
nećete imati nikakvih problema.

DJEVICA
(23. 8. – 22. 9.)

Poslovna situacija vam je prilično slože-

na i naporna, pa bez velikog truda neće-

te postići prave rezultate. Financijska 
situacija vam također nije najbolja, pa 
vam to stvara dodatnu brigu. Što se 
tiče ljubavi, zasad je mirno no problemi 
su na pomolu. Nemojte situaciju još 
pogoršavati tako da ćete skrenuti u 
nedopuštene vode. Slobodnima je ipak 
nešto povoljnija situacija. Budući da je 
nervoza stalno prisutna, pripazite na 
svoje zdravlje.

VAGA
(23. 9. – 22. 10.) 

 

Vaš posao je stabilan a i rezultati su 
više nego dobri. S te strane možete 
zaista biti zadovoljni, a i financijska 
situacija nije loša. U ljubavi se mučite 
kako da svoj odnos s jednom oso-

bom pretvorite u nešto konkretno 
i trajno. Problem je i u vama jer 
teško vam se odreći svoje slobode. 
Slobodni će imati bezbroj prilika za 
avanture i nova poznanstva. Nije to 
ni tako loše, ali ipak budite oprezni. 
Zdravlje vam nije ugroženo.

ŠKORPION
(23. 10. – 21. 11.)

Posao vam dobro napreduje, nove 
prilike dolaze jedna za drugom, a i 
stari projekti su pred završetkom. Na 
vama je sada da sve to dobro posložite 
i uživate u rezultatima. Naravno, uz 
to ide i određena financijska korist. U 
ljubavi vam nije tako ružičasto i pravi 
problemi su pred vama. Tvrdoglavi ste 
i ovaj put očekujte ozbiljne probleme. 
Odlučite se konačno što vam je u 
životu zaista važno. Zdravlje vam je 
za sada jako dobro.

STRIJELAC
(22. 11. – 21. 12.)

Posao je i dalje najvažniji dio vašeg 
života, pa jurite s posla na posao i sve 
vam se to reflektira na privatni život. 
Mogućnost dobre zarade je vrlo velika 
i vi se trudite ovaj period maksimalno 
iskoristiti, no ponekad pronađete malo 
vremena i za svojeg partnera. Odnos 
vam je za sada korektan i nemojte 
ga ničim pokvariti. To će vas učiniti 
zadovoljnim, a baš vam to treba za 
uspješan završetak jednog velikog 
posla. Zdravlje vam nije loše.

JARAC
(22. 12. – 19. 1.)

Na poslu ste zadovoljni makar ste 
već pomalo umorni od jurnjave koja 
je prisutna ovih dana. No to će proći 
a poslovni kontakti koje ste uspjeli 
ostvariti pokazati će sa jako dobrima u 
vremenu koje dolazi. Što se ljubavi tiče, 
tu nije baš najbolje. Vrtite se u krugu 
i ne nalazite izlaz no strpite se, neće 
to još dugo trajati. Ni slobodnima nije 
bolje, pa teško da će u ovom periodu 
ući u ozbiljniju vezu. Umorni ste, pa 
vam je potreban dobar odmor.

VODENJAK
(20. 1. – 18. 2.)

Posla imate i previše i vi ste jako za-

dovoljni. Imate odlične odnose s dru-

gima, suradnja s partnerima je dobra a 
i financije se polako popravljaju. Bilo 
bi dobro da slobodne dane iskoristite 
za dobar odmor. Uživajte uz svoga 
partnera u opuštenoj atmosferi jer 
to vam je sada potrebno. Slobodni 
neće mirovati ovih dana, dobro će se 
zabavljati ali bez želje za nekom oz-

biljnijom vezom. Zdravlje - pokušajte 
se opustiti.

RIBE
(19. 2. – 20. 3.)

U poslu je izgledna nova suradnja koja 
će vam uljepšati život u danima koji 
dolaze, ali i donijeti tako potrebnu 
financijsku injekciju. Naravno, pritisak 
zbog novog posla se pojačava, ali ne 
dajte da vam to pokvari raspoloženje. 
što se ljubavi tiče, malo se potrudite 
ako vam je istinski stalo do partnera. 
Niste samo vi umorni, i partner se ne 
osjeća uvijek sjajno, pa pokažite malo 
razumijevanja. Sa zdravljem ne biste 
trebali imati problema.

Autor:
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WORLD DOG SHOW 2024.

Siggy je svjetska prvakinja
Gradonačelnik Preloga Ljubo-
mir Kolarek primio je u Grad-
skoj vijećnici svjetskog prvaka 
– ženku engleskog buldoga 
Jack&Jim I’m Siggy i njezinog 
vlasnika Danijela Novaka iz 
Preloga. Ovim se naslovom 
ponosni vlasnik i dugogodišnji 
uzgajivač pasa Danijel Novak 
okitio na najvećem svjetskom 
kinološkom događanju odr-
žanom proteklog tjedna u 
Hrvatskoj. Jack&Jim I’m Siggy, 
koja je stara pet mjeseci, je 
proglašena najboljim ženskim 
štenetom u pasmini buldoga. 
Veliko je to priznanje i za uz-
gajivača Danijela Novaka i nje-

govu uzgajivačnicu Jack&Jim, 
koje pokazuje veliku kvalitetu 
uzgoja i rada, u koji je uloženo 
mnogo ljubavi i truda.

U Zagrebu je, na prostoru 
Zagrebačkog velesajma, kra-

jem mjeseca travnja održano 
ovogodišnje najveće svjetsko 
kinološko događanje – World 
Dog Show 2024. Posjetitelji 
su mogli vidjeti više od 300 
različitih pasmina.

U vrijeme kada sam počeo raditi kao urarski majstor još smo uvijek imali puno popravaka mehaničkih satova, a danas su oni rijetkost, 
tako da je već godinama naš primarni posao - zamjena baterija i remena, prisjeća se Benkus

Varaždinskom uraru Mariju Benkusu 
vrijedno priznanje za 55 godina obrtništva

Vladimir Bais, predsjed-
nik Udruženja hrvatskih 
obrtnika Varaždin, u 
utorak, 30. trav-
nja, uručio je 
priznanje po-
znatom va-
raždinskom 
o b r t n i k u 
Mariju Ben-
k u s u ,  č i j i 
urarski obrt 
ima tradiciju 
od čak 55 go-
dina.

Obiteljska tradicija
Urarski obrt Benkus osno-

vao je još 1969. godine Zdrav-
ko Benkus, a nakon njegove 
smrti ovaj urarski obrt na-
slijedio je njegov sin - Mario. 
- Obrt sam naslijedio od svog 
oca Zdravka 2012. godine, a 
posao sada nastavljaju moji 
sinovi - Mihael i Matija. Oni 
su uz svog djeda zavoljeli 
urarski zanat, pa obiteljski 

obrt nastavlja već treća gene-
racija u našoj obitelji. U tih, 
više od pola stoljeća, urarski 
se zanat jako promijenio. U 
vrijeme kada sam počeo ra-

diti kao urarski majstor 
još smo uvijek imali 

puno popravaka 
mehaničkih 
satova, a da-
nas su oni 
r i j e t ko s t , 
tako da je 
već godi-
nama naš 
p r i m a r -

n i  p o s a o 
-  z a m j e n a 

bater i ja  i  re-
mena. Danas je, 

posebice mladima, naj-
važniji izgled sata a ne njegova 
kvaliteta. Već osam godina 
nitko se ne školuje za to za-
nimanje. No, nadam se da 
urarstvo ipak ima budućnost, 
jer bi bilo žalosno da naš grad 
ostane bez urara - rekao je 
ovaj poznati varaždinski urar, 
jedan od samo troje urarskih 
obrtnika koji još uvijek rade u 
našem gradu.

PRIČA O ZANATU UTEMELJENOM NA ZNANJU, ISKUSTVU I LJUBAVI

KARIKATURA crta: Željko Pilipović

Kandidiran je za 
najvišu nagradu HO 

komore - statuu 
Zlatne ruke s 

poveljom

PIŠE: JOSIP NOVAK

jnovak@regionalni.com

je majstor čije su vješte ruke 
mogle popraviti svaku uru. 
Svojem obrtu dao je snažnu 
obiteljsku notu, pa je svoje 
znanje i vještine uspješno 
prenio na sina Marija, ko-
jeg je odgojio u obrtničkom 
duhu. U vođenju obrta on bez 
iznimke, poštuje sva obrtnič-
ka načela, svaki posao mora 
biti obavljen na primjereni 
način, točno, kvalitetno i na 
vrijeme. Stoga je priča o urar-
skoj obitelji Benkus jedna od 
najljepših obrtničkih priča u 
gradu Varaždinu, jer je ute-
meljena na znanju i iskustvu, 
ali i na velikoj ljubavi prema 
satovima i obiteljskoj tradiciji. 
Posebno želim istaknuti kako 
je ovaj varaždinski obrtnik 
aktivan u našem udruženju, 
u kojem je sada član Skup-
štine - naglasio je Vladimir 
Bais, predsjednik Udruženja 
hrvatskih obrtnika Varaždin. 
Udruženje hrvatskih obrtnika 
Varaždin varaždinskog urara 
Marija Benkusa predložilo 
je za dodjelu najviše nagrade 
Hrvatske obrtničke komore - 
statuu Zlatne ruke s poveljom.

Priznanje koje u sklopu 
obilježavanja 120. godišnjice 
organiziranog obrtništva u 

Varaždinu svojim članovima 
dodjeljuje Udruženje hrvat-
skih obrtnika Varaždin, Mari-

ju Benkusu uručio je Vladimir 
Bais, predsjednik UHOV-a. 
- Pokojni Zdravko Benkus bio 


